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Η ΣΥΖΗΤΗΣΙΣ ΕΠΙ ΤΟΝ ΘΕΜΑΤΩΝ ΤΗΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΟΣ 

ΚΑΙ Η ΑΠΑΛΛΑΓΗ ΤΟΥ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ
ΤΗΝ 6 ΚΑΙ 7 ΜΑΡΤΙΟΥ ΑΙ ΑΡΧΑΙΡΕΣΙΑ! ΚΑΙ Η ΨΗΦΟΦΟΡΙΑ ΑΙΑ ΤΗΝ ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΙΝ TOV ΚΑΤΑΣΤΑΤΙΚΟΥ

ποινής εις τον συνδικαλιστήν I σι<> θέλει ένημερωθή υπό του
Α „ , Λ ι χ- <λ I Συμβούλου Θεσ)νίκης κ. Α.
Α. Πσντικοπουλον η Συνελευ^1 π '1 Π απαχρηστου.

0 κ Α. ΠΑΠΑΧΡΗΣΤΟΥ

Την 12ην Φεβρουάριου Ετους 
1960 συνήλθεν εις τήν αίθουσαν 
των Ταμείων Τίτλων τοΰ Κ.Κ.Α. 
ή ετησία τακτική Γενική Συνέλευ- 
σις των μελών τοΰ Συλλόγου Υ
παλλήλων Εθνικής Τραπέζης πα- 
ρισταμένου ώς Δικαστ. ’Αντιπρο
σώπου τοΰ Πρωτοδίκου ’Αθηνών 
κ. ©εοτικοΰ.

Περί ώραν 6 μ.μ. διαπιστωΰεί- 
σης ΰπό τοΰ Δικαστικού ’Αντιπρο
σώπου τής υπό τοΰ Νομού καί τοΰ 
Καταστατικού άπαιτουμένης α
παρτίας ό Πρόεδρος τής Συνελεύ- 
σεως κηρύσσει τήν εναρξιν τής 
Συνελεύσεως.

Γραμματείς τή,ς ΣυΙνελεύσεως 
ώρίσθησαν οί κ. κ. Φ. Κατσούλας 
καί Δημ. Μακρυγιάννης:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΝΕΛΕΥ
ΣΕΩΝ κ. Π. Σ πυρόπουλος: 
'Υποβάλλω πρός τους συ .αδελ
φούς τήν παράκλησιν όπως τη
ρήσουν τήν! πρέπουσαν τάξιν 
και εύττρέττειαν κατά τάς διε- 
ξαχθησομένας συζητήσεις, νά 
άποφύγουν νά θίξουν θέματα 
τά όποια Εθιξαν προγενέστεροι 
όμιληταΐ ώς καί προσωπικά 
τοιαΰτα, νά είναι δέ σύντομοι 
ϊνα μή καταπονηθή ή Συνέλευ- 
σις καί σημειωθή ή συνήθης 
άπσχώρησις των παρισταμέ- 
νων πρό τού πέρατος των ερ
γασιών αυτής.

’Επίσης παρακαλώ, όσοι έκ 
των κ. κ. συναδέλφων επιθυμούν 
νά λάβουν τον λόγον νά δηλώ
σουν1 τούτο άπό τοΰδε.

Τέλος ζητώ τήν εγκρισιν τής 
Συνελεύσεως δπως τροποποι
ήσω τήν σειράν τών θεμάτων 
τής ήμερησίας Διατάξεως ώς 
άκολούθως:

1) Εκλογή Εφορευτικής Ε
πιτροπής

2) Τροπσποίησις άρθρου 3 
τού Καταστατικού τού Συλλό
γου

3) Τακτοποίησις ύφισταμέ- 
νης έκκρεμότητος περί τό έν 
Σπέτσαις ακίνητον Μπούμπου- 
λη.

4) Έκποίησις άκινήτου Λέ
σχης καί αγορά νέου τοιούτου

5) Συζήτησις έπί τών πε
πραγμένων τού λογοδοτοϋντος 
Δ.Σ.

6) Έγκρισις απολογισμού 
έτους 1959 καί προϋπολογι
σμού Ετους 1960.

7) ’Έκθεσις Ελεγκτών καί 
απαλλαγή Δ.Σ.

Έν συνεχεία λαμβάνει τον 
λόγον ό Πρόεδρος τού Δ.Σ. κ. 
Γ. Καραττάνος.

κ. Γ. ΚΑΡΑΠΑΝΟΣ: ’Αγα
πητοί Συνάδελφοι,

Τό απερχόμενον Διοικητικόν 
Συμβούλιον θεωρεί καθήκον δ
πως πριν είσέλθη εις τήν συ- 
ζήτησίν τών θεμάτων τής ήμε
ρησίας διατάξεως καταστήση 
γνωστόν εις τήν Γενικήν Συν- 
έλευσιν δτι αϋτη συνέρχεται 
καθ’ ήν στιγμήν α) άπαντα τά 
σοβαρά ζητήματα τά απασχο
λούντο τά μέλη τοΰ Συλλόγου 
ήτοι το οικονομικόν, ή τροπο-ι 
ποίησις τοΰ ’Οργανισμού, ή 
ενταξις καί τό Στεγαστικόν ώς 
καί πλήθος ετερα ειδικά ζητή- 
ιματα πρό πολλοΰ τεθέντα1 ύπ’ 
δψιν τής Διοικήσεως εύρίσκόν
τα ι εις τό έν τή εκθέσει πεπρα
γμένων άγαφερόμενον σημείον 
λόγφ τής έπιδεικνυομένης αδια
φορίας τής Διοικήσεως και τών 
εντεταλμένων αυτής ’Οργάνων

καί β) υπό τής Διοικήσεως καί 
τών περί αυτήν Συμβούλων ε
πιδιώκεται ή έκμηδέγισις τού 
Συνδικαλισμού έν τή Τραπέζη 
διά τής εφαρμογής μέσων καί 
μεθόδων άπαραδέκτων.

Παρακαλώ οθεν τήν Συνέλευ- 
σιν δπως έγκρίνη τό κάτωθι 
ψήφισμα πρός τήν Διοίκησιν 
τής Τραπέζης, τούς Υπουργούς 
Συντονισμού καί Εργασίας 
καί τήν Γ.Σ.Ε.Ε.

Κείμενον ψηφίσματος 
ΨΗΦΙΣΜΑ

Γεν. Συνέλευσις τού Συλλό
γου τών Υπαλλήλων τής ΕΤΕ 
τής 12ης Φεβρουάριου 1960. 

ΠΡΟΣ
τήν Διοίκησιν τής Εθνικής 

Τραπέζης, τον ’Αντιπρόεδρον 
τής Κυβερνήσεως τούς κ.κ. Υ
πουργούς ’Εργασίας, Συντονι
σμού, Εμπορίου καί Γεν, Γραμ
ματέα Γ.Σ.Ε.Ε.

Ή έτησία τακτική Γεν. Συν- 
έλευσίς τών μελών τού Συλλό
γου τών Υπαλλήλων τής ΕΤΕ 
συνελθοΰσα τήν 1 2ην Φεβρουά
ριου 1959.

Διαπιστώσασα 
1 ) Τήν βραδύτητα καί αβε

βαιότητα περί τήν έπίλυσιν 
τών βασικών αιτημάτων τού 
Προσωπικού ήτοι τοΰ Μισθολο- 
γικοΰ, τοΰ ’Οργανισμού καί τής 
Έντάξεως.

2) Τήν προσπάθειαν τής Δι- 
οικήσεως περί παραγκωνισμοΰ 
καί ύποκαταστάσεως τών Συλ
λογικών οργάνων τού Προσωπι
κού.

3) Τήν Επιβολήν ποινής εις 
τό αναπληρωματικόν μέλος τού 
Δ.Σ. καί έκλελεγμένου εκπρο
σώπου διά τό πανελλαδικόν 
Συνέδριον τής Ο.Τ.Ο.Ε. συνδι- 
καλιστοΰ "Αρη ΠοντικοπαύΛου 
τοΰ Κατ)τος Θεσσαλονίκης.

Εκφράζει 
διά τοΰ παρόντος ψηφίσμα

τος.
1 ) Τήν πικρίαν της διά τήν 

έπιδεικνυομένην άδιαφορίαν έ
ναντι τής συνεχιζόμενης άπό 
τοΰ 1953 οίκτράς οικονομικής 
κοταστάσεως τοΰ Προσωπικού 

2) Τήν απόφασιν αυτής δ
πως χρησιμοποίηση πάν θεμι
τόν μέσον διά τήν άρσιν τής 
έπιβληθείσης ποινής εις τον έν 
τή ασκήσει τών συνδικαλιστι
κών αυτού καθηκόντων τιμωρη- 
θέντα συνάδελφον Άρην Ποντι- 
κόπουλον.

Εκδηλώνει 
τήν πίστιν τών μελώιν τοΰ 

Συλλόγου πρός τήν έκάστοτε 
διά τής έλευθέρας βουλήσεως 
αυτών έκλεγομένηιν ηγεσίαν 
του πέριξ τής όποιας εΰρίσκε- 
ται πάντοτε συσπειρωμένον διά 
τήν έπίτευξιν τών δικαίων έ 
πιδιώξεών του,

Καί έντέλλεται 
τό απερχόμενον Δ.Σ. μέχρι 

παραδόσεως τών καθηκόντων 
του ώς καί τήν μέλλουσαν Δι- 
οίκησιν τού Συλλόγου, δπως 
διά παντός νομίμου μέσου ά- 
ναλάβουν Εντονον αγώνα διό 

τήν οικονομικήν άνακούφισιντοΰ 
Προσωπικού, διά τήν πλήρη ορ
γανικήν καί ψυχικήν Ενότητα 
αυτού καί τήν κατοχύρωσιν τοΰ 
συνδικαλισμού έν τή Τραπέζη, 
δστις βαρύτατον έδέχθη πλή

γμα έν τώ προσώπω τοΰ εκλε
κτού συνδικαλιστού "Αρη Πσν- 
τικοπούλου.
Ό Πρόεδρος, οί Γραμματείς

ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΝΕΛΕΥ
ΣΕΩΝ: Σχετικώς μέ τό ύπ’ ά
ριθ. 3 θέμα τού ψηφίσματος τό 
άναγόμενον εις τήν έπι βολήν

ικ. Α. ΠΑΠΑΧΡΗΣΤΟΥ: Κύ
ριοι συνάδελφοι, τό ζήτημα τό 
όποιον θίγεται εις τό αημεΐον 
τοΰ ψηφίσματος τό όποιον άνε- 
γνώσθη πρό ολίγου, δημιούργη
μα χαρακτηριστικόν τοΰ κρα
τούντας περί τά συνδικαλιστικά 
σήμερον κλίματος, ύπήρξεν γε
γονός σοβαρόν, αυτή δέ ακρι
βώς ή σπουδαία σημασία του 
άπησχόλησε μεγάλως καί έπί 
μακρόν τό Διοικητικόν Συμβού
λιον τοΰ Συλλόγου.

’Ανεξαρτήτως τής τροπής, 
τήν οποίαν έδωσαν εις αυτό οί 
Αρμόδιοι, ή άπαραδέκτος καί ή 
έν πάση περιπτώσει προσωρι
νή δΓ ή μάς εκβασίς του μάς 
ήνάγκασε νά φέρωμεν τό θέμα 
ενώπιον υμών διά νά τό υπο
στηρίξετε καί έσεΐς, νά λάβη 
δύναμιν έξ υμών, ώστε νά κα·- 
ταστή πλέον αποτελεσματική 
ή περαιτέρω καί μέχρι πλή
ρους άποκαταστάσεως τοΰ Εν
διαφερομένου άντιμετώπισίς 
του ΰπό τοΰ Συλλόγου.

Προλογίζων τρόπον τινό αυ
τά τά όποια: ευθύς θά σάς άνα- 
φέρω έπί τών λαβόντων χώραν, 
Επιθυμώ νά τονίσω τά έξης:

Πρός τους υπευθύνους τής ά
δικου κατά τοΰ συναδέλφου συν- 
δικαλιστοΰ Θεσσαλονίκης πρά- 
ξεως, Εχομε ν νά εϊπωμεν τούτο. 
"Εχομεν αρκετό κουράγιο ώστε 
νά έξακολουθήσωμεν προσψε- 
ρόμενοι εις θυσίας υπέρ τώυ 
συμφερόντων τοΰ Προσωπικού 
εις δέ τούς τυχόν έπικριτάς 
μας, πρόκαταβολ ικώς διά τών 
έξής άπαντώμεν:

Φέρομεν μέ πολλήν υπερη
φάνειαν τά εύσημα τών Ενερ
γειών μας εϊς τε έπιβειβαίωσιν 
αλλά καί έπιβράβευσιν τής έ- 
πιδειχθείσης δραστηριότητος 
έν τή ενασκήσει τών συνδικα
λιστικών μας καθηκόντων.

Τά πράγματα έν όλίγοις έ
χουν ώς άκολούθως:

Τό Διοικητικόν Συμβούλιον 
τοΰ Συλλόγου τό Ετος 1958 
Εξάντλησαν μέ σειράν διαβη
μάτων καί Ενεργειών δλα τά μέ
σα παρά τή Διοικήσει πρός 
ύποστήριξιν καί έπίλυσιν 
τών έκκρεμούντων σοβαρών ζη
τημάτων τοΰ Προσωπικού, ή- 
χθη κατά μήνα ’Οκτώβριον τοΰ 
Ετους Εκείνου εις προγραμματι
σμόν σειράς αγωνιστικών Εκδη
λώσεων.

Αί Εκδηλώσεις αύταί προε- 
γραμματίσθησαν κλιμακωτώς 
διά δέ τήν Θεσσαλονίκην ώρί
σθησαν ή 9η καί 11η ’Οκτω
βρίου 1958, καθ’ ας τήν μέν 
πρώτη,ν θά έκηρύσσετο τρίωρος 
άπεργία, την δέ δευτέραν 
θά ήκολούθει 24ωρος τοιαύτη. 
Εις τάς ώρισμένας ημέρας 
συνέβησαν αυτά τά όποια §ιε- 
τάχθησαν.

Ή συμμετοχή τοΰ Προσωπι
κού εϊς τήν τρίωρον απεργίαν 
τής 9ης ’Οκτωβρίου ύπήρξεν τώ 
όντι καθολική. Δεκάς έπί συνό

λου 250 καί πλέον υπαλλήλων 
απετέλεσε τήν διά γνωστούς 
λόγους έξαίρεσιν είς την μεγα
λειώδη Εκείνην έκδήλωσιν. Το 
πράγμα, ώς ήτο φυσικόν, έθο- 
ρύβησειν τούς άρμοδίους δΓ ό 
καί άπό τής Επομένης, επειδή 
έπέκειτο καί ή έκδήλωσις τής 
1 1 ης ’Οκτωβρίου προέβησαν 
είς λήψιν μέτρων Εκφοβισμού.

Τήν 1 Οην ’Οκτωβρίου έπομέ- 
νην τής τρίωρου άπεργίας, ό 
συνάδελφος συνδικαλιστής τοΰ 
Κατ)τος τής Θεσ)νίκης κ. Πον- 
τικόπουλος παρεπιμπτόντως 
συνεζήτησε μέ συνάδελφον τοΰ 
τμήματος τής υπηρεσίας του 
τούς λόγους δΓ οΰς δεν είχε ό 
τελευταίος συμμετάσχει είς τήν 
τρίωρον άπεΙργίαν τής προη
γούμενης. ’Ενώ τό πράγμα ε- 
βαινεν πρός λήξιν, εΰρέθη δΓ 
υπηρεσιακούς λόγους πλησίον 
των. ό Προϊστάμενος τοΰ τμή
ματός των. Άντιληφθετς τήν συ- 
ζήτη,στν εσπευσε νά παρατήρη
ση κατά τρόπον ζωηρόν τον 
συνάδελφον κ. Ποντικόπονλαν 
είς τον όποιον χαρακτηριστι- 
κώς έτόνισεν δτι τοΰ απαγορεύ
ει νά προβαίνη -ε,ίς τοιούτου 
είδους ένεργείας έν ώρςτ έργοί- 
σίας.

Ό συνάδελφος Ποντικόπου- 
λος έτόνισεν δτι συνδικοΛιστικά 
καθήκοντα έπέβαλον νά ΰπομνή 
σηείς τον παρατηρηθέντα συνά
δελφον τάς υποχρεώσεις του. 
Ό κ. Προϊστάμενος μή ικανο
ποιηθείς έκ τής έξηγήσεως αύ- 
τής αλλά τουναντίον όργισθείς 
παρέπεμψε τό θέμα είς τήν δι- 
εύθυνσιν.

Τήν 13η·ν Όκτω-βρίου μετά 
την 24ωρον απεργίαν τής 1 1ης 
τοΰ ίδιου μηνός είς τήν όποιαν 
σημειωπέίον παρατηρηθείς 
συνάδελφος δχι διότι παρετη- 
ρήθη άλλα διότι Εκρινε δτι ήτο 
ορθόν, συμμετέσχεν, εκαλείτο 
δΓ Εγγράφου τής διευθύνσεως 
τοΰ Καταστήμοττος είς απολο
γίαν ό κ. Πσντικόπουλος μέ τήν 
κατηγορίαν δτι παρέβη. τάς δι
ατάξεις τοΰ άρθρου 27 έν άρ- 
θρψ 6 τοΰ ’Οργανισμού υπηρε
σίας. Δηλαδή διά συμπεριφο
ράν βάναυσον κατ’ άνωτέρου.

Έπέδωκε τήν απολογίαν του 
ήτις έν τάχει διεβιβάσθη προς 
τήν έδώ Διεύθυνσιν Προσωπι
κού την δέ 27ην ’Οκτωβρίου τοΰ 
1958 έξεδίδετο ή ύπ’ άριθ. 
688)27) 1 0)58 άπόφασις τής 
Δ)νσεως Προσωπικού διά τής 
οποίας έπεβότλλετο ποινή προ
στίμου δραχμών 300 εις τον 
συνάδελφον διά τήν πράξιν τήν 
όποιαν έμνημόνευσε τό έκ Θεσ) 
νίκης κατηγορητήριαν.

Ώς άντιπροσωπεία τοΰ Συλ
λόγου έν Θεσ)νίκη προέβημεν 
πάραυτα είς τάς δέουσας ένερ
γείας διά νά άποσείσωμεν και 
νά καταρρίψωμεν την είς βάρος 
τοΰ συναδέλφου Ποντικοπούλου 
προσγενομένην άδικίαν. Σειρά
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ΑΠΑΝΤΗΣ I Σ
ΕΠΙ ΣΥΜΠΤΩΜΑΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΗΣ «ΔΙΑΠI ΣΤΩΣΕΩΣ»

Έκ διαμέτρου αντιθέτων σημείων Ιστάμενοι, ώς έπιφα- 
νειακώς τουλάχιστον δεικνύουν δύο Πρόεδροι, ό τοΰ Συλ
λόγου Συνταξιούχων Εθνικής καί ό τοΰ Συλλόγου Υπαλ
λήλων Τραπέζης ’Αθηνών, εύραν τήν στιγμήν κατάλληλον, 
είς παραμονάς αρχαιρεσιών τού Συλλόγου μας, νά βάλ
λουν κατά τής ηγεσίας αυτού διά σχετικών ανακοινώσε
ων τών ίδικών των Συλλόγων,

Συμπίπτουν αί απόψεις των, δτι ή νϋν ήγεσία τοΰ 
Συλλόγου τών Υπαλλήλων τής Εθνικής «στερείται πεί
ρας».

Καί ό μέν πρόεδρος τών Συνταξιούχων θεωρεί τούτο 
ώς αιτίαν τοΰ δτι δεχάμεθα τήν αρχήν καί έργαζόμεθα 
ύπερ τής δσον τό δυνατόν ταχυτέρας έναποιήσεως τών Α
σφαλιστικών οργανισμών τοΰ Προσωπικού τής Τραπέζης, 
ό δέ δεύτερος, διότι έδέχθημεν, όσον άφορςι τό Ταμεΐον 
μας Συντάξεων, μέτρα τά όποια καί πρός τήν αρχήν ταύ- 
την συμβαδίζουν καί τών συνταξιούχων μας τήν θέσιν 
βελτιώνουν, Εο-τω καί έττ’ έλάχιστόν.

Ό πρώτος μάς κατηγορεί διότι δεν δεχόιμεθα τάς ά- 
■πόψεις του υπέρ τής μειώσεως τών συντάξεων, ας ήδη 
λαμβάνουν οί συνταξιούχοι τής Τραπέζης ’Αθηνών, ό δέ 
δεύτερος, διότι δέν δεχόμεθα τάς ίδικάς του, ινα Εξασφά
λιση ώρισμένος αριθμός συνταξιούχων τής τ. Τραπέζης 
’Αθηνών ετι ηύξηΐμένας παροχάς έναντι τών λοιπών συνα
δέλφων των έξ άμφοτέρων τών συγχωνευθεισών Τραπεζών.

Λυπούμεθα, διότι ό σεβαστός πρόεδρος τών Συνταξι
ούχων τής Ε.Τ.Ε. λησμονεί, δτι τά μέτρα ταΰτα, ώς άνε- 
κοινώθησαν άπό τού Μαΐου παρελθόντος Ετους, σκοπόν 
είχον τήν εύθυγράμμισιν τών Καταστατικών διατάξεων 
τών ασφαλιστικών οργανισμών τού Προσωπικού τής 
Τραπέζης, ϊνα ούτω γίνη δυνατή ή έν τω μέλλοντι συγ- 
χώνευσίς των.

Έάν δέ δέν ένθυιμήται τούτο, τον παραπέμπομεν είς 
τό ύπ’ άριθ. 1 96)5.6.59 ψύλλον τής «Τραπεζιτικής», όπου 
έδηιμοσιεύσαίμεν τούτο έν πρώτη σελίδι αυτής λίαν έμψα- 
νώς.

Τό δτι τά «άντελήφθη»(;) ούτος ιμετά εν έξάμηνον καί 
πλέον, δχι μονον δέν είναι ίδιον Εμπείρου συνδικαλι
στού ηγέτου, άλλα έν πολλοϊς δύναται καί νά παρεξηγηθή.

Εις τόν συνάδελφον Πρόεδρον τοΰ Συλλόγου Υπαλλή
λων Τραπέζης ’Αθηνών άναγνωρίζομεν μεγαλυτέραν πεί
ραν περί τά συνδικαλιστικά λόγφ ακριβώς τής μακροτέ
ρας αυτού θητείας ώς πρός αυτά, ώς καί τών ειδικών προ
σόντων, τά όποια συγκεντρώνει διά τήν άσκησιν τού λει
τουργήματος τούτου.

’Αλλά καί ό συνάδελφος πρόεδρος, διά τήν ιστορίαν 
τουλάχιστον, θά μάς αναγνώριση ότι έθέσαμεν, έπεδιώξα- 
ιμεν καί έπιδιώκομεν «κάπως» μεγσλύτερον αριθμόν ζητη
μάτων τοΰ Προσωπικού έξ όσων Εκείνος Εχει προβάλλει. 
Είς τά έπιλυθέντα περιλαμβάνεται καί ή προσαύξησις 
1 5% είς τούς κάτω τού Λογιστού Α' κ.λ.π. βαθμούς, ό- 
περ ώριμον παρέλαβεν ούτος, έν συνεννοήσει μεθ’ ημών, 
πρός περαιτέρω δικαστικόν χειρισμόν, δν ύπεστηρίξοιμεν 
διά παντός μέσου, ώστε νά ύπερηφανεύεται σήμε
ρον διά τούτο.

Πολλά δέ έκ τών μή έπιλυθέντων θεμάτων τού Προσω
πικού 6ά εΐχον έπιλυθή διά τής ακώλυτου άπό πάσης ά
πό ψεως συνεργασίας καί τού Εγκαίρου (δπερ δυστυ
χώς παρ’ δλας τάς προσπαθεί ας μας δέν έπετεύχθη) καί 
συντονισμένου τών Ενεργειών τών Συλλόγων.

Δεν νομίζομεν, τέλος, δτι ίδιον συνδικαλιστικής πείρας 
είναι ή θριαμβολογία έπί τών «δαφνών» τοΰ παρελθόντος.

ΔΓ ό καί έν θέμα τό οποίον πράγματι πίπτει «έπι τών 
ώμων» τοΰ Συλλόγου Υπαλλήλων τής Τραπέζης ’Αθηνών 
(διότι ό ή μ έτερος Σύλλογος δέν περιλαμβάνει μέλη προ
ερχόμενα έκ τής έν λόγφ Τροστέζης) καί τοΰ οποίου τήν 
λύσιν άναμένσυν τά μέλη τοΰ είρημένου Συλλόγου άπό 
τοΰ 1956 εΐναι ή διά τής δικαστικής οδού άρσις τής, διά 
τών τότε προαγωγών, έπιβληθείσης προσωρινότητας. 
Τοΰτ’ ούτό άναμένσμεν καί ημείς διότι θά συμβάλη είς 
τήν λύσιν τοΰ θεμελιώδους θέματος τής έν
τάξεως.

Πιστεύομεν, δτι ή συνδικαλιστική πείρα θά όδηγήση 
τόν συνάδελφον Πρόεδρον νά χειρισθή έπί τέλους καί τό 
θέμα τούτο. Άθήναι τή 25)2)60
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τηλεφωνημάτων και εγγράφων 
μας έκάλει τον Σύλλογον νά 
λάβη θέσιν εις την άποκατά- 
στασιν τοΰ αδίκως τιμωρηθέν- 
τος.

Έζήτησεν ά ίδιος ό κατηγο- 
ρηθείς καί τόσον ταχέως δικα- 
σθείς καί καταδικασθεΐς νά φέ- 
ρη τό πράγμα είς άναιθεώρησιν. 
“Ολως τταραδόξως ή σ'ίτησις 
αύτη δέν έγένετο αποδεκτή 
ύπό τής Διευθύνσεως διό καί 
ύπεχρεώθη νά ύποβάλη ανα
φοράν άπ’ ευθείας είς την Δι- 
εύθυνσιν Προσωπικού.

Αΐ έπί τοΰ θέματος τούτου 
ένέργειαι τοΰ Συλλόγου υπήρ
ξαν πολύπλευροι καί ποικίλης 
μορφής έκτεθεΐσαι καί πέραν 
τής Τραπέζης μας δηλαδή προς 
τά ’Εργατικά Κέντρα, τήν Γε
νικήν Συνομοσπονδίαν, τήν 
ΟΤΟΕ καί έν πάση περιπτώσει 
έκ τοΰ γεννηθέντος θορύβου ή 
Διεύθυνσις Προσωπικού ήνα- 
γκάσθη νά δηλώση ότι θ’ σνα- 
στείλη τήν έπιβολήν τής ποι
νής.

Πράγματι ή κράτησις τού 
προστίμου δέν έγένετο, έν τού- 
τοις δμως κατά Δεκέμβριον τοΰ 
1958 κατά τήν πληρωμήν τοΰ 
μισθού τού μηνός εκείνου έ- 
κρατήθηι τό πρόστιμον. Έπενέ- 
βη καί πάλιν ό Σύλλογος ζη
τών νά περάση άπό τό δευτερο
βάθμιον Συμβούλιον ή αναφορά 
τοΰ κ. Ποντικοπούλου, τό πρά
γμα άνεβάλλετο διαρκώς καί ε
κείνο τό όποιον έπετεύχθη ήτο 
νά έπιστραφή τό κρατηθέν πρό- 
στιμον. Έκτοτε έπί ένάμισυ ο
λόκληρον έτος ό Σύλλογος άνέ- 
μενε νά συνέλθη τό άναθεωρητι- 
κόν διά νά έπιληφθή τής ύπο- 
θέσεως τοΰ κατηγορηθέντος α
δίκως συναδέλφου συνδικαλι- 
στοΰ. Μόλις δέ προ τριών ήμε- 
ρών άνεκοινώθη ή έπικύρωσις 
τής έπιβληθείσης ποινής είς τον 
συνάδελφον τής Θεσσαλονίκης 
Ποντικόπουλον παρά τοΰ κ. Δι- 
οικητοΰ.

Τούς λόγους καί τούς σκο
πούς ταύτης ιδού πώς έσκια- 
γοάφουν είς έπιστολήν μου 
τότε:

«Ή επιτυχία των αγωνιστι
κών έκδηλώσεων τοΰ δευτέρου 
ί Οημέρου τοΰ ’Οκτωβρίου τοΰ 
1 958 άφήκεν άναύδους τούς κ. 
κ. αρμοδίους τούς τόσα έπί τών 
μέτρων εκφοβισμού έλπίσαντας. 
Τούτο δέ τό μέγεθος τής ίδικής 
μας έπιτυχίας καί τής ίδικής 
των αδυναμίας νά επιτύχουν δι* 
αθεμίτων μέσων τήν διάσπασίν 
μας, τούς ώδήγησε προ τοΰ 
χείλους κρημνού αμηχανίας καί 
τρόμου—δτι δηλ. έξέφυγε έκ 
τών χειρών των ή κατ’ αυτούς 
νοούμενη κατάστασις.

Έν τή παραζάλη των αυτή 
έπιχειροΰν τήν έγκαινίασιν νέων 
μεθόδων τρομοκρατήσεως δη^ 
λονότι διά παρομοίων ώς -καί 
ή κατά κ. Ποντικοπούλου έπίθκ- 
σις μέτρων καί μεθόδων δλων 
ήμών οί όποιοι 6Γ έμπιστοσύ- 
νης τού συνόλου σχεδόν τών 
συναδέλφων τής τροστεζοϋπαλ- 
ληλικής οικογένειας προϊστάμε- 
θα σήμερον τοΰ άγώνος τής έπι- 
βιώσεώς μας.

Ή πρόθεσις αυτή ένΤαΰθα εί
ναι καταφανής, έτι δέ καταψα- 
νεστέρα καθίσταται καθόσον 
βαίνομεν προς μικρότερα κατα
στήματα, αλλά νομίζω δτι ό 
Σύλλογος ουδέ έπί στιγμήν θ' 
άφήση ευκαιρίας είς τούς διώ- 
κτας τών μελών του. Είναι α
νάγκη άπόλυτος όπως προς 
αύτούς διά τής αλήθειας καί 
τοΰ δικαίου άποδείξωμεν υψη
λόν τό παράστημά μας, προς 
δέ τά μέλη μας στοργικάς καί 
παντοδυνάμους τάς πτέρυγας 
τής συλλογικής προστασίας.

Πρέπει νά γίνη τό πάν ώστε 
νά γίνη ή καλή αρχή διότι κα- 
τηγορίαι κατά σύστημα καί 
κατά σκοπιμότητα πολλά ί θά 
είναι δυνατόν νά συρράπτων- 
ται καί νά χαλκεύονται μέ τε
λικόν σκοπόν τον άφανισμόν ή
μών τών στελεχών καί τόν έκ 
τούτων εκφοβισμόν δλων τών 
άλλων συναδέλφων οί όποιοι 
πειθαρχοΰντες είς τάς έντολάς 
τοΰ Συλλόγου μας τόσον συγκι
νητικά μάς ακολουθούν. Έάν ό 
συνάδελφος κ. Ποντικόπουλος 
σήμερον ύποστή άνςυ αφορμής 
καί αιτίας οίανδήποτε συνέπει
αν, ύψ’ άς συνθήκας κατηγορή-

1 θη, τότε νά εΐσθε βέβαιοι δτι 
έντός ολίγου τίποτε δέν θά ε- 
χη άπομείνει άπό τό ύπάρχον 
σθένος καί τήν αγωνιστικήν 
διάθεσιν τοΰ μεγίστου πλή
θους τών συναδέλφων, οϊτινες 
πειθαρχούν είς τον Σύλλογον1 
καί ύπέρ τών συμφερόντων τών 
όποιων τιτάνειον τώ δντι α
γώνα διεξάγομεν. Πέραν δλων 
αυτών υπάρχει, άλλως τε, καί 
τό θέμα τού γοήτρου τοΰ Συλ
λόγου καί τό γόητρον αυτό α
ποφασιστικά καί παντί σθένει 
θά κρατήσωμεν υψηλά έκεΐ ο
πού μόνον ήμεΐς άνυψώσαμεν 
καί εϊμεθα βέβαιοι δτι θά κα- 
ταβληθή πάσα προσπάθεια, 
ώστε νά σημειωθή καί μάλι
στα λίαν συντόμως τό τέρμα 
τής θλιβεράς αυτής Ιστορίας 

είς βάρος καί κατά παντός θαυ
μάσιου συναδέλφου δηιμιουργημ 
θε,ίσης. "Οπως έπίσης θέλο- 
μεν νά σάς διαβεβαιώσωμεν 
δτι εϊμεθα πανέτοιμοι διά πά
σαν κινητοπο'ίησιν, είς περί- 
πτωσιν καθ’ ήν οΐ άρμόδιοι 
καί οί τής διοικήσεως είσηγη- 
ταί δέν ήθελον έννοήσει τον ά- 
χαρον καί βλαβερόν ρόλον των 
είς τό θέμα αύτό.

Οί έμπνευσταιί τής άήθους 
κατά τοΰ συναδέλφου συνδικα- 
λιστοΰ τής Θεσσαλονίκης ένερ- 
γείας έπραξαν τότε δ,τι ή 
γραμμή καί ή τακτική τών πε
ρί τοΰ Προσωπικού άντιλήψε- 
ών των ύπηγάρευσαν. Δέν θά 
μάς βασανίση έν πρακειμένψ 
ό δψιμος δογματισμός αυ 
τών, θέλοιμεν δμως έν πάση 
περιπτώσει νά τό εϊπωμεν αυ
τό διότι άλλως θά ήτο ώς νά 
έθέτομεν έν άμφιβόλκμ τάς βε- 
βαιουμένας προθέσεις των. 
Τούτο μόνον άρκούμεθα νά 
τούς ύπενθυμίσωμεν δτι δέν θά 
κουρασθοΰμε προσφιερόμενοι 
είς θυσίας τάς όποιας θά ύπο- 
μένωμεν προσφέροντες τάς υ
πηρεσίας μας ύπέρ τών κοινών 
συμφερόντων, προς υμάς δέ 
παρέχαμεν τήν διαβεβαίωσιν 
δτι έν πάση περιπτώσει αί θυ- 
σίαι καί οΐ κόποι μας δέν ή
θελον άποβή έπί ματαίτρ».

Αυτή είναι ή ύπόθεσις ή ο
ποία όμολογουμένως συνετάρα- 
ξε τότε τό κατάστημα τής 
Θεσσαλονίκης διότι δπως σάς 
έξήγησα προηγουμένως έφο- 
βήθηιμεν δτι εύρισκόμεθα εις 
τήν απαρχήν έγκαινιάσεως μέ
τρων, τά όποια θά εΐχον ώς α
ποτέλεσμα νά φέρουν είς επι
κίνδυνον κάμψιν τό ηθικόν τοΰ 
προσωπικού τό τόσον χρήσιμον 
διά τούς συλλογικούς μας ά- 
γώνας.

(Χειροκροτήματα)

κ. Α. ΚΑΡΥΩΤΑΚΗΣ: Πρώ
τα άπ’ δλα θά ήθελα νά πα- 
ρακαλέσω τήν Συνέλευσιν νά μέ 
δεχθή ώς συνάδελφον καί όχι 
ώς Δ)ντήν. Τά άίτια τά όποια 
μέ έφεραν εδώ είναι μία άνα- 
κοίνωσις τή.ν οποίοι έξέδωοε τό 
πρωί" ό Σύλλογος τών Κλητή
ρων. Ευτυχώς βλέπω λίαν έπί- 
καιρον περίπτωσιν διά νά ομι
λήσω διότι μου έδωσε τήν α
φορμήν καί τήν ευκαιρίαν ή ομι
λία τοΰ κ. Παπαχρήστου.

κ. Σ. ΔΙΛΙΝΤΑΣ: Κύριε 
συνάδελφε Καρυωτάκη: άναφέ- 
ρομεν δτι ή παροΰσα Συνέλευ- 
σις είναι Συνέλευσις τών με
λών τοΰ Συλλόγου τών υπαλ
λήλων τής Εθνικής Τραπέζης 
μέ σαφώς καθωρισμένηιν ήμε- 
ρησίαν διάταξιν.

’Εμείς δέν δυνάμεθα ούτε καί 
έχομεν τό δικαίωμα αυτήν τήν 
στιγμήν νά συζηηήσωμεν έπί 
μιας άνακσινώσεως άδελφοΰ 
Σωιματείου είτε αύτη είναι υ
βριστική ιε/ίτε είναι συνδικαλι
στική είτε είναι άθώα είτε εί
ναι κάκιστη. Έάν θελήσητε νά 
όμιλήσητε ακριβώς έπί τοΰ θέ
ματος Ποντικοπούλου σάς π,α- | 
ρακαλοΰμεν νά λάβητε τον λό
γον.

κ. Α. ΚΑΡΥΩΤΑΚΗΣ: ,Εκ- 
λήθημεν νά έγκρίνωμεν ένα ψή
φισμα, σάς έπαναλαμβάνω δέν 
γνωρίζω προσωπικώς τήν περί- 
πτωσιν, εΐναι ενδεχόμενον νά 
είναι δπως τά λέγει ό Σύλλο
γος τά πράγματα, είναι ενδε
χόμενον δμως νά ύπάρχη καί

άλλη άποψις. Επειδή όμως 
σήμερα έπαναλαμβάνω έχομεν 
αυτό τό έν κυριολεξία ζέον θέ
μα τοΰ Συλλόγου Βοηθ. Προ
σωπικού τοΰ όποιου τήν ουσίαν 
καί πάλιν δέν θίγω·, σάς. έ- 
πανάλαμβάνω ιεΐναι ενδεχόμε
νον καί είς τήν περίπτωσιν τοΰ 
συναδέλφου τής Θεισ)κης νά 
πρέπη νά τήιν δη -κανείς μέ τό 
'ίδιο μάτι.

κ. Α. ΠΑΠΑΧΡΗΣΤΟΥ: 
Οΰδείς παραλληλισμός υπάρ
χει τών δύο θεμάτων.

κ. Α. ΚΑΡΥΩΤΑΚΗΣ: Ν' 
αναγραφή αυτό είς τά Πρακτι
κά, ιμοΰ αρκεί ώς ίκανοποίησις 
καί ζητώ άπό τήν Συνέλευσιν 
νά προσδιορίση έάν οι αγώνες 
οί συνδικαλιστικοί πρέπει νά 
διεξάγονται σύμφωνα μέ τήιν 
παράδοσιν, τήν -εΐΰπρέπειαν καί 
είς τό ύψος τής Εθνικής Τρα
πέζης διά νά διαφυλαχθή ακρι
βώς .αυτή αύτη ή Τράπεζα, λ 
Εθνική Τράπεζα τών 120 έ- 
τών. Ούδέν άλλο ζητώ άπό την 
Συνέλευσιν.

κ. Α. ΠΑΠΑΧΡΗΣΤΟΥ: ’Ο
φείλω νά κάνω μίαν διευκρίνι- 
σιν. "Οταν είπα προηγουμένως 
ότι δέν ύπάρχει παραλληλισμός 
τής περιπτώσεως τής άνακοι- 
νώσεως μέ τό θέμα Ποντικο- 
πούλου αυτό δέν σημαίνει ότι 
έκφράζω οίανδήποτε γνώμην 
καταδικαστική-ν ή μη έναντι τής 
κυκλοφορησάση ς άνακοι νώσ-εω ς 
τού άδελφοΰ Σ υλλόγου Β. Π. 
Συνεπώς δέν υπάρχει περίπτω- 
σις.ό παραλληλισμός αυτός νά 
κ,ρίνη τήν περίπτωσιν τού Πον- 
τικσπούλου όπως τήν έθεσε ό 
αξιότιμος κ. Καρυωτάκης.

Τώρα καθ’ όσον άφορά τήν 
περίπτωσιν τής οΰσίας τοΰ θέ
ματος ήμεΐς έθέσαμεν τοΰτο 
είς μίαν βάσιν καί έπί τή βά
σει τών δεδομένων τά όποΐασάς 
έξηγήσαμεν προηγουμένως. Έ
άν αΐ αντιλήψεις τοΰ κ. συνα
δέλφου εΐναι διαφορετικά! αΰ- 
τών, τό πράγμα τότε αλλάζει.

κ. Γ. ΚΑΡΑΠΑΝΟΣ: Ό 
συνάδελφος κ. Παπαχρήστου 
νομίζω ότι σάς ανέλυσε έν πλά- 
τει το θέμα Ποντικοπούλου.’Επ’ 
αύτοΰ έχω νά προσθέσω ότι 
ό Σύλλογος έκινήθΐη δράστηρί- 
ως ακριβώς λόγω τού άδικου τό 
όποιον έγένετο κατά τοΰ συν- 
δικαλ ιστού — συναδέλφου, θέ- 
σας ύπ’ όψιν τών Δ)τών τών 
άπαρτιζόντων τό Δευτεροβά
θμιον Πειθαρχικόν Συιμβούλιον 
όλα γενικώς τά στοιχεία διά 
:νά πεισθοΰν οΐ λαβόντες τήν 
πρωτοβάθμιον άπόφασιν ότι 
έσφαλαν. Διά νά μή σάς κου
ράσω σάς λέγω τούτο: Ό κ. 
Σπηλιόπουλος μέ έβεβαίωσε 
κατά τάν κατηγορηματικώ-τερον 
τρόπον, ότι ή ύπόθεσις θεωρεί
ται λήξασα καί ό Ποντικόπου
λος θ’ απαλλαγή."Οταν ήλθεν ό 
Δ)μβριος τό θέμα Ποντικοπού- 
λου εύρίσκετο άκόμη έν έκκρε- 
μότητι. ’Αλλά τον Δεκέμβριον 
έπεβλήθη είς τήν ήγεσίαν σας 
νά πράξη τό καθήκον της. Νά 
κατέλθή είς άπεργιακόν άγώνα 
διότι αυτό ύπηγορεύετο έκ τής 
ύποχρεώσεως τήν άποίαν' άνέ- 
λαβεν έναντι τής συναδελφικής 
οικογένειας.

Μετά τήν λήξιν τοΰ άγώνος, 
κατά τήν διάρκειαν μάλλον αύ
τοΰ, σάς πληιοοφοροΰμεν ότι ό 
κ. Σπηλιόπουλος είχε ιμεταβάλ- 
λει γνώμηιν καί είαηγεΐτο τήν 
έπικύρωσιν τής ποινής, Όμαλο- 
γώ ότι δέν τό έπίστευσα, αλλά

Ό Μανευτήρ — Χειρουργός 
Γυναικολόγος ΑΡ I ΣΤΕ ί ΔΗ Σ 
ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ (συμβεβλημ μέ
νος μετά τοΰ Τ.Υ.Π.Ε.Τ.) τ. Δι
ευθυντής τής Γυναικολογικής 
Κλινικής τοΰ Γενικού Κρατικού 

Νοσοκομείου ’Αθηνών, έπανελ- 
θών έκ τοΰ είς τό Εξωτερικόν 
Επιστημονικού του ταξειδίου, 
Δέχεται ώς καί πρότερον Σκου- 

Ιψά 26, 4-7'μ.μ. Τηλ. 613-310.
♦------------ --------------------- -----♦

ΩΤΟΡΙΝΟΛΑΡΥΓΓΟΛΟΓΟΣ

Δέχεται τά μέλη των Ταμείων 
’Υγείας τής Εθνικής Τραπέ
ζης 11—1 καί 5—7 μ.μ. 
Λυκαβηττόν καιί Άλεξ. Σού- 
τσου 24 — Τηλ. 613.513 

♦----------- ------------------------------ ♦

τά ! εκείνες. Εμείς οί όποιοι άγω-είς συζήτησιν μετά τοΰ κ. Σπη- 
λιοπούλου μοΰ έτέθη ώμο ζή 
τηιμα: «ότι εφόσον κ. Πρόε
δρε κάνεις απεργίες τι θέλεις 
νά γίνη;». Καταλαβαίνετε ό
λοι σας ότι οι κύριοι αυτοί 
προσπαθούν μέ ταΰτα έκβιαστι- 
κά μέτρα ν’ άποτρέψουν άγω- 
νιστικήν έκδήλωσιν. "Ημείς ό
μως ώς συνεπείς συνδικαλισταζ 
έχομεν καθήκον νά περιφρου 
ρήσωμεν τά ιερά όπλα τών έρ- 
γαζομένων ώς καί έσεις ν’ ά- 
ποκαταστήσετε τούς άνθρώ- 
πους είς τούς οποίους δίδετε 
έντολάς νά σάς εκπροσωπή
σουν έάν θέλουν νά έχουν τό 
ανάστημα νά διεκδικήσουν τά 
δίκαιά σας.

(Χε ι ροκροτήματα)
‘Ημείς δέν ήθελήσαμεν ποτέ 

νά τινάξω-μεν τήν Τράπεζαν είς 
τον αέρα έσκέφθημεν συνετά

πάντοτε, έτοποθετήσαμεν 
ζητήματα κατά τον καλλίτερον 
τρόπον καί ήνέχθημεν πολλά 
καί δέν ήιθελήσαμε νά θίξωμε 
πρόσωπα καί τήν τακτικήν τήν 
όποιαν ακολουθούν.

’Αλλά δέν εΐμεθα ύποχοεω- 
μένοι νά σεβασθώμ-εν τις άνη- 
θικότητες, διότι αυτό, τό νά 
κατηγορήται ένας συνδικαλι
στής ό όποιος δέν έπταισεν 
άλλά έξετέλεσε τό 'καθήκον του, 
είναι δΓ ή μάς πράξις ανήθι
κος.

Δέν πρέπει νά λησμονήιτε 
κύριοι ότι όταν οί συνάδελφοι 
τοΰ άδελφοΰ Σωματείου τής 
Τραπέζης ’Αθηνών είς τό Κεν
τρικόν Κατάστημα Β' έσπαζαν 
τά κρύσταλλα καί τούς έκάλε- 
σαν είς απολογίαν, πήραν πί
σω τις υπογραφές των έκεΐνοι 
πού υπέγραψαν τις διαταγές

νιζόμεθα διά παρόμοιες περι
πτώσεις, ούχί χειροτέρας εκεί
νων τών συναδέλφων μας άξιοΰ- 
μεν καί ούχί χειροτέραν μετα- 
χείρησιν.

Κύριοι σάς δηλοΰμεν ότι έφ’ 
όσον ήμεΐς θά εϊμεθα είς τήν 
αρχήν δέν θά άνεχθώμεν ποτέ, 
διώξεις συνδικαλιστών.

(Χε ι ροκ ροπή ματα)

ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΕΩΣ
----♦---

ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΝΕΛΕΥ
ΣΕΩΣ: Κύριοι σάς ερωτώ έάν 
έγκρίνετε τό ψήφισμα νά είσ- 
έλθωμεν είς τά θέματα τής ή- 
μερησίας διατάξεως.

Ή Συνέλευσις όμοφώνως 
έγκρίνει τό ψήφισμα.

(Χειροκροτήματα)
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1. ΕΚΛΟΓΗ ΕΦΟΡΕΥΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ
ίΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΝΕΛΕΥ

ΣΕΩΝ: Προτείνονται ώς τα
κτικά Μέλη τής Κεντρικής Ε
φορευτικής Επιτροπής οί κ.κ.

Κ. Δη;μολίτσας, Β. Στεργίου, 
Β. Σύρος, Σ. Μυτιληναϊος καί 
Θ. Ποπαγιαννόπουλος καί ώς 
άναπληρωματικά μέλη οί κ, κ.

Α. Άντωνιάδης καί Π. Θεοάω- 
ράκης.

Ή Συνέλευσις έγκρίνει τούς 
ανωτέρω προταθέντας.

2. ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΙΣ ΑΡΟΡΟΥ 3 ΤΟΥ ΚΑΤΑΣΤΑΤΙΚΟΥ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΝΕΛΕΥ

ΣΕΩΝ: κ. Π. Σπυρόπουλος. 
Τον λόγον έχει ό κ. Διλιντάς.

κ Σ. δΙδΙΝΤΑΣ
κ. Σ. ΔΙΛΙΝΤΑΣ: Κύριοι 

συνάδελφοι, ώς άνεγνώσατε εις 
τήν έκτακτον έκδοσιν τής«Τρα- 
πεζιτικής» τό απερχόμενον Δι
οικητικόν Συμβούλιον Εχε: θέ
σει μεταξύ τών θεμάτων τής 
Γενικής Σ υνελεύσεως καί τήν 
τροποπο ίησιν τοΰ άρθρου 3 τοΰ 
Καταστατικού.

Τό άρθρον 3 ώς είναι γνω
στόν, διαλαμβάνει είς τάς πα
ραγράφους του ποιοι έκ τών 
ύπηρετούντων συναδέλφων είς 
τήν ’Εθνικήν Τρόιπεζαν είναι 
μέλη τοΰ Συλλόγου μας. Έπι- 
τρέψατέ μου παρ’ όλον δτι εί
μαι βέβαιος δτι γνωρίζετε τό 
άρθρον νά σάς άναγνώσω τοΰ- 
ίτο ώς Εχει σήμερον.

«Τακτικά μέλη τοΰ Συλλό
γου είναι πάντες- οί έν τή Ε
θνική Τραπέζη τής Ελλάδος 
καί ’Αθηνών έπί μηνιαίω μισθω 
Εργαζόμενοι, ο'ίτινες υπηρέτη
σαν είς τήν Εθνικήν Τράπεζαν 
τής Ελλάδος προ τής 7 Ια
νουάριου 1953. Δύνανται έπί. 
σης νά είναι τακτικά μέλη έγ- 
γραφόμενα τή αιτήσει των καί 
δσοι έκ τών εργαζομένων προ- 
σελήφθησαν είς τήν ’Εθνικήν 
Τράπεζαν Ελλάδος καί ’Αθη
νών μετά τήν 7)1)1953 καί α
μείβονται έπί μισθω μηνιαίω.

Δύνανται ομοίως νά γίνων- 
ται τή αιτήσει των τακτικά μέ
λη έγγεγροιμμένοι είς τον Σύλ 
λογον Είσπρακτόρων Εθνικής 
Τραπέζης Ελλάδος έφ’ δσον ό 
Σύλλογος τούτος ήθελε νσμί- 

μως αύτοδιαλυθή.
Δέν δύνανται νά είναι μέλη 

οί κατά τον ’Οργανισμόν υπη
ρεσίας ’Εθνικής Τραπέζης 
Ελλάδος καί ’Αθηνών τής 29) 
9)53 άνήκοντες είς τό προ
σωπικόν τού υπηρεσιακού κλά
δου ώς οί φύλακες καιθορισταί 
καί έργάται, έν γένει έπίτιμα: | 
μέλη κλπ.» 1

Κύριοι συνάδελφοι ή Εθνική 
Τράπεζα Επαυσε πλέον νά εί
ναι ή Εθνική Τράπεζα Ελλά
δος καί ’Αθηνών. "Ετσι άπη- 
λείφθη μία λέξίς ή οποία μάς 
ένθυμίζει πόσα δεινά ύπέστη- 
μέν άπό μίαν άποφράδα χρο
νολογίαν. Παρίσταται ανάγκη 
διά τυπικούς λόγους τό κατα
στατικόν μας νά περί λάβη έκ 
νέου τον όρθόν καί τον πρέ
ποντα τίτλον τού Ιδρύματος 
«’Εθνική Τράπεζα τής Ελλά
δος». Πέραν αύτοΰ υπάρχουν δ
μως καί οί ουσιαστικοί λόγοι. 
Ή πείρα ημών τών διαχειρι- 
ζομένων τά κοινά, μάς εδειξεν 
δτι απαραίτητος προϋπόθεσις 
καθολικής έπιτυχίας τών συν
δικαλιστικών αγώνων εΐναι ή 
οργανική καί ή ψυχική ένότης 
τού προσωπικού τοΰ ιδρύματος 
έν τώ όποίω οί ύπηρετοΰντες '

έχουν πλέον κοινά αιτήματα.
Καί ή διοίκησις τής Τραπέ

ζης πολλές φορές έχει αναφέ
ρει δτι κα:ί εκείνη επιθυμεί τήν 
ένοποίησιν τών ασφαλιστικών 
οργανισμών του προσωπικού 
τής Τραπέζης διότι κατ’ αύτόν 
τάν τρόπον κρίνει δτι θά έπέλ- 
6η ή έξυγίανσις, καί ή οικονο
μική άνόρθωσίς της.

Εμείς διά τής τροποποιή- 
σεως τού άρθρου διευρύνομεν 
τάς θύρος τού Συλλόγου και 
παρέχομεν τήν δυνατότητα είς 
τό μέλλον, ευθύς ώς πραγματο- 
ποιηθή ή ένοποίησις τής άσφα- 
λίσεως, ταυτοχρόνως νά πρα- 
γματοποιηθή καί ή ένότης τοΰ 
Προσωπικού, ήτις εΐναι ό α
κρογωνιαίος λίθος διά τήν έπι- 
τυχίαν συνδικαλιστικών αγό
νων,

’Αλλά καί ένας όίλλος λόγος 
ό πλέον σημαντικός υπαγορεύ
ει τό άνοιγμα τών θυρών τοΰ 
Συλλόγου μας δΓ δλους τούς 
έν τή Εθνική Τραπέζη ύπηρε- 
τούντας διά νά μή δίδωμεν λα
βήν είς τον οίονδήποτε ευρισκό
μενον έκάστοτε είς τήν θέσιν 
τοΰ έργοδότου νά κάνη χρήσιν 
τής αρχής «διαιρεί καί βασί
λευε».—χαΐδευε τον ένα Σύλ
λογο κτύπα τον άλλο — γι’ 
αύτό ακριβώς, άλλά καί έξ α
φορμής τής κυκλοφορησάσης 
σήμερον άνακοινώσεως τοΰ ά
δελφοΰ Σωματείου τής Τραπέ
ζης ’Αθηνών, ή οποία μάς χα
ρακτηρίζει στερούμενης πείρας 
καί γνώσεων. Διά νά τεθή τέρ
μα είς τάς είς βάρος μας διά
βολός αί όποΐαι ενισχύουν τον 
έργοδότην Έπ’ αύτοΰ έπι- 
Τρέιψατέ μου νά μην έπεκταθώ 
τώρα. Πάντως κρίνομεν δτι έ- 
μεΐς σηκώνομεν καί πρέπει νά 
σηκώνωμεν τήν σημαίαν τής έ- 
λευθέρας έκλογής.

Ή έκλογή έγγραφής είς τάς 
έπα γ γε λ ματ ι κάς Ό ργ α ν ώ σε ι ς 
πρέπει ν’ ανήκει είς τούς έρ- 
γαζομένους καί ούχί είς τόν έρ
γοδότην. ΔΓ αύτό ακριβώς ιδού 
πώς Τιροποποιούμεν τό άρθρον.

Προτεινομένη τροποποίησις:
«Τακτικά μέλη τοΰ Συλλό

γου είναι πάντες οί έν τή Ε
θνική Τραπέζη τής Ελλάδος 
έργαζόμενοι, οϊτινες υπηρετούν 
τήν Τ ράπεζαν ανεξαρτήτως 
προελεόσεως ή παρεχόμενης ερ
γασίας οί έμπίπτοντες είς τάς

ΠΡΟΕΔΡιΟΣ ΣΥΝΕΛΕΣΕΩΝ: 
Τόν λόγον έχει ό κ. Κέης.

* γΓκεης
----·----

κ. Γ. ΚΕΗΣ: Κύριοι Συνάδελ
φοι, Πολλοί έξ υμών γνωρίζετε οτι 
ό έν έτει 1952 άποθανών συνάδελ
φος Δημήτριος Μπούμπουλης,, έ- 
κληροδότησεν είς τόν Σύλλογον

παραγράφους 2 καί 3 τοΰ άρ
θρου 4 τοΰ ίσχύοντος ’Οργανι
σμού υπηρεσίας τής Τραπέζης 
τοΰ κυρωθέντος διά τού άπό 
17.9.53 Β.Δ. Δύνανται έπίσης 
νά εΐναι μέλη οί άνήκοντες είς 
τήν παράγραφον 4 τοΰ άρθρου 
4 τού ίσχύοντος ’Οργανισμού 
Υπηρεσίας τής Τραπέζης καί 
κατόπιν άποφάσεως τής Γενι
κής Συνελεύσεως.

Τά μέχρι σήμερον έγγε- 
γραμμένα μέλη τοΰ Συλλόγου 
έξακολουθοΰν υφιστάμενα.

Δέν έπιτρέπεται ν’ άνήκη τις 
ύφ’ οίανδήποτε ιδιότητα ώς 
μέλος είς έτερον έπαγγελματι- 
κόν Σωματεΐον 'Υπαλλήλων τής 
Τραπέζης έπιδιώκον τούς αυ
τούς ή παρεμφερείς πρός τοΰτο 
σκοπούς.

Πας δστις είναι συγχρόνως 
μέλος ετέρου έπαγγελματικού 
Σωματείου Προσωπικού τής 
Τραπέζης, προσκαλούμενος δέ 
άρνεΐται νά ζητήση τήν δια
γραφήν του έκ τοΰ Σωματείου 
τούτου, διαγράφεται δΓ άποφά
σεως τοΰ Διοικητικού Συμβου
λίου τοΰ Συλλόγου».

Ή τελευταία παράγραφος £- 
πως καταλαβαίνετε, κ.συνάδελ
φοι, έχει τεθή για νά μή μάς 
πούνε ότι θέλομε βιαίως νά 
διαλύσωμεν έτερα έπαγγελμα- 
τικά Σωματεία. Ή έκλογή εί
ναι έλευθέρα, διότι πάς ενδια
φερόμενος θά γίνη μέλος τοΰ 
Συλλόγου μας, έφ’ όσον δια
γραφή άπό Ετερον σωματεΐον. 
Γνωρίζετε δέ, οτι μέλος τοΰ 
Συλλόγου μας, εΐναι αυτοδι
καίως καί μέλος τοΰ Ταμείου 
‘Αλληλοβοήθειας άφ* όταυ ή πε- 
ρίθαλψΐς άνελήφθη ήδη υπό τών 
Άλληλοβοηθητικών Ταμείων.

Αυτά έπί τής τροποποιήσε- 
ως τοΰ καταστατικού καί σάς 
παρακαλοΰμεν όπως κατά τήν 
ειδικήν ψηφοφορίαν ταυτοχρό- 
άρχαιρεσίας διά τήν άνάδειξιν 
νως μέ τάς διενεργηθησομένας 
νέου Διοικητικού Συμβουλίου.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΝΕΛΕΥ
ΣΕΩΝ: Διά τήν τροοποίησιν 

ή μή τού "Αρθρου 3 τού κατα
στατικού θά άποφοσίσουν τά 
μέλη τοΰ Συλλόγου διά ειδικής 
ψηφοφορίας δ ι εξαχθησομένης 
ταυτοχρόνως μέ τάς δΓ άνάδει- 
ξιν νέου Δ.Σ. δνενεργηθεισο-

Ύπαλλήλων ’Εθνικής Τραπέζης, 
το ήμισυ τής πατρικής του οί- 
κίαςι> κείμενης έν Σπέτσαις μέ 
σκοπόν νά χρησιΙιοποιηΒή αύτη 
ώς θέρετρον τών τέκνων τών υ
παλλήλων.

Ό Σύλλογος άπεδέχθη μέν τήν 
κληρονομιάν αυτήν πλήν . όμως 
μέχρι σήμερον δέν ήόυνήθη νά τήν 
χρησιμοποίηση διά τόν σκοπόν 
δΓ ον αύτη διετέβη.

Οί λόγοι τής μή έκπληρώσεως

μ ένας.

3. ΤΑΚΤΟΠΟΙΗΣΙΣ ΥΦΙΣΤΑΜΕΝΗΣ 
ΕΚΚΡΕΜΟΤΗΤΟΣ ΠΕΡΙ ΤΟ ΕΝ ΣΠΕΤΣΑΙΣ 

ΑΚΙΝΗΤΟΝ ΜΠΟΥΜΠΟΥΛΗ



Η ΣΥΖΗΤΗΣΙΣ ΚΑΙ ΑΙ ΛΗΦΘΕΙΣΑΙ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ 
ΕΠΙ ΤΩΝ ΥΠ' ΑΡΙΘΜ. 3 ΚΑΙ 4 ΘΕΜΑΤΩΝ

τού ορού τής διαθήκης είναι, 
πρώτον δτι τό ακίνητον κτισθέν 
προ 300 έτών είναι πεπαλαιωμέ- 
νον καί στερείται παντελώς συγ
χρόνων εγκαταστάσεων, δεύτερον 

δεν «χνήκει εξ ολοκλήρου εις την ι
διοκτησίαν μας κατά συνέπειαν 
δέν δυνάμεθα νά τό άνακαινίσω- 
μεν ούτως ώστε νά καταστή κα
τάλληλον διά θέρετρον.

Πλέον όμως των ανωτέρω υπάρ
χει έγγραφον τοΰ Υπουργείου των 
Οικονομικών τό όποιον άπαντά εις 
ερώτημα τού Συλλόγου ποός τό 

ΎπουργεϊονΟίκονομικών διά τοΰ ό
ποιου ήτεΐτο ή άδεια όπως χρησι- 
μοποιη&η τό ακίνητον. Τό κείμε
νον τοΰ εγγράφου Εχει οίίτω:

«Κατόπιν τοΰ ώς άνω έγγρά- 
»φου σας έν σχέσει μέ τό κληρο
δότημα Μπούμπουλη άνακοινοΰ- 
»μεν όμΐν δτι ώς προκύπτει έκ τοΰ 
»ύπ’ άριθ. 129012.8.1.1955 έγ- 
»γράψου τοΰ Υπουργείου Εθνι
κής Παιδείας τό έν Σπέτσαις ά- 
»>κίνητον τοΰ κληροδοτήματος, ε· 
»χει κηρυχθή ώς Ιστορικόν διατη- 
«ρητέον Μνημεΐον διά Προεδρικού 
«Διατάγματος δημοσιευθέντος εις 
«τό ύπ’ άριβ. 152)161.6.52 Φ. 
»Ε.Κ.

»'Η χρησιμοποίησις τούτου κα- 
»τά τό εν ήμισυ έξ αδιαιρέτου ύπό 
»τοΰ ύμετέρου Συλλόγου ώς θε- 
«ρέτρου τών τέκνων τών ύπαλλή- 
»λων τής Τραπέζης υμών άπάδει 
»εϊς την ιστορικήν άξιαν τοΰ άκι- 
»νήτου, έκ τής χρήσεως δέ τούτου 
»θά ύποστή φθοράν καί καταστρο- 
»φήν μειούσας τήν ιστορικήν του 
«αξίαν.

«Κατόπιν τών ανωτέρω παρα- 
«καλοΰμεν όπως έπιδιώξητε τήν 
»έκποίησιν τοΰ ακινήτου προς τό 
«Δημόσιον οπότε τό τίμημα έπεν- 
«δυόμενον είς έτερα περιουσιακά 
«στοιχεία θέλει διατεθή προς έκ- 

«πλήρωσιν ετέρου παρεμφερούς 
»σκοποΰ, τοΰ άρχικώς όρισθέντος 
»6άσει τής τελευταίας βουλήσεως 
»τοΰ διαθέτου κατόπιν τών άνω- 

>>τέρω απόβασης άπραγματοποιή- 
»του».

"Εχοντες ύπ’ οψιν τά στοιχεία 
ταΰτα ήλθομεν είς έπαφήν μέ τόν 
συνιδιοκτήτην κατά διάφορα χρο
νικά διαστήματα μέ σκοπόν τήν έ- 
ξεύρεσιν τρόπου τακτοποιήσεως 
τοΰ θέματος. Κατά μήνα Ιανουά
ριον 1960 6ι* έπιστολής, ό Ναύ
αρχος κ. Μποΰμπουλης, είς έπι- 
κύρωσιν τών προφορικών προσυν- 
εννοήσεων, τών κατά καιρούς γε- 
νομένων, προτείνει τά κάτωθι:

Επιστολή κ. Ν. Μπούμπουλη
Πρός τόν Σύλλογον Υπαλλήλων 

Εθνικής Τραπέζης τής Ελλάδος.
’Ενταύθα 

Κύριε Πρόεδρε,
Είς άττάντησιν τής οπτό 23 

τρέχοντος έπιστολής σας, έχω 
τήν τιμήν νά φέρω είς γνώσιν 
όμών τά κάτωθι σχετικώς μέ τό 
έν Σπέτσαις ακίνητον τοϋ οποί
ου τυγχάνομεν συνιδιοκτή.ται, 
ύμεΐς κατά 46% έγώ δέ κατά 
54%.

‘Ως γνωρίζετε πρόκειται πε
ρί τής έν Σπέτσαις παλαιοτά- 
της πατρογανικής μου οικίας 
άριθμούσης βίον 300 έτών καί 
τήν οποίαν έγώ μόνον γνωρίζω 
κατόπιν ποιων μόχθων καί συν
εχών έξάδων κατόρθωσα νά 
συγκροτώ άκόμη όρθήν.

Ή οικία αυτή λόγφ τής δο- 
θείσης είς τούτην ιστορικής ά
ξιος, έχει άπό 25ετίας χαρα-

ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΝΕΛΕΥ- 
ΣΩΝ: Τόν λόγον έχει ό κ. Ί- 
ωαννίδης.

κ Σ. ΙΩΔΗΜΙΑΗΣ
—»—

κ. Σ. ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: Κύριοι 
συνάδελφοι, άπα,ντες γνωρίζετε 
δτι ή Λέσχη δέν εξυπηρετεί σή
μερον τόν σκοπόν δΓ δν ΰφίστα- 
ται διότι άφ’ ενός ιμέν κεΐται 
μακράν τών Κεντρικών Κατα
στημάτων, άφ’ ετέρου δέ διότι 
ό χώρος τοΰ ακινήτου -είναι λί
αν περιωρισμένσς. Διά τούς 
λόγους αυτούς ή Λέσχη σήμε
ρον παρουσιάζει έλαχίστην κί- 
νησιν άπό άπόψεως έστιαζομέ- 
νων συναδέλφων καί κατά συνέ
πειαν είναι συνεχώς παθητική.

Παρά τάς καταβληθείσας 
προσπάθειας ή άπό έτών ύφι- 
σταμένη κατάστασις ούδεμίαν 
βελτίωσιν έπαρουσίασεν. Μία 
Λέσχη διά νά λειτουργήση, κα- 
νονικώς, πρέπει νά έχη καί τήν 
άνάλογον διαρρύθμισιν. Ή δέ 
διαρρύθμισις τής Λέσχης κάθε 
άλλο παρά ή ένδεδειγμένη εί
ναι.

Τό έστιατόριον εΐναι μικρόν, 
Χώρος ικανός δι’ άνάπαυσιν 
δέν υπάρχει. Ή βιβλιοθήκη τις 
περισσότερες φορές καταντά

κτηρισθή ύπό τοΰ Κράτους ώς 
Έθύικόν διατηρητέσν Μνημείον, 
χωρίς όμως μέχρι σήμερον νά 
πράξη τί τοΰτο πρός διατήρη- 
σίν της καί βοηθήση outgo καί 
έμέ έπ’ αύτοΰ.

Karr’ έμέ εΐναι άπό πάσης 
άπόψεως εντελώς ακατάλληλον 
νά χρησιμοποίησή ώς ή θέλη- 
σις τοΰ διαθέτου. ’Αλλά δι’ έμέ 
όμως καί τήν οικογένειαν μου 
έχει ανυπολόγιστον αξίαν λό- 
γψ τής ιστορικής του σημασί
ας.

Διά ταΰτα πρός οριστικήν 
τακτοποίησιν τής άπό σειράν 
έτών υφιστάμενης έκκρεμότη- 
τος, προτείνω είς τόν ύμέτερσν 
Σύλλογον δύο λύσεις. Πρώτον 
τήν εξαγοράν παρ’ έμοΰ τοΰ 
μεριδίου του διά τήν άξίαν τοΰ 
όποιου προσφέρω τό αντίτιμου 
200 λιρών ’Αγγλίας -ειίς δρα- 
χμάς καί δεύτερον τήν εκχώρη- 
σιν πρός τόν ‘Υμετέρου Σύλλο
γον γηπέδου είς Σούνιον καί 
είς θέσιν Αγίαν Παρασκευήν 
έκτάσεως τεσσάρων οπρεμμά- 
των πολύ μεγαλυτέρας άξίας 
άπό τό έν Σπέτσαις άκίνητον.

’Αξιότιμε κ. Πρόεδρε, παρα
καλώ δπως «αναφέρετε τάς α
νωτέρω προτάσεις είς τήν Γε
νικήν Συνέλευσιν τοΰ ύμετέρου 
Συλλόγου, είμαι δέ βέβαιος, δτι 
ή Γενική Συνέλευσις θέλει άπο- 
δεχθή δτι ή προσφεραμένη παρ’ 
έμοΰ δεύτερα λύσις είναι ή 
προσφ ορωτέρα».

Βεβαίως έκ πρώτης άψεως επι
βάλλεται νά γίνη έκτίμησις τοΰ α
κινήτου διά νά κρίνομεν έάν ή 
προσφορά τοΰ συνιδιοκτήτου συμ
φέρει. Τοΰτο όμως εΐναι αδύνα
τον. Διότι ή οικοδομή δέν Εχει ού
δεμίαν αξίαν αλλά μόνον ώς γήπε- 
δον οίκοπεδοποιήσιμον τής έν αύ- 
τώ ευρισκόμενης οικίας κατεδαφι- 
σθησομένης.

Πλήν δμως τοΰτο είναι αδύνα
τον λόγφ τοΰ ότι αυτή ώς προα- 
νεφέρθη, Εχει χαρακτηρισθή ώς ι
στορικόν διατηρητέον Μνημείον. 
"Εχομεν λοιπόν νά έκλέξωμεν με
ταξύ τών δύο προτάσεων, δηλα
δή τάς 200 λίρας ή τό γήπεδον 
είς τό Σούνιον. Τό Δ.Σ. φέρει 
τάς δύο ταύτας προτάσεις είς τήν 
Συνέλευσιν, ή όποια θά κρίνη ποι
α άπό τάς δύο είναι ή προσφορω- 
τέρα. Κατά τήν γνώμην μας σήμε
ρον ό Σύλλογος δέν Εχει ανάγκην 
άπό τάς 200 λίρας άντιθέτως τά 
οίκόπεδον τοΰ Σουνίου μπορεί σή
μερα ν’ άξίζη—πού δέν τό πι
στεύω—πολύ λιγώτερον άπό 200 
λίρας άλλα λόγφ τοΰ ότι εΰρί- 
σκεται είς πολύ καλήν θέσιν ήμε
ρα μέ τήν ημέρα αποκτά μεγαλυ- 
τέραν άξίαν. ΔΓ δ προτείνομεν 
είς τήν Συνέλευσιν δπως είς πε- 
ρίπτωσιν καθ’ ήν έκπληρωθοΰν δ- 
λοι οί νόμιμοι τύποι άνταλλάξω- 
μεν τό μερίδιόν μας έπί τοΰ ακι
νήτου τών Σπετσών μέ τό οίκόπε
δον τοΰ Σουνίου, έφ’ δσον βεβαίως 
θά προηγηθή έκτίμησις επίσημος 
βάσει Σχεδιαγράμματος καί έλε- 
χθοΰν οί τίτλοι καί πάντα τά σχε 
τικά στοιχεία.

Αυτή ή πρότασις φέρεται πρός 
τήν Γενικήν Συνέλευσιν ή όποια 
καί θά άποφασίση:.

αναπαυτήριου. Επίσης κατάλ- 
λη-λος χώρος] δι’ εύρείας συ
γκεντρώσεις (έορτάς διασκεδά
σεις) δέν υπάρχει. Κατόπιν αύ
τοΰ ήχθηιμεν είς τήν άπόφασιν 

. νά προτείνομεν είς τήν Γ εν. 
Συνέλεσιν δπως έξουσιοδοτήση 
τό έκ τών άρχα,ιρεσιών άναδει- 
χθησόμενον νέον Δ. Σ. δπως 
προβή είς τήν πώλησιν τοΰ υ
πάρχοντας άκινή,του καί εις τή-ν 
αγοράν νέου τοιούτου.

"Ηδη έγένετο ύπό -μηχανιικού 
τής Τραπέζης έκτίμησις τοΰ α
κινήτου. Κατ’ αυτήν ή άξια 
τοΰ οικοπέδου άνέρχεται περί
που είς 1.150.000 δρχ. τοΰ δέ 
κτιρίου είς 850.000 δραχ.

Βεβαίως ή τιμή αυτή δέν εΐ
ναι σταθερά άφ’ ένός μέν διότι 
τό άκίνητον σήμερον θεωρείται 
πεπαλαιωμένον, άφ’ έτέρου διό
τι ύπάρχει μεγάλη προσφορά 
άκινήτων πλέον κεντρικών καί 
συγχρονισμένων. Είς περίπτω- 
σιν δέ κατά τήν οποίαν ή Συ- 
νέλευσις θά έγκρίνη, τήν έκποί- 
ησιν τοΰ ύπάρχοντος άκινήτου 
καί τήν άγοράν νέου, πρέπει νά 
ληφθή ΰπ’ δψιν, δτι θ’ άπαιτηθή 
πρός τοΰτο πολύ μεγαλύτερσν 
τό διπλάσιαν περίπου άπό το 
προϊόν τής πωλήσεως ή έξεύρε- 
σις τοΰ όποιου άποτελεΐ προϋ- 
πόθεσιν άπαραίτητον διά τήν 
έκποίησιν.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΝΕΛΕΥ
ΣΕΩΝ: Παρακαλώ όποιος έκ 
τών κυρίων συναδέλφων επιθυ
μεί νά όμιλήση έπί των δύο θε
μάτων νά λάβη τόν λόγον.

κ. Κ. ΙΘΑΚΗΣΙΟΣ: Αγα
πητοί -συνάδελφοι, όσον αφο
ρά για τ ό πρώτο θέιμα τό άκί
νητον Μπούμποιυλη νομίζω κΓ 
έγώ ότι ή άπόψασίς τοΰ Διοι
κητικού Συμβουλίου εΐναι όρ- 
θή.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΝΕΛΕΥ
ΣΕΩΝ: ’Όχι άπόφασις, ή γνώ
μη.

κ. Κ. ΙΘΑΚΗΣΙΟΣ: Ή 
γνώμη τοΰ Διοικητικού Συμ
βουλίου είναι ορθή. Όρθώς κρί
νει τό Δ.Σ. έφ’ όσον δέν εΐναι 
αντίθετος πρός τά συμφέροντα. 
Νομίζω δέ, οτι πρέπει νά συν- 
ταχθώμεν καί μέ τήν πρότασιν 
αυτήν. ’Ανάγκη άπό τις 200 λ. 
δέν εχομεν, ορθόν λοιπόν είναι 
νά πάρωμεν τό οίκόπεδον έφ’ 
δσον οί τύποι τηοη&ώσι καί ν’ 
άποκτήση ό Σύλλογός μας μί
αν περιουσίαν ή όποια θάττον 
ή βράδιον θά εΐναι χρήσιμος 
καί για τά παιδιά μας καί γιά 
ο,τι άλλο θά χρσιμοποιηθή.

Είς τήν πρώτην λοιπόν πρό- 
τασιν τοΰ Δ.Σ. δέν ’έχω νά πώ 
απολύτως τίποτε, Είς τήν δευ- 
τέραν πρότασιν τοΰ Δ.Σ. διά 
τήν ύπόθεσιν τής Λέσχης νομί. 
ζω αγαπητοί μου συνάδελφοι, 
ότι τό συμβοΰλιον δέν έπρο- 
γραμμάτισε καλώς τό πώς πρέ
πει νά στεγασθή ό Σύλλογός 
μας. Νομίζω ότι είναι πρόωρον 
άπόμη νά δώσωμεν τήν έγκρι- 
σιν τής πωλήσεως τής Λέσχης 
μας, άφοΰ προηγουμένως δέν ε
χομεν προγραμματίσει καί δέν 
εχομεν κατασταλάξει σέ συμ
περάσματα τό τί θά κάνωμεν 
τά λεπτά πού θά είσπράξωμεν.

Ή πρότασις την όποια/ έχω 
νά σάς πώ είναι ν’ άναβληθή 
ή πρότασις τής πωλήσεως τής 
Λέσχης καί άφοΰ προγραμμα- 
τίσωιμεν πώς θά πρέπει νά έ- 
νεργήσωμεν καί θά σάς πώ 
μέ λίγα λόγια πώς ένάμιζα έ
γώ ότι θά μπορούσα,με νά στε- 
γασθοΰμε καλλίτερα.

Εκτός άπό μάς κύριοι συν
άδελφοι, ύπάρχουν καί άλλα 
Σωματεία, άδελφά Σωματεία, 
τά όποια κι’ έκεΐνα έχουν τήν 
στέγην των. ’Εκτός άπ’ αυτό 
κύριοι συνάδελφοι εχομεν καί 
τό Ταμεΐσν Υγείας μας και τόν 
Συνεταιρισμόν ιμας.

Νομίζω λοιπόν, κύριοι συνά
δελφοι, ότι θά έπρεπε νά γίνη 
μία γενική προσπάθεια τόσον 
τοϋ Συλλόγου μας όσον καί 
τών άλλων ’Οργανισμών Συ
νεταιρισμού καί Ταμείου 'Υγεί
ας καί ν’ άπσκτήσωμεν ένα έ- 
ξσιρετικόν άκίνητον όλο δικό 
μας, είς τό όποιον νά είναι 
συγκεντρωμέναι όλες αυτές οί 
Υπηρεσίες αί όποΐαι έχουν 
σχέσιν μέ μάς.

Δηλαδή όταν θά πηγαίνομεν 
στον Σύλλογόν μας, νάχωμε τό 
μπακάλικό μας άπό κάτω άπό 
τήν μύτη μας, νάχωμε τόν Συ
νεταιρισμόν μας νά παίρνωμε 
τά πράγματά μας, νάχωμε δέ 
άπό πάνω και τό Τ αμεΐον Υ 
γειας, τόν γιατρό μας τήν θε
ραπείαν μας καί τόνα καί τάλ- 
λο.

Λοιπόν νομίζω ότι δέν είναι 
ώριμον τό θέμα κύριοι συνάδελ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΝΕΛΕΥ
ΣΕΩΝ: Κύριοι Συνάδελφοι, τό 
Δ. Σ. έδηιμοσΐευσε -είς εκακτον 
εκδοσιν τής «Τραπεζιτικής», τά 
πεπραγμένα τοΰ Ετους 1959 
τών όποιων έλάβατε πάντες 
γνώσιν, νομίζω δέ ότι δέν ύ
παρχε ι λόγος ν’ άναγνωσθοΰν 
αυτά έκ νέου άλλα ν’ άρχίση ά- 
μέσως ή συζήτησις έπί τής λο
γοδοσίας.

φοι νά άποφασίσωμεν. Νά τό 
άφήσωμ-εν, νά τό συζητήσωμεν 
μέ αυτήν τήν βάσιν νά βγή μιά 
Επιτροπή καί άπό έκεΐ καί πέ
ρα νά δούμε τί θά γίνη. Αυτό 
έχω νά προτείνω.

(Χει ροκροτή ματα)
ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΝΕΛΕΥ

ΣΕΩΝ: Ό κ. Τσουδερός.
κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: ’Αγα

πητοί συνάδελφοι καί εμείς 
συμφωνοΰμεν μέ τήν πρότασιν 
τοΰ Δ.Σ. ώς πρός τό ακίνητον 
Μπούμπουλη. Καί μάλιστα 
βρίσκω συμφεροτέραν τήν με
ταξύ τών δύο προτεινομένων 
λύσεων τοΰ κ. Μπούμπουλη του 
έπιζώντος, νά πάρωμεν τό οί
κόπεδον τοΰ Σουνίου.

Νομίζω όμως ότι δέν μπο
ρεί ό Σύλλογος νά έπίφορτι- 
σθή μέ όλο αΰτό τό έργον. Νά 
γίνη μία ’Επιτροπή, άπό τόν 
Πρόεδρον άπαραιτήτως τού 
Συλλόγου άπό ένα άλλο μέλος 
τού Συλλόγου, άπό ένα Μηχα
νικόν τής Τραπέζης, τόν Διευ
θυντήν τού Τμήματος Προσω
πικού τής Τραπέζης, άπό ένα 
Νομικόν τής Τραπέζης καί άπό 
δύο ,μέλη τής εκλογής τής Συν- 
ελεύσεως, νά άπιφορτισθή μέ 
όλον αΰτό τό έργον τόσον διά 
τήν Λέσχην όσον καί γιά τό 
άκίνητον Μπούμπουλη καί όπως 
εΐπεν καί ό κ. ’Ιθακήσιος, άφοΰ 
μελετήση όλα αυτά τά δεδομέ
να νά πρσχωρήση είς τήν ό- 
λοκλήρωσιν τοΰ έργου της.

Δέν νομίζω ότι μπορεί ό 
Σύλλογος νά έπιφορτισθή μέ 
όλον τόν όγκον αυτόν τής έρ- 
γασίας. Αΰτήν 'τήν πρότασιν 
είχα νά κάνω.

Αυτά βέβαια ύπό τήν προ- 
ϋπόθεσιν ότι θά τηρηθούν αί 
νόμιμοι διαδικασίαι, προκη
ρύξεις δημοπρασιών κλπ.

κ. Ν. ΔΕΛΕΝΔΑΣ: Κύριοι 
συνάδελφοι, ένας ’Ινδός σοφός 
λέγει ότι στις κρίσιμες στι
γμές ν’ άκολουθής τη φωνή τής 
καρδιάς σου. Οί κρίσιμες στι
γμές γιά τόν άνθρωπο είναι ό
ταν συντάσση τήν διαθήκην 
του. Ή μέχρι τώρα συζήτησις 
σχετικώς γιά τό ακίνητο Μπού- 
Ιμπουλη, υπήρξε πολύ—μέ συγ- 
χωρήτε—πολύ εμπορική. Δη
λαδή πρέπει νά λάβωμεν ύπ’ 
όψιν μας τήν θέλησιν τού συν
αδέλφου πρέπει νά σεβασθοΰμε 
αυτήν. Προτείνω τήν έκποίησιν 
όπως λένε καί τά λεπτά τις 
200 λίρες, νά δοθούνε είς τό 
Ταμεΐον Υγείας καί νά γίνη έ
να ειδικό περίπτερο είς τις κα
τασκηνώσεις έπάνω μέ τό όνομο. 
τού Μπούμπουλη. Αΰτό είναι τό 
σωστό γιατί κανένας άλλος 
συνάδελφος δέν πρόκειται ν’ 
άκολουθήση τήν δωρεάν τοΰ α
ειμνήστου Μπούμπουλη. Λοι
πόν πρέπει νά μείνη κάτι, τό 
παράδειγμα τού ιμακαρίτη 
Μπούμπουλη. Τό όνομά του νά 
(μείνη, κάπου.

(Χει ροκροτή ματα) 
κ. ΚΑΡΑΠΑΝΟΣ (Πρόεδρος 

Δ.Σ.): ’Αγαπητοί συνάδελφοι. 
Έπί τοΰ θέματος Μπούμπουλη, 
δέν νομίζω ότι αξίζει νά ασχο
ληθώ περισσότερον άπ’ ό,τι ή- 
σχολήθησαν οί προ ,έμοΰ όμι- 
λήσαντες. Ή κατάληξίς, πρέπει 
νά είναι ή εξής: Νά έξουσιο- 
δοτηθή τό μέλλον νά προέλθη 
έκ τών προσεχώς διεξαχθησο- 
μένων αρχαιρεσιών Δ.Σ. όπως

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: ’Αγαπη
τοί συνάδελφοι. Δέν παίρνω τόν 
λόγον, σαν Αξιωματική άντιπολί- 
τευσις, όπως καθιερώθη νά λέγε
ται ή αντίπαλος παράταξις, οϋτε 
σάν συνδικαλιστής, μά σαν άπλό 
μέλος τοΰ Συλλόγου μας, πού βρί
σκει τήν ευκαιρία στήν συγκέν- 
τρωσί μας αυτή, μαζί μέ τά τυ-

προβή είς τήν ανταλλαγήν μέ 
τά οικόπεδα διά τά όποια πι
θανόν είς τό μέλλον νά ληφθή 
άπόφασις παραχωρήσεώς των 
είς τό Ταμεΐον Υγείας, έψ’ ό
σον ύπ’ αυτού κριθοΰν κατάλ
ληλα διά τήν άνέγερσιν ένός 
κτιρίου τό όποιον θά χρησιμσ- 
ποιηθή διά τά τέκνα τών συν
αδέλφων.

"Οσον άφορά τήν Λέσχην έν 
συνεχείφ εκείνων τά όποια σάς 
έξέθεσεν ό αγαπητός συνεργά
της μου κ. Ίωαννίδης προσθέ
τω τά εξής:

Ή Λέσχη κύριοι διά τόν 
Σύλλογον, εΐναι μία πληγή αί- 
μορροοΰσα. Είναι ανάγκη οπω
σδήποτε ν’ άντικατασταθή τό 
ύπαρχον κτίρισν. Δέν διαφωνώ 
μέ τόν κ, Ίθοκήσιον, ώς πρός 
τήν έξεύρεσιν ένός κτιρίου καί 
ώς τοιοΰτον κατά τήν γνώμην 
τού κ. Οεαδώρου κρίνεται ώς 
μάλλον ένδεδειγμένον τό κτίρι- 
ον ένθα σήμερον στεγάζεται ό 
Συνεταιρισμός. Αΰτό δύναται 
νά άξιοποιηθή έάν καί έφ’ ό
σον ή Διοίκησες τής Τραπέζης, 
ή οποία ομολογεί τουλάχιστον, 
έγώ πάντως δέν Εχω μέχρι σή
μερα τοιαΰτα δείγματα, πού νά 
μέ πείθουν απολύτως—ότι έν- 
διαφέρεται καί άγαπά τό Προ
σωπικόν, νά παραχωρήση τό 
ο’ικημα τούτο, νά τό κατεδαφί
σουν καί ν* ανεγείρουν ένα κτί- 
ριον μεγαλοπρεπές, είς τό ό
ποιον θά ήδύναντο νά στεγα- 
σθοΰν αί οργανώσεις τοϋ Προ
σωπικού.

Ημείς λέγομεν νά έκποιηθή 
τό άκίνητον, ουδέποτε όμως ε’ι- 
πομεν νά έκποιήσωμε πρώτα τό 
άκίνητον, νά μείνωμεν άνευ Λέ
σχης καί μετά νά φροντίσωμεν 
διά τήν άνεύρεσιν άλλου ακι
νήτου, χωρίς νά έχωμεν καν ού
τε τά μέσα νά τό άγοράσωμεν. 
Διότι πωλοΰντες τό άκίνητον 
κύριοι, θά πάρωμεν δύο Εκα
τομμύρια έστω, αλλά μέ τά δυο 
έκατομμύρια δέν δυνάμεθα νά 
έξασφαλίσωμεν στέγην.

Θά πρέπει—καί κάναμε φυ
σικά τά σχετικά διαβήματα — 
ή Εθνική Τράπεζα νά μάς ε
νίσχυση δι’ ένός μακροπροθέ
σμου δανείου. ’Αλλά τελικώς 
καταλήγω νά συμΙφιωνήσω απο
λύτως ιμέ τήν γνώμην τήν οποί
αν διετύπωσεν άλλοτε ό κ. Θε
όδωρου ότι τό ίδανικώτερον εί
ναι ή χρησιμοποίησις τού ακι
νήτου ένθα σήμερα στεγάζεται 
ό Συνεταιρισμός ύπό τάς προ
ϋποθέσεις τάς οποίας είπα.

Συνεπώς, έάν τό θέμα τής 
έκποιήσεως τής Λέσχης ήχθη 
ένώπιον Συνελεύσεως ήχθη ύπ’ 
αΰτάς τάς, προϋποθέσεις καί 

πλέον τούτου τήςσυγκροτήσεως 
Επιτροπής ή οποία θά άνε- 
λάμβανε τήν πώλησιν, έάν καί 
έφ’ όσον — σάς δηλώ — δοθή 
ύπό τής Τραπέζης ή ή μία λύ
σις τής χρησιμοποιήσεως τού 
ακινήτου τού Συνεταιρισμού ή 
τής χορηγήσεως δανείου. Πάν
τως έπιβάλλεται ή ταχύτατη 
ρύθμισις τού ζητήματος αύτοΰ.

Συνεπώς διατυπώνομεν πρός 
τήν Συνέλευσιν τήν ακόλουθον 
πρότασιν σχετικώς μέ τήν Λέ- 
σχην:.

Νά έξουσιοδοτηθή τό μέλλον 
νά προέλθη έκ τών άρχαιρεσ ι
ών Δ.Σ. όπως προβή είς τήν 
έκποίησιν τής Λέσχης ύπό τήν

I πι«ά καί καθιερωμένα θέματα που 
θίγονται στις Γενικές Συνελεύ
σεις, νά ίέκφράση τάς απόψεις του 

! καί νά πή τήν γνώμην γιά τά 
κεφαλαιώδους σημασίας ζητήμα
τα πού μάς απασχολούν. Και ευ
χαρίστως θά έβλεπα όλους τούς 
συναδέλφους νά ζητοΰν τόν λόγον 
μέ τόν σκοπόν αυτόν, έστω και αν

ως ή δανείου 3.000.000 καί 
πλέον — όσα τέλος πάντων ά- 
ναγκαιοΰν — διά τήν έξαοφά- 
λισιν μιάς άναλόγου πρός τάς 
σημερινάς συνθήκας καί τήν δύ- 
ναμιν τών έν Άθήναις ύπηρε- 
τούντων συναδέλφων στέγης, ή 
τής άναλήψεως ύπό τής τ,ρα- 
πέζη,ς τής άνεγέρσεως κτιρίου 
είς τόν χώρον ένθα είναι σήμε
ρον ό Συνεταιρισμός.

Έάν Εγκρίνετε τήν πρότασιν
αύτην, νομίζω ότι θά μπορέσω- 
μεν νά προχωρήσω μεν.

κ. Κ. ΜΕΛΙ ΣΣΑΡΟΠΟΥ
ΔΟΣ : Νρμίζω ότι πρέπει νά 
μη τό καθορίσετε έτσι: ή χορή
γησες δανείου έκ μέρους τής 
Τραπέζης όιλλά χορήγησις έ- 
νισχύσεως διότι έγώ νομίζω ό
τι δέν πρέπει νά εΐναι δάνειον, 
άλλά πρέπει νά είναι δωρεά. 
Καί είς τό σημείον αΰτό πρέπει 
νά έπικαλεσθήτε καί τήν σχε
τικήν ΰπόσχεσιν τού κ. Κυοια- 
κοπούλου, ό όποιος κατά τό κό
ψιμο τής πίττας, στο κτίριον 
αΰτό, μόνος του1 είχε πή ότι αυ
τό δέν είναι κτίριον.

κ. Κ. ΚΑΡΑΠΑΝΟΣ: Μάς 
τό είπαν καί Εφέτος, μάς τό εί
παν καί πέρυσι. "Ομως αγαπη
τέ μου κ. Μελισσαρόπουλε, ό
ταν οί κύριοι διοικοΰντες άρ- 
νοΰνται νά πληρώσουν έκεΐνα 
τά όποια οφείλουν, σάς Ερωτώ 
κύριοι, εΐναι δυνατόν νά μάς 
κάνουν δωρεάν; Βεβαίως ή Δι- 
οίκησις τοΰ Συλλόγου οίαδήπο- 
τε καί άν είναι, οφείλει νά κά
νη κατ’ έμέ πάν ότι έξυπηρε 
τεΐ καλύτερον τά συμφέροντα, 
τού Συλλόγου καί τών μελών 
του.

κ. Α. ΤΣΟΛΟΚΗΣ: Έχω 
νά πώ ότι εΐσθε άξιοι συγχα
ρητηρίων διότι φέρατε τό θέμα 
γιά ένα εύπρεπέστερον ακίνη
τον ή σκέψις τήν όποιαν διε- 
τυπώσοττε νά στεγασθή σ’ ένα 
κεντρικώτερον δρόμο είναι ή 
όρθοτέρα.

Περαιωθείσης τής ατυζητήσε- 
ως έπί τών δύο θεμάτων ό Πρό
εδρος τοΰ Δ.Σ. κ. Γ. ΚΑΡΑΠΑ
ΝΟΣ φέρει πρός έγκρισιν είς 
τήν Γενικήν Συνέλευσιν τάς 
κάτωθι 2 προτάσεις:

1 ) Νά έξουσιοδοτηθή τό μέλ
λον νά προέλθη έκ τών προσε
χών διενεργηθησομένων Αρχαι
ρεσιών Δ.Σ. δπως συγκρότηση 
Επιτροπήν άποτελουμένην έκ 
τών Προέδρων καί τών Γενικών 
Γραμματέων τού Συλλόγου Υ
παλλήλων Εθνικής Τραπέζης, 
τοΰ Ταμείου ’Αλληλοβοήθειας 
Υπαλλήλων Εθνικής Τραπέζης 
τοΰ Συνεταιρισμού, ενός μηχα
νικού καί τού Νομικού Συμβού
λου τού Συλλόγου, οί όποιοι θ’ 
αποφασίσουν διά τήν πώλησιν 
τής Λέσχης καί τήν άγοράν νέ
ας ύπό τάς ύπ’ αύτοΰ ανωτέρω 
λεχθείσας προϋποθέσεις.
2) ‘Ομοίως όπως τό διά τών 

άρχα ι-ρεισ ι ώ ν άνοδε ιχθησό μ ενον 
Δ. Σ. προβή είς τήν ανταλλαγήν 
τοΰ μεριδίου τού Συλλόγου έκ 
τοΰ έν Σπέτσαις ακινήτου 
Μπούμπουλη μέ τό γήπεδον τοΰ 
Σουνίου έφ’ όσον τηρηθή ή νό
μιμός διοδικασία καί δέν θί
γονται διά τής ένεργείας ταύ- 
της τά Συμφέροντα τού Συλλό
γου.

Ή Συνέλευσις Εγκρίνει όμο- 
φώνως τάς ανωτέρω προτά-

κ. ί ή Συνέλευσις μας δέν θά έτελεί- 
ωνε σ’ ενα Απόγευμα, άλλα θά 
συνεχίζετο έπί ημέρας. ’Έστω, έ- 
πίσης και αν όσα θά λέγαμε, θαμ- 
παιναν άπό τό ενα αυτί τοΰ αγα
πητού μας. Προέδρου, όπως προ- 
σψάτως μοΰ έδήλωσεν, καί θάβγαι- 
ναν άπό τό άλλο.

Δέν ξέρετε πόσοι συνάδελφοι 
έρχονται κατά καιρούς καί μοΰ 
διατυπώνουν ιδέες τους, μοΰ εκ
φράζουνε γνώμες των τόσον λογι
κός, πού άν ήκούοντο είς τήν αί
θουσαν αΰτήν, σάς βεβαιώ ότι καί 
είς τήν όρθήν τοποθέτησιν τών έ- 
κάστοτε έπιδιώξεών μας θά συνέ- 
βαλον καί είς τάς λύσεις τών 
έκάστοτε άναφυομένων συλλογι-

4. ΕΚΠΟΙΗΙΙΣ ΑΚΙΝΗΤΟΥ ΛΕΣΧΗΣ 
ΚΑΙ ΑΓΟΡΑ ΝΕΟΥ ΚΤΙΡΙΟΥ

προϋπόθεσιν τής Εξασφάλισε- σεις.

5-Η ΣΥΖΗΤΗΣΙΣ ΕΠΙ ΤΗΣ ΛΟΓΟΔΟΣΙΑΣ
Ή Συνέλευσις συμφωνεί. I ΣΕΩΝ: Τόν λόγον έχει ο 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΝΕΛΕΥ-1 Τσουδερός.

0 κ. ΜΕΛ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ
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κών ζητημάτων 9ά συνετέλονν.
Θά διατυπώσω δέ έπΐ τή ευκαι

ρία, μίαν παράλειψιν τής λογο-
δοτούσης Διοικ “Επιτροπής, πού 
δεν συνέχισεν τάς υπό την προ
εδρίαν του κ.Μελισσαροπούλου κα- 
θιερωθείσας τριμήνους — οίν εν
θυμούμαι καλά — συγκεντρώσεις, 
έστω καί ολιγάριθμους — δπως 
έγίνοντο—αΐτινες και δημοκρατι
κόν χαρακτήρα προσέδιδον εις την 
Διοίκησιν του Συλλόγου, άλλα και 
παντοειδώς ωφέλιμοι υπήρξαν.

Εις μίαν έπιστολήν μου πρός 
τόν κ. Πρόεδρον, ευθύς μετά τάς 
πέρυσινάς έκλογάς, την όποιαν 
δυστυχώς δεν έδημοσίευσεν ή Τρα
πεζιτική, έφιστοϋσα τήν προσο
χήν του σ’ αυτό. Τήν έπιστολήν 
αυτήν έδημοσίευσεν ό Τραπεζι
κός ’Αγών καί θά σας διαβάσω 

τήν σχετικήν παράγραφον:
»Καί τώρα — λέγω είς τόν 

»κ. Πρόεδρον -— καί τώρα πρέ- 
»πει νά σοΰ πώ, χωρίς vex θε- 
» ωρηθή σάν τετριμμένη φράσι,
» πέος ή σχεδόν καθολική εκλογή 

» σου άπά τούς συναδέλφους, τον 
» προσωπικού ώς άξιου καί ίκα- 
» νού διά τήν διεκδίκησι τής ευ- 
» ξήσεως των αποδοχών μας άφ’
» ένός καί διά τήν τακτοποίη- 
» σιν τών διαφόρων ώς άνω ά- 
» νωμαλιών, άφ* ετέρου, σοΰ 
» δημιουργεί καί έπηυξημένας 
» υποχρεώσεις,, αλλά καί τέρα 
» στιες ευθύνες.

“Εδώ τώρα είναι:
» Μήν όμως πάλιν πρός θεού.

»ή καταπληκτική αυτή πλειοψη- 
»φία σου, Βεωρηθή πώς σου δί- 
» νη δικαιώματα δικτατορικής 
» διοικήσεως τού Συλλόγου. Έ- 
» πίτρεψέ μου νά σου πώ ότι 

» σ’ αυτό πρέπει νά προσεχής.
» 'Ο συνδικαλισμός είναι γέν- 
» νήμα τής Δημοκρατίας και 
» γι’ αυτό πρέπει πρώτα νά 
» είμαστε Δημοκρατικοί, καί ΰ- 
» στερα συνδικαλισταί. 
Έσυνεχίσθη όμως κύριοι συν

άδελφοι τό κυριαρχούν καί έπικρα- 
τοΰν είς τά βασικά μέλη τής Δι- 
οικ. ’Επιτροπής τού Συλλόγου 
μας, πνεύμα τής καχυποψίας καί 
τού ετσιθελισμοΰ. Είναι δέ τά βα
σικά αΰτά μέλη τής Διοικ. Επι
τροπής εκείνα πού οΰσιαστικώς 
διευθύνουν τόν Σύλλογόν μας από 
τριετίας.

Δεν έπαυσαν λοιπόν όλους υ
μάς καί περισσότερον προσωπικως 
έμένα νά μάς βλέπουν σάν ύπο
πτους. "Η άν θέλετε νά μη δε
χθούμε αυτό, θεωρούν πάντως κο- 
τώτερον εαυτών νά ζητήσουν τήν 
γνώμην μας, νά μάς συμβουλευ 
θοΰν γιά συλλογικά ζητήματα, 
ξέρουν ότι τά κατέχομεν και θά 
μπορούσαμε νά τούς βοηθήσουμε 

νά βροΰν τήν κατάλληλη ή τήν ό- 
λιγώτερον έπιζήμιον γιά μάς λύ- 
σιν. Γιατΐ αυτό; Γιατί έτσι θέ
λουν.

"Οταν όμως σκοντάψουν, τά βά
ζουν μέ τούς πάντας. Καταφέρον- 
ται εναντίον τής Διοικήσεως, πε- 
ρισσότερον έναντίον τού περιβαλ 
λοντός της καί ενίοτε — οΰχί 
σπανίως — έναντίον μας. χαρα- 
κτηρίζοντες, άλλους άπεργοσπά- 
στας, άλλους πουλημένους, άλλους 
βαλτούς κλπ. Μή φαντασθήτε δέ 
ό’τι θά παραδεχθούνε ποτέ, ότι 
φταίνε οΐ ίδιοι. Ένώ θά σάς άνα- 
φέρωμεν έν συνεχεία περιπτώσεις 
έπΐ ζητημάτων ή ατυχής έκβασις 
τών όποιων οφείλεται άποκλειστι 
κώς καί μόνον ή είς τήν κακήν 
προβολήν των καί τήν έσφαλμένην 
τοποθέτησίν των, ή είς τόν κακόν 
χειρισμόν έκ μέρους τής λογοδο 
τδύσης Διοικητικής Επιτροπής, 

Άνεγνώσατε βέβαια τήν έκθεσι 
τών πεπραγμένων τής λογοδοτοΰ- 
σης Διοικητικής Επιτροπής είς 
τήν ΤΡΑΠΕΖΙΤΙΚΗΝ. Προτάσσον
ται αί γενικοί συνθήκαι ύπό τάς 
όποιας τελούν οί έργαζόμενοι τής 
Χώρας καί έν συνεχείςι. αί είδικαί 
συνθήκαι έν τή Τραπέζη, ύπό τάς 
οποίας τελοΰμεν ημείς καί αί ό- 
ποίαι, λίγο — πολύ,, μάς είναι 
γνωστοί.

’Επί τών γενικών συνθηκών θά 
άπορρίψωμεν πάσαν συζήτησιν διά 
τόν φόβον μή παρασυοθώμεν 
,είς άσύμφορον διά τήν Συνελευ- 
σίν μας πολ ιτι κολογ ί αν. Καί επί 
τών ειδικών φροντίσωμεν νά 
μή σάς κουράσωμεν κατά τό δυ
νατόν παραλείποντες τά επουσι

ώδη καί τάς λεπτομέρειας.
Ώς άναφέρεται έν τή εκθέσει, 

είς τρία: διαιρούνται τά στοιχεία 
άπό πλευράς Διοικήσεως τής 
Τραπέίζης, τά όποια- συνθέτουν— 
ώς λέγει—τό κλίμα έντός τού ο
ποίου έκινήίθη ή Διοικ. Επιτρο
πή, κατά τήν λήξασαν περίοδον, 
καί είναι ταΰτα: Τά κληροδοτη- 
θέντα ύπό τού Ήλιασκου μέτρα, 
τά είσαχθέντα ύπό τής παρούσης 
Διοικήσεως καί ώς τρίτον άνεφέ- 
ρεται, ή θεμελίωσις1 τού τρόπου 
διχασμού τού προσωπικού, είς τά
ξεις Πατρικίων καί Πληβείων καί 
ή δημιουργία άπεργοσπαστ ι κού 
μηχανισμού, διά τά όποια — ως 
διευκρινίζεται— πρέπει νά ύπε- 
ρηφανεύεΤαι ή παρούσα Διοίκη- 
σις!

’Αλλά, κύριοι συνάδελφοι, φρο- 
νούμεν ότι καί ή λογοδοτούσα Δι- 
οικ. ’Επιτροπή, θά πρέπει νά ύ- 
περηφανεύεται διά τήν κατάστα- 
σιν αυτήν. Διότι άν εθεμελιώθη 
ύπό τού Ήλιάσκου καί περιεφρου- 
ρήθη αϋτη ύπό τής παρούσης Δι- 
οικήσεως ή λογοδοτούσα Διοικ. 
’Επιτροπή, διά διαφόρων απαρά
δεκτων άντισυνδ ικαλιστικών ενερ
γειών τάς οποίας παραλείπομεν 
νά άναφέρωμεν άπεδέχθη τήν ΰ- 
πάρχουσαν κατάστασιν, τό ΣΤΑ
ΤΟΥΣ ΚΒ|0, τού κουρελιάσματος 
τής υπαλληλικής συνειδήσεως, δ

πως λίαν προσφυώς τήν άπεκαλε- 
σεν -έν συν-ελεύσει ό αγαπητός μου 
όντως κ. Μαυρουλιδης, ως καλώς 
έχουσαν, λοιπόν καί την πάγιο - 
ποίησεν, είσελθοΰσα οΰτω καί αυ
τή, ή Διοικ. Επιτροπή, είς τήν 
τάξιν τών Πατρικίων!

Δικαιούται λοιπόν νά καμαρώ- 
νη καί ή λογοδοτούσα Διοικ Ε
πιτροπή έν τίνι μέτρψ γι’ αυτήν!

Τά περί δημιουργίας άπεργο
σπαστ ι κού μηχανισμού, δεν νομι- 
ζομεν ότι εύσταθοΰν, όταν μάλι
στα έχω μεν προσφάτους άπορε ι- 
ξεις τής ένότητος καί τής σιδη
ράς όντως πειθαρχίας μας είς τόν 
Σύλλογον καί τήν οποίαν κατ’ έ- 
πανάληψιν έξύμνησε δι’ άνακοινώ- 
σεών της ή Διοικ. Επιτροπή. Ας 
μή μάς άδική λοιπόν, τουλάχιστον 
κατά τούτο, ή Διοικ. Επιτροπή!

Άρχόμενοι τής κριτικής μας έ
πΐ τών πεπραγμένων σημειώνσμεν 
τά έξης:

Μισθολογικόν: Ένθυμείσθε ότι 
ό Διοικητής κ. Κυριακόπουλος έν 
τή Γενική Συνελέύσει τών Μετά 
χων, εϊχεν αναγνωρίσει ότι ύπο 
λειπόμεθα τών συναδέλφων μας 
τών δύο άλλων μεγάλων Τραπεζών, 
μισθολογικώς, κατά 30% καί έ- 
δήλωσεν ότι θεωρεί ύποχρέωσίν 
του, αλλά καί τής Τραπέζης, ευ
θύς ώς εύρεθή αυτή είς θέσιν, νά 
ευθυγράμμιση τάς άποδοχάς μας, 
μέ τάς τών συναδέλφων μας τών 
Τραπεζών αυτών. Τό δέ ύπό τόν 

Μελισσαρόπουλον Δ.Σ. είς μίαν 
Γενικήν Συνέλευσίν μας, μάς άνε- 
κοίνωσε τήν συμφωνίαν του μέ 
τόν κ. Κυριακόπουλον, ένώπιον 
τού Ύποδιοικητοΰ κ. Παρασκευο- 
πούλου, ήτις ήτο ή έξής:

Παίρνετε—:είπεν ό κ. Κυριακό- 
πουλος — 30% όλιγώτερον άπό 
τούς συναδέλφους σας τών άλλων 
Τραπεζών. Θά σάς δίνω άπό 10 
κάθε χρόνο-, διότι δέν , υπάρχει! 
δυνατότης διά μιας. Η Τράπεζα 
δέν συνήλθεν άκόμη!

Τό ύπό τόν κ. Μελ ισσαρόπου
λον Δ.Σ. έδέχθη τήν συμφωνίαν 
καί ημείς άνεμένομεν! Δυστυχώς, 
πέρυσι, ή παρούσα Διοικ. ’Επι
τροπή, έχουσα καί τότε τήν Δι- 
οίκησιν τού Συλλόγου άπεδυ- 
8η είς αγώνα δι’ αύξησιν τών ά- 
ποδοχών μας αμέσως, διά μιάς 
δηλαδή,, κατά 30%. Ώς ήτο έπό- 
μενον ή άξίωσίς μας αϋτη έκρίθη 
παράλογος καί άπερρίφθη.

Είς σχετικήν κριτικήν του πέ
ρυσι τού κ. Μελισσαροπούλου, 
γιατί δέν έπεζητή,θη ύπό τής Δι. 
οικητικής Επιτροπής ή εφαρμογή 
τής συμφωνίας μετά τού κ. Κυ- 
ριακοπούλου—δηλ. τής σταδια
κής καλύψεως τής διαφοράς τών α
ποδοχών μας, κατά 30%—άπήντη 
σεν ή Δ. Ε. διά τού κ. Κέη, ότι 
έπεζητήθη ή εφαρμογή τής έν λό- 
γίρ συμφωνίας καί μάλιςττο: ένώ 
έπρεπε λέγει νά ζητηθή αΰξησις 
10% διά τό έτος 1958, έζήτησαν 
30%,δηλαδή ύπερεκάλυψαν τά συμ- 
φωνηθέν ποσοστόν! Καί αΰτό λέ
γεται έπιδέξιος χειρισμός διεκδι- 
κήσεως ζητημάτων!

Εφέτος λοιπόν, βλέπομεν είς τό 
Κεφάλαιον περί Μισθολογικοΰ, νά 
λέγη ή ΔΕ ότι ή κατά τόν Ιούλι
ον ί 959 χορηγηθείσα αυξησις ή- 
τις άρχικώς λέγει εϊχεν ΰπολογι- 
σθή ώς γενική έκ 10%, έγένετο ά- 
ποδεκτή άπό τήν λογοδοτούσαν Δ. 
Δ.Ε. διότι θά άπετέλει τό πρώτον 
σημαντικόν βήμα είς τήν γνωστήν 
μας άπαίτησιν τού 30%! ! Στερ
νή μου γνώση δηλαδή νά σ’ είχα 
πρώτη!

Πώς θέλετε νά μή φωνάζωμεν 
περί κακού χειρισμού τών συλλο
γικών μας ζητημάτων έκ μέρους 
τής Δ.Ε. λοιπόν;

Δεύτερον είναι τά ’Ασφαλιστι
κόν! Πολλά λέγονται διά τόν νέον 
Κανονισμόν τού Ταμείου Συντάξε
ων. Έκυκλοφόρησε καί μία σχε
τική άνακοίνωσις τού άδελφού 
Συλλόγου τών Υπαλλήλων έκ τής 
’Αθηνών. Δέν είχα τόν χρόνον νά 
άσχοληθώ καί μέ συγχωρείτε πού 
δέν είμαι είς θέσιν νά γνωρίζω τι 
σχετικώς. Θά παρεκάλουν τόν κ. 
Πρόεδρον, ώς μέλος τού Διοικ. 
Συμβουλίου τού Ταμείου νά μάς 
κάνη τήν έξής διευκρίνισιν: Ποΐαι 
Θεωρούνται συντάξιμοι άποδοχαί 
καί διατί λαμβάνονται ώς βάσις 
αί άποδοχαί τής 31ης Μαιου τού 
1959; (Αΰτά είς τήν δευτερολο
γίαν σας).

Είς τό ’Επικουρικόν μας, προ- 
βλέπεται λέγει ή ενταξις τού έξ 
’Αθηνών προσωπικού. Έπ’ αΰτοΰ 
ήθελα νά έπιστήσω τήν προσοχήν 
τών αρμοδίων. Να έρευνηθή έπι τή 
ευκαιρία ή νομική ύπόστασις τού 
’Επικουρικού μας, διότι τό Επι
κουρικόν μας λειτουργεί ύπό μίαν 
ίδιάζουσαν μορφήν, δηλαδή δέν 
πρόκειται περί ’Οργανισμού—νο
μίζω — συσταθέντος διά Νόμου, 
αλλά περί ένός Λογαριασμού.

Επειδή δέν είμαι νομικός δέν 
μπορώ νά ξέρω ύπό ποιου Νόμου 
καί ύπό ποιων Διατάξεων τού 
Νόμου αύτού διέπεται. Ο συνά
δελφος κ. Κοκκόρης, όστις έπΐ έ
τη είχε τήν Διεύθυνσιν, είναι καλ- 
λίτερον παντός άλλου αρμόδιός 
νά μάς έξηγήση, νά μάς άναλύση 
τήν μορφήν ύπό τήν οποίαν λει
τουργεί.

Θά παρακαλοΰσα λοιπόν τόν κ. 
Κοκκόρη νά μάς έξηγήση, έφ’ ό
σον ή Συνέλευσις συναινεϊ.

κ. ΚΕΗΣ! Θά σάς άπαντήσω- 
μεν ημείς κύριε Τσουδερε κατα την 
δευτερολογίαν. ’ Αν δεν σάς ικα- 
νοποιήση ή άπάντησίς μας; τότε 
ζητείστε άπό τόν κ. Κοκκόρη νά 
σάς κατατόπιση.

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Σύμ
φωνοι.

ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ ΚΑΙ ΕΝΤΑ- 
ΞΙΣ: Μέ τόν ’Οργανισμόν καί τήν 
ενταξιν πρέπει νά όμολογήση ή Δ. 
Ε. ότι τά έχει ολίγον θαλασσώ
σει. Διότι δέν έξηγείται άλλως 
πώς πέρυσι έζήτει νά γίνη^ έν- 
ταξις βάσει τού ίσχύοντος Ορ
γανισμού μέχρι καί τού βαθμού 
τού Λογιστού Α' καί μετά νά γί- 
νη ή άναμόρφωσίς τού ’Οργανι
σμού καί φέτος νά λέγη ότι—Τό 
αίτημα τής έντάξεως είναι άπο- 
λύτως συνυφασμένον μέ τό αίτη
μα τής άναμορφώσεως τού Ορ
γανισμού.—καί άποπειρωμένη νά 
δικαιολογήση τήν παλινωδία της 
αυτήν, λέγει ότι «ήτο φυσική συ
νέπεια τού ρυθμού τόν όποιον ήκο- 
λούθησε τό αίτημα τής έντάξεως, 
νά ταυτισθή μέ τόν αίτημα τής ά
ναμορφώσεως τού ’Οργανισμού». 
Θαλάσσωμα δηλαδή άνευ προη
γουμένου!

Καί ε’ίπομεν πέρυσι είς τόν κ. 
Κέην, όστις είχεν τήν επιμελητεί
αν τών έπαγγελματικών συμφέρον.. 
των, ότι δέν τοποθετεΐτα,ι ορθώς 
ήά αίτημα τής έντάξεως, διότι 
πρέπει άπαραιτήτως νά πραηγηθή 
ή άναμόρφωσίς τού Οργανισμού!

Μοΰ άπήντησεν όμως ότι δύνα- 
ται νά γίνη ή ενταξις, διότι τό 
σχετικόν άρθρον τού Οργανισμού 
περί ιεραρχίας, βάσει τού όποιου 
θά γίνη αϋτη, δέν θά τ ροποπο ιη-
θή.

Άλλοίμονον όμως κύριοι συνά
δελφοι, αν μέ τήν άναμόρφωσιν 
τού ’Οργανισμού διατηρηθή ή κλι- 
μαξ τής Ιεραρχίας τού ήδη ίσχύον- 
τος. ’Άν ημείς έγηράσαμεν ώσπου 
νά γίνωμεν τμηματάρχαι, εσείς 
οί νέοι περισσότερον, να 
εΐσθε βέβαιοι, ότι δέν θά προ
λάβετε! ’Ιδού λοιπόν άλλη περί- 
πτωσις σψαλεράς τοποθετήσεως 
άλλου αιτήματος!

Καί έρχόμεθα είς τό Στεγαστι- 
κόν. Δέν θά ήτο υπερβολής αν έ- 
λέγομεν ότι τό ζωτικόν τούτο αί
τημά μας εύρίσκετο μέχρι του 
τέλους τού παρελθόντος έτους είς 

-τπΓι AurinniJ 1 ΕυΤϋ’ΥΟΓτήν σφαίραν τού ονείρου! Εύτοχώς 
δΓ ημάς τό όνειρον πραγματοποιεί 
ται, δυστυχώς όμως διά την λο
γοδοτούσαν Δ.Ε., διότι εις· τό αί
τημά μας αυτό είχε καί άτυχίαν 
καί άστοχίαν. Άτυχίαν μέν διότι 
ένώ προέβαλε τό θέμα, άγνωστον 
διά ποιους λόγους τό εγκατέλει- 
ψε καί ευτυχώς άνεφανίσθη ο Συν 
δεσμός Αστέγων, μέ έπΐ κεφαλής 
τόν παλαιόν άξιον συνεργάτην 
μας, κ. Γεώργιον Παπαϊωάννου, ε
γνωσμένης φιλοτιμίας καί δραστη
ριότητας καί τό έπέλυσεν, άστοχί
αν δέ διότι έποντάρισεν είς τήν μή 
έπίλυσίν του καί έξετέθη! Έξετέ- 
θη δέ, σχεδόν άνεπανορθώτως!

Διότι χαρακτηρίζει τό Δ.Σ. τού 
Συνδέσμου Αστέγων έπειδη έξε- 
δωσεν άνακοίνωσιν άγγελον τήν 
λΰσιν τού Στεγαστικοΰ, χαρακτη
ρίζει αϋτη λ-έγομεν —■ ολόκληρον 
Συμιβούλιον—είς τήν ύπ’ άριθ. 33. 
21.12.59 άνακοίνωσιν της, ώς 
«φορέα τής άνοήτου άντιλήωεως 
ώρισμένων κύκλων τής Διοικη- 
σεως, περί συνδικαλιστικών αν
τιπερισπασμών» καί αμφισβητεί 
τήν άληθή πρόθεσιν τής Διοικήσε- 
ως περί τού Στεγαστικοΰ.

Κύριοι συνάδελφοι, έστω και 
άν νομισθή ότι παριστάνομεν τούς 
Ήρακλεϊς τής Διοικήσεως ή τών 
κύκλων αυτής, πρέπει νά όμολο- 
γήσωμεν ότι ή Διοικητική Επι
τροπή, έμφανίζεται διά τής άνα- 
κοινώσεώς της Οίύτής, άπολέσαι- 
σα τήν ψυχραιμίαν της καί τήν 
αύτοκυριαρχίαν της.

Δέν λέγονται κύριοι συνάδελ
φοι, καί πολύ περισσότερον δέν 
γράφονται τέτοιες φράσεις. Διότι 
τότε πρέπει νά μή έκπληττώμεθο) 
ότι άπό τάς Έπιτροπάς στεγάσε- 
ως άπεκλείσθη ό Σύλλογος καί 
πρός άποφυγήν παρεξηγήσεως καί 
ό Σύνδεσμος Αστέγων! !

. Τώρα φρονούμεν καί κάνομεν 
πρότασιν είς τήν Συνέλευσίν1, ό
πως έκφράση τήν ευχήν είς τόν κ. 
Διοικητήν, νά διατάξη τήν συμμε
τοχήν είς τάς Έπιτροπάς Στεγά- 
σεως, εκπροσώπων τόσον τού Συλ
λόγου, όσον καί τού Συνδέσμου 
Άστεγων, καί παρακαλώ τήν Συν- 
έλευσιν έφ’ όσον έγκρίνη την πρό- 
τασιν νά έξουσιοδοτήση τόν κ. 
Πρόεδρον τής Συνελεύσεως., νά έκ
φράση έγγράφως τήν εύχήν αύτήν 
είς τόν κ. Διοικητήν.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ ! Μάλιστα!
κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡ,ΟΣ: Εγκρί

νει,
(‘Η Συνέλευσις έγκρίνει)

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Καί έ- 
φθάοαμεν είς τό 5ον κεφάλαιον 
τής Έκθέσεως: Επαρχιακά Κατα
στήματα. Και σημειώνει ή Δ.Ε. 
χειροτέρευσιν συνθηκών εργασίας 
είς αΰτά, κατά τό διαρρεύσαν έ
τος !

Καί ήμείς παραλληλίζομεν κύ
ριοι συνάδελφοι τά έπαρχιακά μας 
καταστήματα καί τόν Σύλλογόν 
μας, μέ τάς έκάστοτε Κυβερνή
σεις καί τάς επαρχίας. "Οπως <χί 
έκάστοτε Κυβερνήσεις διαπιστώ
νουν κάθε φορά τάς άθλιας σνν- 
θήκας ύπό τάς όποιας ζοΰν αί έ- 
παρχίαι, άλλ’ όμως είς τήν Πρω
τεύουσαν στρέφουν όλην τήν προ
σοχήν των καί τήν δραστηριέτητά 
των καί ας στενάζει ή έπαρχία, 
έτσι καί 6 Σύλλογός μας κάτ έ
τος παρουσιάζει πλέον ζοφεράν 
τήν κατάστασιν τών έπαρχιαχών 
καταστημάτων μας άλλά ούδεποτε 
έσκέφθη πώς θά άντιμετωπίση καί 
θά βελτιώση τήν κατάστασιν αυ
τήν, περιοριζόμενος ένίοτε μόνον 
είς πλατωνικός διαμαρτυρίας. Καί 
θά μοΰ πήτε τί νά κάνη καί σάς

απαντωμεν.
Νά μάς καλέση είς μίαν άπερ- 

γιακή.ν έκδή|λωσιν ,μέι μοναδικόν 
θέμα, κάποιο άπό αυτά πού άπα- 
σχολοΰν τά έπαρχιακά μας κατα
στήματα. Νά μάς καλέση είς μίαν 
24ωρη άπεργία μέ μοναδικόν θέ
μα π.χ. τήν πληρωμήν τριών ω
ρών ύπεργα,σίας ήμερησίως είς 
τούς συναδέλφους τών επαρχια
κών καταστημάτων.

(Χειροκροτήματα)
Ασφαλώς ήθικωτέρα καί τιμι- 

ωτέρα θά ήτο ή αιτία τής άπερ- 
γίας αυτής άπά τά αίτια κάτι 
άλλων άπεργιών. Έσκέφθη όμως, 
καί καλή της χάρις νά μετέχουν 
τά τέκνα τών συναδέλφων τών ε
παρχιακών μας καταστημάτων είς 
τήν διανομήν τών Χριστουγεννι
άτικων δώρων τού Συλλόγου. Καί 
αξίζει δι’ αΰτό τών συγχαρητηρί
ων τής Συνελεύσεως ή Διοικητική 
Επιτροπή.

Καί τώρα τά ειδικά ζητήματα 
μας, καί είδικώτερον αί προαγω- 
γαί μας. Κατά τόν δημοσιευόμενον 
συγκριτικόν πίνακα προαγωγών 
τών διενεργηθεισών κατά τά έτη 
1954 - 1959 αύται έμφανίζονται 
διενεργούμεναι μέ έλαφρώς βραδύ 
ρυθμόν. Πολλά όμως είναι τά αί
τια. ’Άλλα έκ τών οποίων αναφέ
ρει ή Διοικητική Επιτροπή καί 
άλλα τά οποία δέν τά ξέρει ό κό
σμος όλος και τα ξερει ο νοικοκύ
ρης-

Ας μή άσχοληθώμεν όμως μέ 
τάς κατ’ άρχαιότητα προαγωγάς 
αί όποίαι άργά ή γρήγορα γίνον
ται καί ας έξετάσωμεν τάς κατ’ 
έκλογήν πέριξ τών όποιων τόσος 
θόρυβος έγινεν καί αί όποίαι τήν 
άποχώρησιν τού Προέδρου του 
Συλλόγου άπό τήν Επιτροπήν 
προεκάλεσαν.

Μάς είναι γνωστόν ότι άψ’ ης 
έγεννήθη ζήτημα τών κατ’ έκλογήν 
προαγωγών είς - τούς μικρούς βα
θμούς ή Διοικητική ’Επιτροπή 
πού Συλλόγου άντετάχθη καί έσυ- 
νέχισεν άντιτασσομένη άλλά μέ 
τόσον άσθενή έκάστοτε έπιχειρή- 
ματα, ώστε νά τής καταρρίπτων- 
ται τό ένα κατόπιν τού άλλου.

Ή Διοίκηισίς βλέπετε επέμενε 
καί δέν μπορούμε νά πούμε, ότι 
ή Διοίκησις δέν έχει τό δικαίωμα 
νά προαγάγη κατ’ έκλογήν προσω
πικόν. Μπορούμε νά πούμε ότι ή 
Διοίκησις δέν μπορεί, δεν πρέπει 
νά άδική, αΰτό μάλιστα. Ε ι μέθα 
βέβαιοι όμως ότι ή Διοίκησις δέν 
θέλει νά άδικήση κανένα συνάδελ
φον, διότι είς τό κάτω-κάτω δέν 
έχει μέ κανένα διαφορές. Θέλω νά 
προωθήσω τούς καλλίτερους εΐπεν 
ή Διοίκησις. Πέστε μου ποιοι είναι 
αΰτοί Πώς θα τούς εκλεξω; Και 
έχει προβάλλει τό καθήκον τού 
Συλλόγου τού όποιου ό Πρόεδρος 
μετέχει τής οικείας Επιτροπής.

'Ο Πρόεδρος λοιπόν πρέπει νά 
σκεφθή πώς θά βοηθήση τήν διοί- 
κησιν νά μήν δι-απράξη άθελα της 
αδικίαν είς βάρος τών μελών τού 
Συλλόγου, άλλά ό Πρόεδρος αντί 
τούτου, άντΐ νά βρή δηλαδή τρόπον 
νά βοηθήση τήν Διοίκησιν, βρήκε 
εΰκολωτέραν λύσιν νά αποχωρή- 
ση τής Επιτροπής. Άπεχώρησεν 
λοιπόν εύρεθείς είς αμηχανίαν, 
Δέν εΐπεν όμως να καλεσω και 
κανέναν άλλο νά άκούσω τήν γνώ
μην καί αυτού. Ο Τσουδερός, λέ
νε ότι είναι χονδροκέψαλος, άλλ 
ό Μελισσαρόπουλος' λένε ότι είναι 
πονηρός, πώς είναι- πανούργος,καί 
νά δούμε τί θά μάς πή καί αυτός. 
Καί είμαι βέβαιος- ότι ό κ. Μελισ- 
σαρόπουλος θα συνεβουλευε τόν κ. 
Πρόεδρος έπεσκέψθη τόν κ. Διοι
κητή άλλά μόνος του, ετσ^ι κ. 
Πρόεδρε μόνος του, καί νά τού πή 
πάνω κάτω τά έξής:

κ. Γ. ΚΑΡΑΠΑΝΟΣ: Αγνοείτε, 
φαίνεται κ. Τσουδερέ ότι ό κ. 
Πρόεδρος έπεσκέφθηκε τόν κ. Διοι
κητή μετά τού Προέδρου ί παλλ, 
Τρ. Αθηνών καί έθεσε ύπ’ οψιν του 
τό όλον θέμα άναπτύξας αΰτό ό
πως έπρεπε.

Κάπως έτσι έπρεπε νά πήτε. 
κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ! κ. Διοι- 

κητά, θέλετε νά ,προαγάγετε 
συναδέλφους κατ εκλογήν, δι
καίωμά σας είναι, άλλά μέ τά 
κριτήρια πού ή ’Επιτροπή χρησι
μοποιεί, δέν μπορεί παρά νά γί
νουν άδικίαι κ. Διοικητά καί ε'ι- 
μεθα βέβαιοι πώς έσεϊς ό κ. Χέλ- 
μης δέν τό θέλετε έπ’ οΰδενί λόγω.

Τά φύλλα ποιότητας άπό τής 
συγχωνεύσεως κ. Διοικητά δεν 
δίνουν σαφή εικόνα τού .υπάλλη
λου. Διά νά γίνουν λοιπόν δίκαιοι 
προαγωγαί κατ’ έκλογήν, ένας μό
νον τρόπος ύπάρχει: νά 5ιαγωνρ
αθούν όσοι έκ τού βαθμού εκ τού 
οποίου θέλετε νά γίνουν κατ’ έκ
λογήν προαγωγαί συγκεντρώνουν 
τάς κάτωθι τρεις προϋποθέσεις:
1 ) Βασική προύπόθεσις1 πενταετής 
τουλάχιστον προϋπηρεσία είς έ- 
παρ-χιακό ή έστω περιφερειακό 
κατάστημα. 2) Δύο ή όσην θέλε
τε ύπηρεσίαν είς τόν αύτόν βά

νω καί τώρα διότι 6Γ έμένα άπο- 
ποτελεΐ πίστιν. Διέπραξαν ένα μέ- 
γα έγκλημα κατά τών συναδέλ
φων καί κατά τής Τραπέζης, 

(Χειροκροτήματα) 
κ. Μ ΤΣιΟΥΔΕΡΟΣ: Πότε τά 

είπατε αυτά;
κ. Γ. ΚΑΡΑΠΑΝΟΣ: Αφού έξ- 

ηντλήθησαν όλα καί άφού ύπεγρά- 
φη ή διαταγή καί άφού εΐχα δη
λώσει τόσον είς τόν κ. Διοικητή 
όσον -καί είς τόν Σπηλιόπουλον 
ότι ή πράΐις των αύτή θά μάς εύ
ρη άντιμετώπους Συνεπώς δέν 
μπορείτε νά λέτε όταν δέν γνωρί
ζετε. Ρωτήσατε πρώτα νά μάθετε 
τί έλαβε χώραν νά εΐσθε άπολύτως 
ένήμερος καί μ είς δέν θά είχαμε 
καμμίαν άντίρρησιν καί τής τε
λευταίας λεπτομέρειας νά σάς κα- 
ταστήσωμεν κοινωνούς ώστε νά εΐ
σθε είς θέσιν νά μάς ψέξετε έπΐ 
βάσιμων γεγονότων καί νά προτά
ξετε αληθή έπιχειρήματα.

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Ή τοπο
θέτησης τού αιτήματος αύτού νο
μίζω έγώ ότι έβλαψε τήν όλην 6- 
πόθεσιν, διότι νά εΐσθε βέβαιοι 
πώς έάν έθετε ό Σύλλογος είς τόν 
Διοικητήν ώς προϋπάθεσιν νά εί
ναι άπό τά Υποκαταστήματα οί 
προαγόμενοι κατ’ έκλογήν θά κα- 
τένευε ή Διοίκησις:, διότι, όποιος 
θέλει κατ’ έκλογήν νά ξέρη ότι άν 
δέν έχη πέντε χρόνια προϋπηρεσία 
δέν πρόκειται νά πάρη κατ’ εκ
λογήν. "Αφησε όμως ό κ. Πρόεδρος 
νά πέραση τόσος καιρός καί ή Ε
πιτροπή συνεδρίαζε έρήμην αΰτοΰ 
καί όταν ύπεγράφη ή πράξις τών 
προαγωγών ύπό τού κ. Διοικητοΰ 
έκάλεσε συγκέντρωσι-ν φαντασθεΐς 
ίσως ότι ήτο δυνατόν νά άνακα- 
λέση τήν -υπογραφήν του ό κ. Δι
οικητής. Νά λοιπόν μία άλλη πε- 
ρίπτωσις κακής τοποθετήσεως τών 
θεμάτων καί κακού χειρισμού τού 
θέματος αΰτοΰ ύπό τής λογοδο- 
τούσης Διοικήσεως.

Καί τί νά πούμε διά τήν πε- 
ρίπτωσιν τών τριών προωθηθέντων 
συναδέλφων λόγω προσελκύσεως 
καταθέσεων. Άλλά πριν- προχωρή
σω δηλώ ένώπιον τής Συνελεύσε
ως ότι όί συνάδελφοι ουτοι, έξαί- 
ρετοι κατά τάς πληροφορίας μας 
κσ.8’ όλα, δέν πρέπει νά νομίσουν 
οΰδίέπί στιγμήν ότι κάνοντες μνεί
αν τής περιπτώσεώς των δέν έχουν 
τήν έκτψησιν καί τήν άγάπιην 
όλων μας.

Ή Διοικητική Επιτροπή έπέ- 
Εειξε είς τήν περίπτωσι-ν αυτήν 
έγιοληματικήν άδιαφορίαν ή πρά
γμα πού δέν βέλο μεν νά πιστέψω- 
μεν άδυναμίαν στηρίξεως τού με
γέθους τής πράξεως.

Τόν κ. Διοικητήν μή έχοντα ύ- 
παλληλικήν νοοτροπίαν, πρέπει νά 
θεωρήσωμεν τελείως άνεύθυνον. 
Δέν έχωμεν άξίωσιν νά γεννηθούν 
είς τόν κ. Διοικητήν τά έρωτήμα- 
τα μά καλά τό καθήκον όλων τών 
υπαλλήλων τής Τραπέζης ποιο εί
ναι; Καί μέσα σέ πέντε χιλιάδες 
υπαλλήλους τής Τραπέζης 3 μόνον 
κάνουν τό καθήκον των; Άλλά τό
τε πώς στέκεται ή Τράπεζα άκό
μη; Άλλά έστω γιατί όντως τόν 
υπάλληλον που προσείλκυσε κατα
θέσεις μόνον. Τόν υπάλληλον πού 
προσείλκυσε ανοίγματα πιστώσε
ων, τόν άλλον συνάδελφοι κλπ. Νά 
ένα περιστατικόν τού όποιου αί 
συνέπειαι είναι αδύνατον άπό τοΰ- 
δε νά προβλεφθοΰν καί ή λογοδο
τούσα Διοικητική Επίτροπό εύ- 
χάς απλώς λέγει, ή μαχητικέτης 
της έκάμφθη ή όρμητικότης της 
καθησύχασε;

Είς τό κεφάλαιον Επαγγελμα
τικά ζητήματα παραθέτει κατάλο
γον οίκονομικώ-ν έπιτευγμάτων ή 
Διοικητική Επιτροπή-, άλλά παρό
μοιον έχει κάμει καί ή Διοίκησις. 
Δέν θά άσχοληθώμεν οϋτε μέ τόν 
ένα οϋτε μέ τόν άλλον. Τήν μέν

Παρακάμπτω έπίσης διότι σάς 
έκούρασα είς τό κεφάλαιον περί 
ένδοσυλλσγικής δραστηριότητας 
καί διότι δέν έχομ-εν άξιόλογον 
τι νά σηιμειώσωμεν. Τό Γραφεΐον 
τού - Συλλόγου, τό Κατάστημα τού 
Συλλόγου, τό έστιατόριον, ή Βι
βλιοθήκη. Τά οικονομικά τοΰ Συλ
λόγου. Έδώ λέγει ή Διοικητική 
Επιτροπή ένα ώραΐον. Δέν ξέρω 
αν τό προσέξατε. Έπΐ τού δημο
σιευόμενου ισολογισμού λέγει έμ- 
φαίνεται ότι αί δαπάνα ι τοΰ Συλ
λόγου έπσρουσίασαν αϋξησιν, άλ
λά επειδή ηΰξήθησαν καί τά έκ 
διαφόρων πηγών έσοδα τοΰ Συλλό
γου ή αυξησις αϋτη τών δαπα
νών δικαιολογείται διότι απλώς 
ηΰξήθησαν δι’ άλλον σκοπόν. Πρό
κειται περί νέας οικονομικής θεω
ρίας δέν ξέρω.

Προοπτικοί διά τό μέλλον Εί
ναι τό τελευταίου κεφάλαιον. Συμ
περαίνει λοιπόν ή Διοικητική Ε
πιτροπή είς τό κεφάλαιον αΰτό 
ότι παρά τάς αντιξοότητας είχε 
σημαντικά έπιτεύγματα έν συγ- 
κρίσει μέ τάς άλλας τραπεζοϋπαλ- 
ληλικάς ’Οργανώσεις καί οφείλον
ται αΰτά πρώτον είς τήν όρθήν 
αυτών συνδικαλιστικήν τοποθέτη- 
υιν καί δεύτερον είς τήν συμπα- 
ράστασιν τοΰ προσωπικού. Άλ
λά κύριοι συνάδελφοι ή Διοικητι
κή ’ Επιτροπή άποφεύγει να ειπη 
τήν αλήθειαν καί ή αλήθεια είναι:

Πρώτον ότι ταΰτα οφείλονται- 
εις τό κραυγαλέον δίκαιον τών 
αιτημάτων μας τό όποιον καί ή δι
καιοσύνη τής χώρας άνεγνώρισεν 
καί έπεκύρωσε καί δεύτερον είς τήν 
άνεξαίρετον, τονίζω τήν λέξιν άνε- 
ξαίρετον συμπαράστασιν τού προ
σωπικού τήν όποιαν μέ τόσην ε
πιπολαιότητα πλειστάκις τραυμα
τίζει.

Καί τελειώνομεν μέ τό ίδικόν 
μας κεφάλαιον ύπό τόν τίτλον ή 
αντί στάσις έχει χαθή. Ή λογο
δοτούσα διοικητική Επιτροπή τά 
βασικά μέλη τής όποιας ώς γνω
στόν έχουσι τήν διοίκησιν τοΰ 
Συλλόγου άπό τριετίας καί πλέον 
διέψευσε τάς ελπίδας τάς όποιας 
τα μέλη τοΰ Συλλόγου έτρεψον.

Άπεδείχθη στερούμενη οΰχί 
πλέον πείρας άλλά καί δεξιότη
τας, οΰχί νοημοσύνης,, άλλά καί 
διορατικότητος. Οΰχί μαχητικότη
τας άλλά στρατηγικής. Άπεδεί- 
χθή άναξία τής διοικητικής Επι
τροπής,, δέν άυτεξε τό βάρος τοΰ 
συλλογικού έργου παραπαίουσα 
καί τριικλίζουσα έμφανίζεται έ- 
νώπιόν μας. Λόγοι φιλοτιμίας καί 
μόνον δέν τής έπιτρέπουν νά τό 
παιραδεχθή,, λόγοι εγωισμού τήν 
καθιστούν διστακτικήν είς ομολο
γίας.

Ημείς άντιλα-μβανόμενοι τό δί
καιον τής θέσεώς της, έκτιμώντες 
τήν φιλοτιμίαν της θά βοηθήσω- 
μεν διά τήν έξοδόν τιη-ς άπά τό α
διέξοδον καί πρός τούτο κάν-αμεν- 
έκκλησιν είς δλους όσους νομίζουν 
ότι έχουν δυνατότητας νά προσέλ- 
θουν. "Ας τούς άφήσουν αδιάφο
ρους τά αδίστακτα δημοσιεύματα 
τή ςΤ ραπεζ ιτ ι κήςπερ ί πάρε μποδ ίσε 
ως εισβολής είςιτήν συλλογικήνήγε- 
σίαν προσώπων έξαρτωμένων άπά 
τούς ιθύνοντας, ας προσέλθουν έθε- 
λονται είς τόν Σύλλογόν μας, καί 
είς την Διοίκησιν νά περιβάλλουν 
μέ αγάπην καί στοργήν τόν Σύλ
λογον διά νά τοποθετηθή πάλιν είς 
τήν έμπρέπουσαν καί επιβεβλημέ
νων θέσιν.

Νά γίνη καί πάλιν 6 συμπαρα
στάτης της ό βοηθός της τό απο
κούμπι της. Γνωστή ή ιστορία 
ταξεΐδι τού Προέδρου διά νά διά
σωση τό χαρτοφυλάκιον τής Τρα
πέζης. Αθόρυβος άγων διά νά ά- 
ποτρέψη τον άφανισμόν της καί 
νά τήν διάσωση άπο τόν έπιδρο-

συγχα ιρομεν, 
μεν.

τήν δέ εύχαιριστού- : μέα καί ή εΰχή όλων μας νά ζήση
ό Σύλλογός μας.

0 ΛΟΓΟΣ ΤΟΥ κ Κ. ΜΕΛΙΣΣΑΡΟΠΟΥΛΟΥ
κ. Κ. ΜΕΛΙ Σ ΣΑΡΟΠΟΥ- 

ΛΟΣ : Δέν προτίθεμαι νά ασκή
σω κριτικήν έπί τών πεπρα
γμενών τοΰ Δ.Σ. τοΰ Συλλό
γου, πολλψ μάλλον δέν προτί
θεμαι νά ασκήσω άντιπολίτευ- 
σιν. ’Εξοστρακισθείς—ώς ό ’Α
ριστείδης—άπό τήν ήγεσίαν 
τοΰ Συλλόγου, τοΰ όποιου εΐ- 
χον τήν τιμήν έπΐ δύο έτη νά 
ήγοΰιμαι, ηΰχήθην—δπως καί ε
κείνος—νά εΰρουν οί συνάδελ
φοι έν τώ προσώπφ τών διαδό
χων μου τούς αρμόζοντας είς 
αυτούς ήγέτας. Φαίνεται ότι 
"Γοΰς εύρηκαν.

Θά μέ έρωτήσετε, άφού δέν
σκοπεύεις να καμης κριτικήν, α- 

θιμόν καί 3) Γνώσεις ξένης γλώσ- φ0() 5έν θέλεις νά κάμης άντι- 
σης„ Αγγλικής ή Γαλλικής. Πτυ- ΤΓΟχ;τευσινί τ5τε διατί έζήτησες

τού λόγον; Τόν έζήτησα άφ’ έ-χίον Ανωτάτης ό,τι τέλος πέιντων 
θέλετε.

Καί εγειρόμενος ό κ. Πρόεδρος, νός διότι ιμέ προσεΐκάλεσαν1
διά νά αποχώρηση θά έδήλωνε είς γτρος τούτο σημαίνοντα Μέλη 
τόν κ. Διοικητήν: Τά κατ’ έκλογήν 
γαλόνια κ. Διοικητά δίδονται είς 
τούς έχοντας υπηρεσίαν κατα
στρώματος υπηρεσίαν μετώπου 
καί μέτωπον διά τάς Τραπέζας 
είναι τά Υποκαταστήματα.

κ. Γ. ΚΑΡΑΠΑΝΟξ! Είπα και 
είς τήν συγκέντρωσιν τοΰ Κεντρι
κού Καταστήματος:, ότε έπρογραμ- 
ματίσθη ό άπεργιακός αγών, ότι 
αποτελεί αίσχος δΓ εκείνους οι ο
ποίοι υπέγραψαν τάς κατ’ έκλο
γήν προαγωγάς. Τό έπαναλαμβά-

του Δ.Σ. καί τους ευχαριστώ 
διά τήν τιμήν που μοΰ έκαμαν, 
άλλά κυρίως τον έζήτησα διά νά 
σάς δώσιω μίαν συμβουλήν, 
λαμβάνω ν τό θάρρος λόγω τής 
ηλικίας μου. Ή συμβουλή είναι 
νά διαβάζετε, προτού προσ- 
έρχεσθε είς τάς Γεν. Συνελεύ
σεις, τά πρακτικά τοΰ ποοη- 
γουμένόυ έτους, δπως φαίνεται

δτι έκαμε ό αγαπητός κ. Τσου- 
δεοόο. Αυτή ή άνάγνωσις θά 
σάς διαφωτίζει καί θά σάς δια- 
σκεδάζη. ’Εγώ τά έδιάβασα σή- 
υεοον έκ νέου. (

Διά νά μή σάς κουράσω, μί
αν μόνον παράγραφον άπό τά 
περυσινά πρακτικά θά έπανα- 
φέρω είς τήν μνήμην σας. ’Ερω- 
τοΰσα πέρυσι: «Τί έγινεν ή 
χρονική ποοώθησις τών καθυ- 
στεοησάντων λόγφ άσθενείας; 
Τί έγινεν ή εφαρμογή νέου συ
στήματος καταρτισμού φύλλων 
ποιότητας, διά τήν έξασφάλισιν 
άκριβοδικαίας Ίζρίσεως1! κατά 
τάς προαγωγάς; ‘Όλα αΰτά εί
χαν έγκριθή. Διατί δέν έπρα- 
y μ ατοπο ι ήθησαν; Διατί έρρί- 
φθησαν εις τήν λήθην;». Τά υ
πόλοιπα διαβάσετε τα μόνοι 
σας είς τά περυσινά πρακτικά.

Καί τό Δ.Σ. μάς είπε πέρυ
σι δτι δέν εϊχεν επαρκή χρόνον. 
Δέν θέλω νά έπανέλθω έπί τοΰ 
θέματος τοΰ ’Οργανισμού καί 
κυρίως τής Έντάξεως, τό όποι
ον άπετέλεσεν τόν άκρογωνιαΐ- 
ον λίθον έφ’ ου έβασίσθη ή ανα
τροπή τοΰ ίδικοΰ μου Συμβου
λίου, κατηγορηθέντος δτι έγκα- 
τέλειψε τό θέμα τής ’Εντάξε- 
ως. Ποΰ είναι, λοιπόν, σήμερον
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ή Ένταξις; Ερωτώ, πού είναι; 
"Οταν διαβάσετε δλα τά πέρυ
σι νά, δταν διαβάσετε την άγό- 
ρευσιν τοΰ κ. Κέη, δστις λέγει 
δτι άπήντησε πέρυσι είς αύτά 
τά ερωτήματα, πράγματι θά 
διασκεδάσετε, καπά κάποιον 
τρόπον.

Τό συμπέρασμά μου δέν εί
ναι διάφορον άπό έκεΐνο τό ό
ποιον καί πέρυσι διετύπωσα, 
στι οΐ κύριοι τοΰ Δ.Σ. μετά συ
νέπειας ήγωνίσθησαν, άλλα 
τούς λείπει ή άπαιτουμένη πεί
ρα δια νά επιτυγχάνουν απο
τελέσματα.

Είναι καί ένα άλλο σημεΐον 
έπί τοΰ όποιου θά ήθελα νά έπι- 
στήσω τήν προσοχήν σας, άπό 
τά περυσινά πρακτικά. Ό άγα- 
πητός κ. Μαυρουδής εΐχε πή 
πέρυσι δτι οι έκάστοτε Πρόε
δροι τοΰ Συλλόγου αγωνίζον
ται, δχι διά τά κοινά, άλλα διά 
νά Εξασφαλίσουν προσωπικά 
ώφελήματα, «ΰψωσιν των μετο
χών των παρά τή Διοικήσει» 
εΐχε πή καί συγχαίρω τον κ. 
Πρόεδρον τής Συνελεύσεως διά 
τήν μνήμην του νά ένθυμηθή τήν 
άκριβή έκφρασιν. Θά ήθελα νά 
αναφέρω, 'ώς συντριπτικήν ά- 
πάντησιν είς τήν άποψιν τοΰ κ. 
Μαυρουδή, τό παράδειγμα τοΰ 
έαυτοΰ μου, ό όποιος αναγκά
ζομαι νά φύγω άπό τήν Τράπε

ζαν διότι δέν εύρέθη γιά μένα 
μιά καρέκλα είς τό κτίριον τής 
όδοΰ Αιόλου, μέ τό όποιον ιδι
αιτέρως έχω συνδεθή. Αύτή εί
ναι ή «ΰψωσις τών μετοχών»τών 
άσχολουμένων μέ τά κοινά.

Καί έπειδή λόγφ τής άπο- 
χωρήσεώς μου άπό τήν Τρά
πεζαν, είναι σήμερον ή τελευ
ταία συμμετοχή μου εΐίς Γεν. 
Συνέλευσιν, δέν θά ήθελα νά 
φύγω χωρίς νά λάβω τον λόγον 
διά τελευταίαν φοράν καί νά 
δώσω μίαν άκόμην συμβουλήν:

Νομίζω δτι ό Σύλλογός μας 
έχει άριστα συνδικαλιστικά 
στελέχη. Προσέξετε νά τά χρη
σιμοποιήσετε έπωφελώς διά τά 
συμφέροντα σας. Αΰτά εΐναι 
άφ’ ένός ό κ. Τσουδερός, τον 
όποιον λαμβάνω τήν εΰκσιοίαν 
νά συγχαρώ σήμερα διά τήν 
δλην του ικανήν διαχείρισιν των 
θεμάτων καί κυρίως διότι καί 
άλλοτε εΐμεθα άντιπολιτευόμε- 
νοι καί δέν τον είχα εκτιμήσει 
άρκούντως. Άφ* 1 ετέρου ό κ. 
Μαυρουλίδης, ό όποιος μολονό
τι άλλοτε αντίπαλος, νοιμίζω 
δτι είναι χρήσιμος διά τον συν
δικαλισμόν. Δέν θέλω νά πώ 
δτι καί οί άλλοι συνάδελφοι δέν 
είναι είς τά συνδικαλιστικά ά- 
ριστοι, άλλ’ ιδιαιτέρως έγώ αυ
τούς θεωρώ εξαιρετικούς.

Χε ιοοκροτή ματα

0 ΛΟΓΟΣ ΤΟΥ Κ. Δ. ΒΛΑΣΣΗ
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δελφοι θά κρίνω έν όλίγοίς τά πε
πραγμένα τού Δ. Συμβουλίου, και 
τά πεπραγμένα αυτά κύριοι συνά
δελφοι κατά τήν κρίσιν πολλών 
εξ ύμών περιστρέφονται είς τό τι 
έπέτυχεν ό Σύλλογος ή είς τό τί 
θά μπορούσε νά έπιτύχη έάν οΒ- 
τος δέν διέπραττε ώρισιμένα, 
σφάλματα.

Κατά τήν γνώμην μου δέν νομί
ζω δτι είναι Επουσιώδες αυτό. Νο
μίζω δτι πρέπει νά έμμένωμεν είς 
τήν τακτικήν διά μέσου τής όποι
ας τό Διοικητικόν Συμβούλων 
προέβαλλε τά έκάστοτε φλέγον
τα ζητήματα τού προσωπικού καί 
τών όποιων έπέτυχε τήν Επίλυσιν.

Ώς γνωστόν τό υπό κρίσιν Δ. 
Συμβούλων εΐναι τό αυτό περίπου 
μέ τό προηγούμενον. Δηλαδή α
παρτίζεται άπό τούς συναδέλφους 
εκείνους οί όποιοι μέ τήν συνεργα
σίαν πολλών άλλων συναδέλφων 
μεταξύ τών όποιων άς μοΰ επιτρο
πή νά εϊπω δτι συγκαταλέγομαι 
καί έγώ, πρσσεπάθησαν καί άπε- 
τέλεσαν ένα καλόν συνδικαλιστι
κόν πυρήνα έν τή Εθνική Τραπέ- 
ζη, έπί νέων καί υγιών βάσεων 
διά τήν έπίλυσιν τών ζητημάτων 
μας.

Κατά τήν περυσινήν μου Ομι
λίαν ήμην πράγματι πολύ αυ
στηρός καί τούτο δχι άπό αντιπο
λιτευτικούς σκοπούς αλλά άπό 
τήν Επιθυμίαν νά πνεύση νέος άνε
μος καί νά προβάλλωνται τά ζη
τήματα μας π ιό θαρραλέα -καί ά-

ναλόγως τών έκάστοτε περιστά
σεων.

Κατά τήν παρούσαν περίπτωσν 
δέν νομίζω κύριοι συνάδελφοι δτι 
μπορώ νά είμαι τόσον αυστηρός, 
μοΰ φαίνεται, δτι τό υπό κρίσιν 
Διοικητικόν Συμβούλων μπορεί νά 
μήν απέδωσε τό μάξιμουμ, άπέδω- 
σε δμως τό μάξιμουμ τών προσπα
θειών του.

Καί έάν λάβωμεν ύπ’ δψιν τάς 
συνθήκας καί γενικά τό κλίμα μέ
σα είς τό όποιον έκινήθη ό Σύλ
λογος δέν πρέπει νά άμφισβητή- 
σωμεν δτι έπέτυχε Δέν παραλείπω 
νά εϊπω δτι διέπραξε καί ώρισμέ- 
να σφάλματα, τά όποια ’ίσως δέν 
Τά προεΐδε δχι διότι εΐχεν τήν 
διάθεσιν νά πράξη, αυτό δμως δέν 
άφαιρεϊ άπό τό ένεργητικον του 
τήν αϊγλην τήν όποιαν τού ανή
κει διότι έπέτυχε έν γενικαΐς 
Υραμμαΐς τό μάξιμουμ τό όποιον 
έπρεπε νά έπιτύχη.

Δέν θέλω νά μακρυγσρήσω.
Γνώμη μου είναι καί τό λέγω 

καί τό πιστεύω αυτό, δτι τό ύπό 
κρίσιν Διοικητικόν Συμβούλων 
απέδωσε περισσότερα άπό τά αμέ
σως προηγούμενα αυτού καί Εκ
φράζω τήν ευχήν όπως μέ ανανε
ωμένος τάς δυνάμεις του συνέχιση 
ακόμη θαραλέα καί μέ ακόμη πε- 
ρισσοτέραν αγωνιστικότητα τάς 
προσπάθειας του πρός έπίλυσιν 
τών φλεγόντων ζητημάτων τοΰ 
Προσωπικού. s

(Χειροκροτήματα).
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συνάδελφοι, σχολούμενος άπό μα
κρών έτών είς τά συνδικαλιστικά 
ζητήματα τής Τραπέζηςι, έχω τήν 
τιμήν νά εκθέσω τάς -απόψεις μου 
έδώ είς τήν Συνέλευσιν μας καί 
τάς παραλείψεις τάς όποιας έ
καμε τό Συμβούλων μας κατά τήν 
ΰπό κρίσιν περίοδον.

Έάν κανείς Αφαίρεση τήν λο
γοδοσίαν, ή οποία έδημοσιεύθη 
είς τήν«Τραπεζιτικήν»,ή όποίαπρα 
γματι είναι μακρά, σχηματίζει τήν 
έντύπωσιν δτι έκ τής μακράς λο
γοδοσίας υπάρχει πολύ μικρόν α
ποτέλεσμα

Έάν μία Δωίκησις άγαπητοί 
συνάδελφοι, ένδς Σωματείου έχη 
συγκεκριμένα αποτελέσματα), δέν- 
υπάρχει λόγος νά γράφη πολυσέ
λιδους εκθέσεις καταπιανομένη μέ 
θέματα τά όποια δέν έχουν καιμμί- 
αν ή σχεδόν μικράν σχέσιν μέ αυ
τήν.

Τά θέματα- μέ τά όποια ώψειλε 
ν’ άσχοληθή ή Δωίκησις τού Συλ
λόγου, ήσαν τρία βασικά. Τό θέ
μα τοΰ ’Οργανισμού τής υπηρε
σίας εΐναι τό σπουδαώτερον διά 
τήν Εξέλιξιν καί διά τήν σταδιο
δρομίαν τών εργαζομένων είς μίαν 
έπιχείρησιν. Τό θέμα ή λογοδο
τούσα Δωίκησις τού Συλλόγου, ή 
οποία είναι ή αυτή άπό τετραετί
ας μέ αλλαγήν μόνον Προέδρου, 
δέν τό έπρό-σεξεν ώς έπεβάλλετο.

Δέν ήκολούθησε τον δρόμον ε
κείνον ό όποιος ήτο δυνατόν να ε- 
ξαναγκάση τήν Δωίκησιν τής 
Τραπέζης τήν σημερινήν νά λύση 
τό θέμα τοΰ ’Οργανισμού τής υ
πηρεσίας.

Καί εΐναι γνωστόν είς τήν Δι- 
αίκησιν καί είς όλους έμάς τούς 
άκρ-οατάς, δτι ύπάρχει διαδικα- 
σία Επιβολής τών απόψεων ενός- 
Επαγγελματικού Σωματείου.

Υπάρχει ό περίφημος αύτός 
Νόμος ό όποιος κατηγορήθηκε άπό 
έμέ είς έπανειλημμένας Συνελεύ

σεις Σωματείων ό περίφημος Νό
μος τών συλλογικών συμβάσεων. 
Καί αυτός ό Νόμος τών συλλογι
κών συμβάσεων άγαπητοί συνάδελ
φοι έάν τό Συμβούλων μας έξ 
Εσφαλμένης τυχόν άντι-λήψεω-ς έ- 
νόμισεν δτι ό Νόμος αυτός προ
βλέπει μόνον οικονομικής φύσεως 
θέματα. Εσφαλλε, διότι τό αρθρον
1 τοΰ Νόμο-u αυτού τον όποιον θά 
σάς διαβάσω ή δεύτερα παράγρα
φος λέγε ι:

«Ώς Συλλογική διαφορά έργα- 
σίας θεωρείται πάσα διένεξις με
ταξύ ’Οργανώσεων εργοδοτών καί 
οργανώσεων μισθωτών άφορώσα 
είς τούς όρους τής έργασίας ή τήν 
Αμοιβήν τής έργασίας».

Συνεπώς ήτο δυνατόν νά προ- 
καλέση Αντικείμενον σημαντικής 
διαφοράς ό ’Οργανισμός τής υ
πηρεσίας νά κληθή νά ύποβληθή 
ένα σχέδιον έκ μέρους τής δι-ο-ι- 
κήσεως τής ’Οργανώσεώς μας 
πρός τήν Δωίκησιν τής Τραπέζης 
καί νά άποτελέση άντικείμενον 
συζητήσεως τό σχέδιον τό όπ-οΐο-ν 
θά έπέβαλλε ή Διοίκησις τοΰ Συλ
λόγου,

Ή Δωίκησις τού Συλλόγου έπί 
τετραετίαν δέν έκανε τήν δέουσαν 
ύπ’ αυτού προσπάθειαν. Έάν αυ
τήν τήν ενέργειαν τήν έκανε άπό 
πέρυσι, πρόπερσι, θά είχαμε λύ- 
σιν σήμερον έπί τοΰ θέματος τοΰ 
‘Οργανισμού τής υπηρεσίας. Θά 
-κατήρ-τιζε Ενα σχέδιον τό όποιον 
θά πήγαινε είς τήν Δω-ίκησι-ν τής 
Τραπέζης δι’ ένός δικαστικού κλη
τήρας δτι σάς καλούμε έντός τών 
προθεσμιών τού Νόμου 3239 είς 
τήν σύνιαψιν συλλογικής, συμβάσε- 
ως πού νά προβλέπη τούς όρους 
τής έργασίας δηλαδή τόν οργανι
σμόν τής υπηρεσίας πού προβλέ
πει τήν προαγωγήν, τήν έξέλιξιν, 
τήν -άποχώ-ρησι-ν τοΰ- -υπαλλήλου. 
Αΰτό τό θέμα δέν τό έμελέτησε τό 
λογίαν ό έκπρόσωπος τού Σωμα
τείου θά μοΰ εΐττη, δτι ή διαδικα
σία τού Νόμου αυτού εΐναι πολύ

πλοκος, είναι μακρά, πάντως εί
ναι συντομωτέρα άπό τήν τετρα
ετίαν τήν οποίαν κλείνει ή σημερι
νή -έκπροσώ-πησις τού Συλλόγου.

Καί υπάρχει Ενας άλλος Νόμος 
ό όποιος προβλέπει δτι αί τε>ευ- 
Ιταϊαι συλλογικά! συμβάσεις, αί 
όποΐαι Ανάγονται είς οικονομικά 
θέματα δέν ύπόικεινται είς τήν κρί
σιν τών Υπουργών ,Οικονομικών 
καί Έργασίας διά τήν τροποποί- 
ησιν ή μή αυτών τών συλλογικών 
συμβάσεων καί αυτός ό Νόμος 
είναι ό 3785 ο όποιος έτροποποί- 
ησε έν ιμέρει τόν Νόμον 3239, δ- 
στις λέγει: Ή κατά τδ προηγούμε
νον έδάφων τής παρούσης παρα
γράφου τροποποίησις ή μή έν δλω 
τής παιρο-ύσης συλλογικής συμβά- 
σεως έργασίας ή Αποφάσει διαιτη
σίας, αποκλείεται καί μόνον ώς 
πρός τό ύψος τών παρεχομένων 
αυξήσεων υπάρχει...».

Μόνον λοιπόν είς αΰτό τό σημεΐ
ον είναι δυνατόν νά τροποποιή
σουν οί Υπουργοί τών Οικονομι
κών, Συντονισμού καί Έργασίας.

Έάν ή Δωίκησις τοΰ Σωματεί
ου προσέφευγε είς τήν διαδικασί
αν αυτήν θά ήτο δυνατόν νά πιέ
σουν άπό Κυβερνητικής πλευράς 
τούς αρμοδίους Υπουργούς νά μήν 
επιφέρουν καμμίαν τροποποίησιν 
καί ώς πρός τά οικονομικά δεδο
μένα τού ’Οργανισμού πού θά κα
θόριζε τους μισθούς κατά κλάδο-ν 
τοΰ προσωπικού.

Αύτή λοιπόν είναι μία παρά- 
λειψίς τοΰ Σωματείου καί ή οποία 
είναι βαρύτατη. Δέν γνωρίζω 
ποιοι λόγοι τήν έκαναν νά μήν 
προσφυγή είς τήν διαδικασίαν αυ
τήν καί νά άναμένη τήν άπόψασιν 
ή τήν είσήγησιν μιας Επιτροπής 
υπηρεσιακής ή όποια έγώ δπως 
ξέρω δέν θά γίνη ποτέ, διότι δέν 
θέλουν οί έργοδόται, δχι ό δικός 
μας, κανείς δέν θέλει νά κάνη 
’Οργανισμούς καλλιτέρους.

‘Υπάρχει επίσης ανάγκη έντά- 
ξεως τοΰ προσωπικού άπό μίαν 
Επιτροπήν άμερόληπτον μέ υυμ- 
μετοχήν τοΰ Συλλόγου είς αυτήν 
διότι καί αΰτό τό θέμα τής έν- 
τάξεως τό όποιον προεβλήθη καί 
πρόπερσι καί πέρυσι καί έφέτος 
δέν εΐναι καθόλου ορθόν διότι πατ 
ρημπόδι-σεν ακριβώς τήν ομαλήν 
έξέλιξιν τού ’Οργανισμού.

Είς αύτά τά δύο ακριβώς ση
μεία έχω διαφωνίας μέ τά Δ. Σ. 
Επαναλαμβάνω δέν ξέρω διατί 
δένήκολούθησαν τόν δρόμον τόν ό
ποιον έγώ υπέδειξα, ίσως νά ένό- 
μισαν δτι διά τών υπηρεσιακών 
παραγόντων ήτο -καλλίτερος ό δρό
μος άλλα εΐναι 4 χρόνια τώρα καί 
ίσως περάσουν καί 12 ακόμα καί 
οργανισμόν δέν θά έχομεν.

Λοιπόν είς άλλα θέματα τής 
λογοδοσίας, είς τά οικονομικά 
κλπ. δέν θά είσέλθω διότι δέν μου 
άρεσο-υν οί έλεγχοι έπί τών πε
πραγμένων τής ο-ίκονομικής φύσε
ως μιας διοιικήσεως Σωματείου 
διότι εΐναι άποδειγμένον δτι οί 
υπάλληλοι τής υπηρεσίας χειρί
ζονται μέ περισσήν οικονομίαν τά 
οικονομικά τών υπαλλήλων.

Θά μοΰ έπιτρέψη δμως ό Πρό
εδρος τού Συμβουλίου καί ολόκλη
ρον τό Συμβούλων νά εϊπω δτι ά 
αγαπητός μας Πρόεδρος έξελέγη 
Πρόεδρος τής ‘Οίμοσπονδίας μας 
τού δευτεροβαθμίου αυτού όμοιοε- 
παγγελματικοΰ μας οργάνου είς 
τό όποιον τόσες έλπίδες έστήριξεν 
ή Τραπεζική τάξις θά μοΰ έπιτρέ
ψη νά εϊπω, δτι τούτο έλαβε τήν 
κατωΰσαν.

Καί υπενθυμίζω εις τόν αγαπη
τόν μου κ. Διλιντά κάποια άρθρα 
πού έγραφε κάποτε γιά τήν ‘Ο
μοσπονδίαν άκριβώς ένα βήμα έμ- 
πρός καί δυο πρός τά πίσω καί θά 
ήθελα νά ξέρω έπί Προεδρίας1 
τοΰ Προέδρου τοΰ Συλλόγου τής 
Εθνικής Τραπέζης πόσα βήματα 
έμπρός πήγε η ‘Ομοσπονδία ή άν- 
τιθέτως πόσο βήματα πήγε όπι
σθεν ολοταχώς.

Δέν θά ήθελα ποτέ νά έχη αυ
τήν τήν αδράνειαν ή ‘Ομοσπονδία 
μας έπί τών ήμερών τής Προεδρία- 
ας τού Συλλόγου μας,, διότι ό 
Σύλλογος ό δικός μας πράγματι 
εΐναι ιστορικός καί ίστορικώτερος 
παντός άλλου Συλλόγου καί έχει 
μίαν μαχητικότητα ανυπέρβλη
τον, μίαν πειθαρχίαν είς τάς συλ
λογικός άποφάσεις άδιάβλητον καί 
πάντοτε ήλεγμένην καί είς αΰτό 
Οφείλονται αί παλαιαί έπιτυχίαι.

Καί Επαναλαμβάνω δτι ή θέσις 
τής ‘Ομοσπονδίας ήτο ανύπαρκτος 
μέχρι τώρα. Λυπήθηκα πολύ Αγα
πητέ μου κ. Πρόεδρε δταν διάβα
ζα Ενα τηλεγράφημα τής διοική- 
σεως τής ‘ιΟμοσπονδίας πρός τόν 
Υπουργόν τής Έργασίας ιήν τά
δε τού μηνάς στείλαμε τό τάδε 
τηλεγράφημα καί έν συνεχεία τήν 
τάδε τού μηνάς Επανερχόμενοι έ- , 
πί προγενεστέρου τηλ)τος πρός I 
τόν Υπουργόν Εργασίας καί α
ποστέλλουν καί τρίτον τηλεγράφη
μά διαμαρτυρόμενοι διότι δέν μάς 
έΕέχθηκε καί έρωτώ ποια είναι ή 
δύναμις τής ‘Ομοσπονδίας άγαπη
τοί συνάδελφοι δταν τά τηλε
γραφήματα αύτά προσπαθούν νά 
ανοίξουν τήν πόρτα τοΰ Υπουρ
γού τής Έργασίας. ‘Ο Υπουργός 
τής Έργασίας δποιος καί νά εΐ
ναι δέχεται κάθε ώραν. Μπορεί 
λοιπόν νά πάη μέσα όποιος θέλει 
καί νά άναπτύξη τά θέματά του 
έφ’ όσον τήν πρώτην ή τήν δεύτε
ρη φορά δέν γίνεται τίποτε.

Θά σάς πώ μίαν περίπτωσιν: 
τό 49 κύριοι συνάδελφοι πού ό τό
τε Πρωθυπουργός δέν έδέχετο τήν 
‘Ομοσπονδίαν μας, είχαμε τάς 
τρεις Τραπέζας τότε καί εΐμεθα 
μία κοινή Επιτροπή καί τόν βγά

λαμε άπό τό γραφείο δπου συνε
δρίαζε τό "Υπουργικόν Συμβούλι
ου καί έδέχθη τό Συμβούλων. 
Αύτή ήτο ή δύναμις καί έτσι 
έπρεπε νά είναι διά νά έχη δυνα
τότητας έκμεταλλεύσεως ό έκάστο
τε Πρόεδρος τής ‘Ομοσπονδίας, οί 
υπάλληλοι τών Τραπεζών εΐναι 
πε ιθαρχη μένοι συ νδ ικαλ ιστ ι κώς
καί θέλουν τήν Δωίκησιν των νά 
είναι έν τάξει.

Είς αυτό τό σημεΐον νομίζω δτι 
ή ‘Οιμοσπονδία μας δέν πήγε κα
λά καί λυπούμαι διότι δέν πήγε 
καλά έπί τής προεδρίας τον Προ
έδρου τού ίδιικοΰ μας.

Καί τώρα ή Τραπεζική λένε δτι 
είναι δργανον τοΰ Συλλόγου Υ
παλλήλων τής Εθνικής Τρα- 
πεζης καί δέν είναι δργανον 
τού έκάστοτε Συμβουλίου είναι 
οργανον τών μελών τοΰ Συλλόγου 
καί οφείλουν πάντοτε έκεϊ νά ευ
ρίσκουν τάς Απηχήσεις των αί 
γνώμαι τών συναδέλφων καί δχι 
ν’ άκούωμεν παράπονα δτι δέν 
δημοσιεύθηΐκε επιστολή συνάδελφου 
πρός τόν κ. Πρόεδρον τοΰ Συλλό
γου.

Λυπούμαι διά τό περιστατικάν 
αυτό. Ή «Τραπεζική» πρέπει νά 
είναι δργανον τοΰ Συλλόγου Υ
παλλήλων Εθνικής Τραπέζης διό
τι έκεΐ μόνον είναι δυνατόν ν’ ά- 
πηχοϋν αί γνώμαι τών συναδέλ
φων διά νά λάβουν γνώσιν καί 
άλλοι συνάδελφοι ώστε προσερχό- 
μενοι είς τήν Συνέλευσιν νά σχη- 
μστίζουν ορθήν κρίσιν διά τά διά
φορα θέματα.

Καί θ’ Απαντήσω είς τόν κ. Κα- 
ρυωτάκην δτι τά δρια τής συνδι
καλιστικής δράσεως άγαπητοί συν
άδελφοι δέν τελειώνουν. Ή συνδι
καλιστική δράσίς δέν είναι κάτι 
τδ περιωρισμένον. Δέν μπορεί νά 
βάλετε τά δρια τής έργασίας είς 
τό συνδικαλιστικόν. ’Έχει δμως 
ΰποχρέωσιν ό κάθε ένας νά εΐναι 
ευπρεπής είς τάς σχέσεις μετά 
τών άλλων μελών τοΰ Συλλόγου 
είς τάς σχέσεις μετά τών μελών 
τής διοικήσεως τού Συλλόγου. 
Καί είς τάς σχέσεις τού Συλλόγου 
πρός τόν Εργοδότην. Μαχητικώτα- 
τος ώς αρμόζει, ευπρεπής δμως 
είς δλας του τάς Εκδηλώσεις.

"Αν θέλη ό κ. Καρυωτάκης ας 
πάρη καί ένα σχετικόν βιβλίον πού 
υπάρχει «Τά δρια τής συνδικαλι
στικής δράσεως» τοΰ κ. Μητσο- 
πούλου άλλοτε Γενικού Διευθυν- 
τοΰ τοΰ ‘Υπουργείου Έργασίας,

Έκυκλοφόρησε δυστυχώς σήμε
ρα μία άνακοίνωσις τού Συλλόγου 
τών υπαλλήλων Τραπέζης ’Αθηνών 
καί ομολογώ μέ κατεθορύβησεν. 
Θά άναμείνω Ασφαλώς τήν άπάν- 
τησιν τού Δ. Συμβουλίου έπ’ αυ
τού τοΰ θέματος διότι είχε πρά
γματι σπουδαία πράγματα.

Λέγει έκεΐ δτι κακώς έγινεν ή 
τροποποίησις τού ’Οργανισμού 
τοΰ Ταμείου Συντάξεων καί έθί- 
γησαν τά συμφέροντα τού προσω
πικού τής ’Εθνικής Τραπέζης καί 
λέγει Ακόμα δτι ή σύνταξις δέν 
θά Υπολογίζεται έπί τοΰ 
τελευταίου μισθού τής έξόδου 
τοΰ υπαλλήλου, άλλ’ έπί τοΰ μι
σθού τής 31ης Μαΐου τού 1959.Πε 
ριμένω μίαν συνταρακτικήν άπάν- 
τησιν άπό τό Δ. Σ. άληθή καί α
διάσειστη. Καί τώρα διά τήν διά- 
ταξιν τών άπεργιακών εκδηλώσε
ων, έρωτώ ενώπιον τής Συνελεύ- 
σεως: Γιατί ύπανεχώρησε άπό έ
να σημεΐον ή Δωίκησις τού Συλ
λόγου δταν έξερράγησαν αίπρώται 
άπεργίαι, δταν έγινε ή συγκέν- 
τρωσις έδώ στο Κεντρικόν ή πρώ
τη ό Πρόεδρος εΐπεν, τδ Σωματεΐ- 
ον μας δέν δέχεται τάς κατ’ έκλο- 
γήν προαγωγάς. Είναι μία άρχή 
τήν όποιαν σέβομαι άπολύτως.

Αί κατ’ έκλογήν προαγωγαΐ κύ
ριοι συνάδελφοι είς οποίον βαθμόν 
καί άν ένεργώνται, είτε είς μικρόν 
βαθμόν εϊτε είς μεγάλον βαθμόν, 
έχουν ένα προτέρημα, πολλές φο
ρές νά διαφθείρουν συνειδήσεις. 
Βεβαίως μεταξύ τών συναδέλφων 
μας δέν υπάρχουν οί ευάλωτες αυ
τές συνειδήσεις, ή προσπάθεια 
τού Εργοδότου τείνει πρός αυτήν 
τήν πλευράν. Καί άπό τής 6έσε- 
ως αυτής τής σοφής τήν όποιαν 
έλαβεν ή Δωίκησις τοΰ Συλλόγου 
κατά τών κατ’ έκλογήν προαγω
γών, άπορώ γνατί έλεγε μόνον είς 
τούς, μικρούς βαθμούς καί δέν έ
λεγε σέ όλους τούς βαθμούς;

’Αλλά είς αΰτό τό σημεΐον ύπα
νεχώρησε το Δ.Σ. "Οταν έτελείω- 
σαν αί άπεργιακαί εκδηλώσεις, 
κυκλοφορεί μιά άνακοίνωσις καί 
λέγει δτι:

«Διά μίαν είσέτι φοράν καθι- 
στώμεν γνωστόν είς πάντας δτι 
άγωνιζόμεθα διά τήν έπίλυσιν τών 
πλέον βασικών έκ τών ζητημάτων 
αυτής, χορήγησίς καυσίμων χλπ».

Συμπλήρωσίς τού άρθρου τών 
ι ατ’ έκλογήν προαγωγών.

’Αγαπητοί συνάδελφοι, αύτή ή 
ΰποχώρησις τής Δωικήσεως τοΰ 
Σωματείου όποιασδήποτε Διοική- 
σεως Σωματείου, ή όποια δέν εί
ναι συνεπής πρός τά θέματα τά 
όποια έκίνησεν άπ’ εύθείας, άλλ’ 
υπαναχωρεί σταδιακώς καί πότε 
δέχεται τάς κατ’ έκλογήν προαγω
γάς διά τούς ‘Υπολογιστάς Β'. 
καί άν δ ι εξαχθούν καί διά τούς 
Υπολογιστάς Β’ πρός Α' τότε 
πλέον τό δέχεται δι’ δλους. Αύ
τή ή θέσις δέν εΐναι πράγματι σο
βαρά.

’Οφείλει μία Διαικησις Σωμα
τείου άγαπητοί μου συνάδελφοι ό
ταν πρόκειται νά κάνη τέτοιες με
γάλες δηλώσεις νά σταθμίζη τά 
ζητήματα τά όποια θά υποκίνηση 
καί οφείλει άπό τά θέματα: αύτά 
νά μήν υποχώρηση μέχρι τής έπι- 
λύσεώς των. Ή ιΐιπαναχώρησις αύ

τή δημιουργεί τήν έντύπωσιν ύ- 
φισταμένης Αδυναμίας είς τόν έρ- 
γοδότην καί καταλαβαίνετε ποιας 
συνέπειας έχει ή έντύπωσις αυτή 
είς βάρος τής Υπηρεσίας καί τοΰ 
Σωματείου είδικώς.

Αύτή λοιπόν ή σταδιακή ΰποχώ- 
ρησις δέν μέ είίρισκε σύμφωνον 
καί άκριβώς τούς έρώτησα, γιατί 
αύτή ή ΰπαναχώρησις, γιατί Υπο
χωρείτε; Άλλ’ ουδέποτε τά θέ
ματα αύτά ήλθον είς τό Συμβού
λων, έπρεπε λοιπόν ενώπιον τής 
Συνελεύσεως νά τά πώ. Δέν είναι 
θέμα κύριοι διά τό όποιον κατα- 
κρίνεται αύτήν τήν στιγμήν τό 
Συμβούλων, πρέπει νά τεθή ΰπ’ 
δψιν τοΰ Συμβουλίου έκείνου πού 
θά βγή άπό τάς προσεχείς έχλο- 
γάς, νά προσέχη είς τήν τοποθέ- 
τησιν τών ζητημάτων τοΰ προσω
πικού, διότι έν έναντία περιπτώ- 
σει τότε ή Αποτυχία τους είναι έ- 
ξησφαλισμένη.

Καί προσέξτε έγινε ενα σχέ
διο τού ’Οργανισμού τής Υπηρε
σίας. Τό σχέδιον αΰτό άγαπητοί 
συνάδελφοι είχε στολή είς τά Υ
ποκαταστήματα πρό πολλοΰ χρό
νου καί σέ μάς έκυκλοφόρησεν μό
λις τΤς παραμονές τής Συνελεύ
σεως. Σκαπιμότης.

ΕΙΣ ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Προχθές έ-, 
κυκλοφόρησε και είς τά Κατ)τα.

κ. Δ. ΠΑΠΑ-Ι ΩΑΝΝΟΥ: Επα
ναλαμβάνω δτι μέσα είς αΰτό τδ 
σχέδιον τό οποίον έπιτροχάδην έ- 
μελετήσαμεν υπάρχει είσήγησις, 
γιά όνομα τοΰ Θεού, έκ μέρους 
τής ήγεσίας τής Όργανώσεώς 
μας πρός τήν Δωίκησιν τής Τρα
πέζης, νά έγκρίνη μερικά άρθρο, 
καί παραλείπει έπ’ αυτών νά κάνη 
εισηγητικήν έκθεσιν.

Καί λέγει δτι οί Λογιστικοί 
Υπάλληλοι έξελίσσονται, φθάνουν 
μέχρι τοΰ βαθμού τού Διευθυντοΰ 
ένώ οί Ταμειακοί μέχρι τού Τμημ. 
Ά/

Καί σάς έρωτώ: Δέν ύπάρχουν 
άραγε μορφωμένοι συνάδελφοι εις 
τόν Ταμειακόν Κλάδον πού νάχουν 
τό δικαίωμα νά έξελιχθοΰν είς 
Διευθυντάς;

Γιατΐ αύτή ή έκ μέρους τής ή
γεσίας τού Συλλόγου διαφοροποί- 
ησις έπί μελών τά όποια έχουν 
τά ίδια δικαιώματα καί έναντι τού 
Συλλόγου καί πολύ περισσότερον 
έναντι τής Τραπέζης.

"Εχει καί κάτι άλλο. Λέγει δτι 
έντάσσεται τδ προσωπικόν είς τόν 
‘Οργανισμόν αυτόν, ό οποίος Α
σφαλώς θά μοΰ πή ό κ. Κέης δτι: 
είναι σχέδιον καί δέν είναι οριστι
κός, βεβαίως σχέδων είναι, άλλα 
ή είσήγησις παίζει σπουδαώτατον 
ρόλον καί δημιουργεί πικρίαν είς, 
όσους τό έδιάβασαν, πρό παντός 
τού Ταμειακού κλάδου. Καί λέγει 
δτι έντάσσεται τό προσωπικόν ά- 
ναλόγως τού βαθμού καί εις τόν 
νέον όργανισμόν άν καί έφ’ όσον 
έγκριθή βεβαίως μέ τά ετη υπηρε
σίας, οί δέ Ταμειακοί, οΐ όποιοι 
χειρίζονται έκατομμύρια καί Εκα
τομμύρια καί ύπόκεινται πολλές 
φορές είς πληρωμήν Ελλειμμάτων 
έκ τού φόρτου τής έργασίας, αυ

τοί δέν έντάσσονται, ό χρόνος τής 
Υπηρεσίας μέσα είς τήν Τράπε
ζαν πάει περίπατο. Θά πρέπει νά 
ένταχβοΰν οί συνάδελφοι άπό τόν 
χρόνον τής μετατάξεώς των μέχρι 
τού )<ρόνου τής έντάιξεως. "Αν κα
νείς κάνη 20 χρόνια νά μεταχθή 
τά είκοσι χρόνια τά έφαγε ό Χά
ρος, τά πήρε ό άνεμος. Δέν έχω 
τό δικαίωμά να κριθώ έγώ γιά τά 
20 χρόνια, άλλα μόνον άπό τά 20 
χρόνια μέχρι τά 25 ποΰ θά γίνη 
ή ένταξις μόνον γι’ αύτά έχω δι
καιώματα, λυπούμαι κατάκαρδα 
δι’ αυτήν τήν είσήγησιν τοΰ ΔΣ 
διά μία μερίδα μελών του.

κ. Γ. ΚΕΗΣ: Δέν διαβάσατε τό 
σχέδιον ’Οργανισμού κ. Παπαϊω- 
άννου.

κ. Δ. ΠΑΠΑ-ΙΩΑΝΝΟΥ: Σάς 
είπα δτι τόν διάβασα, έκεΐνο πού 
μέ ένδιέφερε τό διάβασα.

Αυτές τις παρατηρήσεις είχα 
κύριοι συνάδελφοι. Λυπούμαι άν 
στεναχώρησα μέλη τοΰ Συμβουλί
ου.
Κύριοι συνάδελφοι,

’Έκανα κριτικήν δπως είμαι ε
λεύθερος νά κάνω καί δπως πι
στεύω. ’Οφείλει δμως καί ή Δωί- 
κησις τής Τραπέζης νά κάνη κι’ 
αιΰτή τό καθήκον της Απέναντι τοΰ 
προσωπικού. Δέν εΐναι δικαιολο
γία νά προχωρήση ιμέ θέματα καί 
ιμέ Ανακοινώσεις κάθε Πρωτοχρο
νιά μέ λΰσιν θεμάτων τά όποια δέν 
εΐναι ούτε κάν θέματα,

’Οφείλει νά προχωρήση είς τήν 
υπογραφήν τής Συμβάσεως καί τόν 
καταρτισμόν τού ’Οργανισμού, ο
φείλω νά τήν πληροφορήσω δτι ή 
άνάγκη διά τήν Σύμβασιν καί τόν 
Όργανισμόν τής Υπηρεσίας, εί
ναι ή τροποποίησις τού ’Οργανι
σμού ή όποια έγένετο έπί τής 
/Δωικήσεως Κ up ι ακοπούιλσυ διά 
τάς προσαυξήσεις τών Λογιστών 
Β', Υπολογιστών Β' καί Α', Είσ- 
πρακτόρων κλπ. "Εγινε άπόφασις 
τοΰ Δ.Σ. τής Τραπέζης.

Επανέρχομαι λοιπόν έπί τού θέ
ματος τούτου. Θά εΐναι Απαρά
δεκτος κάθε άναβολή καί κάθε Α
ναστολή λύσεως τών ζητημάτων 
τού προσωπικού. Γιά όνομα τού 
Θεού Ασφαλώς θά είμαι μαζί μέ 
τήν ήγεσίαν τοΰ Συλλόγου ή ό
ποια θά άναδειχθή άπό τάς έ- 
κλογάς, διά τήν προώθησιν τών υ
παλληλικών ζητημάτων τών βασι
κών ζητημάτων τά όποια απασχο
λούν τόν Σύλλογον.

Έάν κάνωμεν Απεργίαν διά τήν 
αϋξησιν τού ιμισθοΰ κατά 30 καί 
20 καί 50 τσΐς Εκατόν, γιά 400 
-—500 δραχμές, θά ήθελα νά μοΰ 
πήτε τί πρέπει νά κάνωμεν δταν 
θέτωμεν τό θέμα τοΰ ’Οργανισμού 
Υπηρεσίας.

Όφείλωμεν λοιπόν νά προγραμ- 
ματίζωμεν Απεργίας, νά κρίνωμεν 
σοβαρά τά θέματα καί νά προχω
ρούμε είς τήν λύσιν των. Τότε καί 
ή Δωίκησις πού Σωματείου θά εί
ναι ικανοποιημένη διότι έξετέλεσε 
τό 'καθήκον της καί οί Εργαζόμενοι 
θά είναι ικανοποιημένοι διότι θά 
απολαύσουν τούς καρπούς τών 
κόπων των.

0 ΛΟΓΟΣ ΙουΤϊΙθακηςιου
κ. Κ. ΙΘΑΚΗΣΙΟΣ: ’Αγα

πητοί μου συνάδελφοι. Θά σάς 
απασχολήσω κι’ έγώ δσο μπο
ρώ συντομότερα έπί τών πε
πραγμένων τής Διοικήσεως του 
Συλλόγου. Καί θά ήθελα πρώ
τον ν1 Ασχοληθώ μέ τήν διαχεί- 
ρισιν τών οικονομικών θεμάτων.

Άπό τόν προϋπολογισμόν 
τών δαπανών, ή Δ.Ε. τού Συλ
λόγου έχει μίαν σημαντικήν αυ- 
ξησιν δαπανών. "Οπως δέ έδιά- 
βασα είς τήν ΤΡΑΠΕΖΙΤΙΚΗΝ 
δικαιολογεί δτι ή αΰξησις αύτή 
έγένετο λόγω τοΰ δτι εΐχε πε
ρισσότερα έσοδα. Κύριοι, συμ-. 
φωνώ άπολύτως, δτι έφ’ δσον 
έχομεν έσοδα περισσότερα δί
καιον είναι νά έχωμεν καί δα
πάνες, ιμεγαλ.ύτερες.

Δέν ελέγχω τάς δαπάνας, κύ
ριοι, διότι, δπως καί όλλοϊ συν
άδελφοι εΐπον, δέν μπορώ ν’ Αμ
φισβητήσω ποτέ εις τούς συν
αδέλφους, δτι έστω -καί μία πεν
τάρα κακώς διετέθηι άπό τό Δι- 
οικ. Συμβούλιον.

Έκεΐνο δμως τό όποιον ήθε
λα νά παρακαλέσω τήν Δ. Ε. 
νά μοΰ έξηγήση εΐναι, διατί δ
ταν έκανε δαπάνες καί εΐχε πλε
ονάσματα τών έσόδων δέν θυμή
θηκε καί κάποιο παλιό έθιμον 
πού είχαμε έμεΐς, ότοτν κάποτε 
κι’ έγώ εΐμουνα στο Σύλλογο 
τών Υπαλλήλων τής ’Εθνικής 
Τραπέζης. Αύτό τό έθιμο ήτοη/ε 
τοΰτο: "Οταιν μία οικογένεια 
συναδέλφου εΐχε τό άτύχημα νά 
χάση τόν προστάτην της, νά 
πηγαίνει αμέσως ά Σύλλογος 
καί νά τής δίνη ένα μισθό άνευ 
κρατήσεων.

Έφ1 δσον είχαμε κύριοι πλε
ονάσματα — νά γίνουν καί τά 
πανηγύρια, νά γίνουν καί οι 
γιορτές γιά τά παιδιά μας — 
αλλά τώρα θά μπορούσε ό Σύλ
λογος ν’έποτναφέρη,τό έθιμο αυ

τό καί νά βοηθούσε τήν πληγεΐ- 
σα οικογένεια τοΰ συναδέλφου 
πού θά βρίσκεται στο πέλαγος 
τής δυστυχίας.

Λοιπόν λέγω, Κύριοι συν
άδελφοι, δτι έπρεπε εμείς πρώ
τοι νά δώσωμεν τό παράδειγμα 
έπαναφέροντες δλα έκεΐνα τά 
καλά έθιμα τά όποια είχαμε 
πρό τής κατοχής τοΰ Ήλιά- 
σκου. Αΰτό είχα νά πώ μόνον 
δσον άφορά την διαχείρισιν τών 
Συλλογικών χρημάτων.

Έρχομαι τώρα κύριοι στο 
θέμα τοΰ τρόπου τής διεκδική- 
σεως, τής προβολής καί τής το- 
πο-θετήσεως τών θεμάτων μας α
πέναντι τοΰ έργοδότου μας, τής 
Διοικήσεως. Καί πρώτον έρχό- 
μεθα είς τό θέμα τής τοποθε- 
τήσεώς των.

"Οπως καί εσείς, κύριοι, Ετσι 
καί έγώ, πολλές φορές βλέπου
με νά καταφθάνουν στο γρα
φείο μας κάπι μακροσκελέστα- 
τες ανακοινώσεις μέ άτέρμονα 
αιτήματα Ιον, 2οιν, 3ον, 4ον κ. 
λ.π., κ.λ.π., έως δτου δέ νά

φθάσουμε στο τελευταίο έχει 
ξεχσστή τό πρώτο...

Έγώ, κύριοι, νομίζω δτι αΰ
τά δέν μπορεί νά είναι τά θέμα
τα πού έχουμε νά λύσωμεν. "Ε
να είναι τό θέμα γιά μάς κύριοι 
μίαν άνακοίνωσιν μόνον έπρεπε 
νά βγάλετε πέντε γραμμών, 
στήν όποιαν θά λέγατε, δπως 
π. χ. λένε: «Τί γίνανε τά 6. 
000.000 τοΰ τάδε, ή τί γίνανε 
τά λεπτά τοΰ δεΐνα». Δώστε 
μας δ,τι ή κατοχή τοΰ Ήλιά 
σκου μάς πήρε. Δώστε μας κύ
ριοι, δ,τι ή κατοχή τού Ήλιά- 
σκου έστέρησε άπό μάς τούς 
υπαλλήλους τής Εθνικής Τρα- 
πέζης.^

Έγώ κύριοι, παρ’ δλο πού 
λέγει ό Σύλλογος δτι ή Διοί- 
κη,σις έπέλυσεν ώρισμένα θέμα-



τα, δεν πιστεύω, δτι έλύθη κα
νένα θέμα του προσωπικού. τής 
Εθνικής Τραπέζης. Διότι αν ξε
κινούσε μέ το αίτημα: «Δώστε 
μας εκείνα πού χάσαμε» Εκεί
να πού θέλετε ποια είναι κύρι
οι; Νά σάς τά πούμε: Τό, Τα
μείου Συντάξεως. Τό ξαναπή- 
ροομε; "Οχι, κύριοι! Έγώ στα 
40 χρόνια θάπερνα τά 100% 
τού μισθού τώρα παίρνω τά 
80%.

Λοιπόν τό Ταμεΐον Συντάξε
ως δεν τό πήραμε. Την στέγα- 
σι πού είχαμε; Ή Επιτροπή; 
Ναι έγινε μια Επιτροπή, άλλα 
καί τώρα έτσι όπως έγινε άκό- 
μη δεν ε’ίμεθα σε θέσι νά δούμε 
τί συμβαίνει μέ τη Στέγαση. Ή 
απάντηση είναι: Θά δούμε καί 
θά πούμε.

Τί έγινε μέ την προικοδότη
ση των κοριτσιών; Έγώ δεν έ
χω παιδιά, ούτε, σκυλιά κύριοι 
άλλ’ ή προικοδότησις πού ήτα- 
νε γιά τά κορίτσια των συναδέλ
φων τί έγίνηκε; Πάει περίπα
το !

Τό τρίδραχμον επίδομα έ- 
στιάσεως πού έδίνανε1 τί έγινε; 
Καί τό σπουδαιότερου κύριοι 
καί τό κεφαλαιοδέσπερον, τό ό
ποιον είχαμε αποκτήσει μέ α
γώνες «Τό νά μην ΰπολειπώ μέ
θα των άλλων δύο μεγάλων 
Τροπτεζών» Τί έγινε;

Καί όταν λέγω νά μη ύπο- 
λειπώμεθα α'ύτό ακριβώς εννοώ 
λέγοντας: «Δώστε μας εκείνα 
πού μάς άφαιρέσατε»

(Χε ι ροκροτή ματα)
Ό τρόπος τής διεκδικήσεως 

κύριοι τών συλλογικών μας θε
μάτων, έχει δύο φορείς: σ) Την 
πολιτική την διπλωματία, δηλ. 
την συνεχή καί έντονη προβολή 
τών θεμάτων μας απέναντι τής 
Διοικήσεως, τής Κυβερνήσεως, 
Γεν. Συνομοσπονδίας, τύπου κ. 
λ.π. καί 6) Τό ιερόν δικαίωμα 
πού έχει ό υπάλληλος: τής ά- 
περγίας.

Έρχόμεθα εις τό πρώτον θέ
μα: Τί έκανε ή Συλλογική μας 
ήγεσία; Έκοπάνισε ανακοινώ
σεις. Τό περιβάλλον τής Διοι- 
κήσεως καί ξανά τό περιβάλλον 
τής Διοικήσεως. Μία, δύο, τρεις 
φορές. Αύτό άς το πάρω κύριοι 
ώς πολιτικήν. "Οπως δέ λένε 
στον τόπο μου «...Χτυπάνε τό 
σαμάρι»

ΕΙΣ ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Φταίει 
καί τό σαμάρι πολλές φορές....

κ. Κ. ΙΘΑΚΗΣΙΟΣ: "Ας τό 
πάρωμε έτσι. ’Αλλά μέχρι εκεί 
κύριοι σταματάει. ’Από άπό- 
ψεως προβολής τών αιτημάτων, 
βέν είδα κύριοι ό τύπος πουθε
νά νά πιάση τό θέμα. Δεν είδα, 
κύριοι, παραστάσεις τού Συλ
λογικού οργάνου μας, στην Κυ- 
βέρνησι. "Αν ε’ίμεθα θύματα αυ
τήν την στιγμήν είμαστε άπό 
τήν Κυβέρνησε Είναι άπρόσω- 
πον τό Κράτος, καί άς μάς 
συγχωρέση. Ποΰναι λοιπόν νά 
προβληθή ή άξίωσίς μας στον 
κ. Καραμανλή, στον κ. Κανελ- 
λόπουλον στον Υπουργόν τού 
Σ υντονισμού;

Δεν είδα τέτοια προβολή τών 
αιτημάτων μας πουθενά.

Καί τώρα, κύριοι, μένει τό 
τελευταίο καί πολιτιμώτερο ό
πλο μας:

Τό όπλο τής απεργίας. Πώς 
τό έχρηισι μσποίησεν ό Σύλλο
γος;

"Ας τό συζητήσουμε τούτη 
τήν τελευταία στιγμή:

"Ερχεται καί θυμάται ή Συλ
λογική ήγεσία δτι οφείλει ή 
Τράπεζα νά μάς πληρώση κάτι 
παλιά αναδρομικά καί δέν φρον- 
τίζη επί δυο ολόκληρα χρόνια 
ή νά κάνη άπεργιακόν αγώνα, 
ή νά πάρη ένα συνάδελφο νά 
τού πή: "Ελα δώ, κάνε μιά α
γωγή, νά προχωρήση μέχρι τον 
"Αρειο Πάγο, δπου τέλος εϊτανε 
δυνατό νά διεκδικηθή τό αίτημα 
νόμιμα. Δύο χρόνια άκαρπα, 
καί έρχεται καί μάς ζητάει νά 
κάνουμε απεργία, πότε; Τήν 
παραμονή τών Εορτών.

Εΐναι κύριοι τέλος ή κοινή 
γνώμη εναντίον μας —· μάς έ
χει βλέπετε φάγει ή Φιλοθέη— 
νομίζουν πώς είμαστε πλούσιοι. 
Μήπως κάναμε τίποτε γι’ αυτό; 
Δηλαδή γιά τήν διαφώτιση τής 
κοινής γνώμης;.

Λοιπόν πρέπει νά φυλαγώμα- 
στε, δταν μεταχειριζόμαστε 
αυτό τό Ιερόν όπλου τής απερ
γίας, νά τό κάνωμεν χωρίς νά 
δείχνουμε τό μαχαίρι.

Μοΰ κάνει κύριοι κατάπληξη 
γι’ αύτό μάλιστα συνεκέντρωσα 
τούς Διευθυντάς τών καταστη
μάτων καί πήγαμε μία επιτρο
πή στον κ. Πρόεδρο. Καί τοΰ- 
πα: Κύριε Πρόεδρε, όχι τώρα 
απεργία... "Εδειξε κατανόησιν 
σ’ αύτό ό Πρόεδρος — αύτό 
προς τιμήν του γιατί πιστεύω 
ότι καί εκείνος αγαπά τήν Τρά
πεζαν όπως καί έγώ τήν αγα
πάω — αλλά δέν ξέρω διά ποι
ον λόγον δέ έπείσθη διά τήν λύ- 
σιν.

Έγώ νομίζω ότι οί απεργίες 
πρέπει νά προγραμματίζωνται 
καί νά γίνωνται δταν πρέπει 
κανόνι κώς. Διότι άλλοίμονον άν 
άρχίσωμεν έξάλλους αγώνες. 
Υπάρχει φόβος νά φίθάσωμεν 
καμμίαν ήμερα καί νά λέμε πώς 
χαρίζουμε καί δύο μισθούς καί 
τρεΐς μισθούς, άρκεΐ νά μή πο
θούμε τό κακό πού πάθαμε στο 
παρελθόν.

Λοιπόν νομίζω ότι σ’ δλα αυ
τά πρέπει νά ύπάρξη συναίσθή- 
σις. Εμείς -κύριοι συνάδελφοι 
δέν πρέπει νά λέγω μεν δτι «ε
μείς τήν φτιάξαμε τήν Τράπε
ζα, εμείς θά τήν γκρεμίσουμε 
καί θά τήν ξαναφιάξουμε». "Ο
χι τέτοιο πράγμα! Ναι, εμείς 
τήν Τράπεζα τήν φτιάξαμε, ε
μείς θά τήν ικρατήσωμεν.Έξ άλ
λου πολλές φορές έβάλαμε τά 
στήθη μας νά τήν κρατήσω-μεν 
καί τό κατωρθώσαμε — καί ε
μείς θά τήν μεγαλώσουμε όσον 
μπορούμε. Έτσι ώστε νά μπο
ρείτε καί έσεΐς, οί νεώτεροι, νά 
δήτε μέρες όπως είδα έγώ πα
λιά. Μάξιμος 13 μισθούς στόν 
ισολογισμό. Έγώ δέ πού θάμαι 
γεροντάκι νά είμαι βέβαιος δτι 
θά παίρνω τήν σύνταξί μου.

Αυτά εΐχα νά σάς πώ αγα
πητοί συνάδελφοι.

(Χει ροκροτή ματα)

ξεκαΒαρίση.
"Ερχομαι εις άλλα σημεία τά 

όποια θεωρώ βασικά. Έγώ όπως 
καί πέρυσι καί άλλοτε κατ’ επα- 
νάληψιν σάς έδήλωσα τρέφω με- 
γάλ-ην έκτίμησιν προς τούς νέους, 
οί όποιοι είναι ή ελπίς τής Τρα
πέζης καί του μέλλοντος καί εις 
αυτούς βά περιέλθη τό "ίδρυμα 
καί γενικώς εις αυτούς εναπόκει
ται νά σταιδίΌιδρομήση τό "ίδρυμα 
καί νά άναβιβοοσθή εις τό έπίπε- 
δον εις τό όποιον ήτο προπολεμι- 
κώς. Δυστυχώς εις μερικά σημεία, 
ίσως άγνοια, ίσως άλλοι λόγοι 
δέν έπέτρεψαν τό Δ·Σ. νά επιτυ
χή εις δύο σημεία.

Πρώτον δταν αποφασίσατε νά 
κατέλθετε εις τάς έκλογάς καί ν’ 
άνσλάβετε το Σύλλογο είχατε δια
κηρύξει δτι ά ακρογωνιαίος λίθος

σας ήτο ό ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ. Λοι
πόν πιστεύω καί έγώ δτι μόνον 
διά τού ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΥ έπεβάλ- 
λετο καί έπρεπε άπό δύο ετών πού 
εισθε Συμδούλιον καί διεχειρίσθη- 
τε τά κοινά τού Συλλόγου νά τό 
έχετε επιτύχει.

’Αλλοίμονο έάν περί μένω με νά 
,τό:ρωμε όλοι σύνταξιν καί νά πά
ρετε καί σείς καί νά λυθή ό ΟΡΓΑ 
ΝΙΣΜΟΣ διότι ό ’Οργανισμός 
συνδέεται καί μέ τά συμφέροντα 
τής Τραπέζης. Καθ’ ήν στιγμήν 
βλέπετε τούς άλλους ’Οργανι
σμούς τήν ’Εμπορικήν Τράπεζαν 
π.χ. ν’ ανέρχεται τή βοηθέ ίμ ίσως 
καί Κυβερνητικών παραγόντων, 
πρέπει ημείς ώς υπάλληλοι, οί ό
ποιοι πονάμε την Τράπεζα, πολύ 
περισσότερον σείς οί νεώτ-ερΌι, οί 
όποιοι αΰοιον θά διευθύνετε τάς

τύχσς τής Τραπέζης νά ένδιαφέ- 
ρεσθε δΓ αυτήν. Έάν εις αύτό τό 
σημεΐον δέν ένδιαφ-ερθήτε ή ζημία 
θά είναι ανυπολόγιστος εις τό 
μέλλον. Γιά μάς. δέν Εχει σημα
σία διότι ημείς σε λίγα χρόνια θά 
ψύγωμ-ε συνταξιούχοι άλλα σείς 
πρέπει άπό τώρα νά θέσητε τάς 
βάσεις ώστε τό "Ιδρυμα νά έπαν- 
έλθη εις τήν προτέραν του αϊγλην... 
Συναφές θέμα πάλιν τό όποιον θέ
λω νά θίξω -είναι τό θέμα τής α
περγίας. Ή απεργία πρέπει νά 
είναι όπλο τό όποιον πάντοτε θά 
έπιτυγχάνη. Δέν πρέπει νά τό με
ταβάλετε ε-ίς ενα σκιάχτρο, διότι, 
άτυχός έπί τώ-ν ήμερων σας, αύτό- 
άπετέλεσε σκιάχτρο, Ή απεργία 
ή τελευταία ή όποια έγινε παρα
μονές Εορτών ήτο άστοχος. Κύρι
οι, καί δταν αναλαμβάνετε έναν ά- 
περγιακάν αγώνα πρέπει νά προ

γραμματίζετε αύτόν. Αυτό διευ
κρινίζω δτι είναι είδος συμβουλής 
καί όχι είδος- κριτικής.

Λοιπόν δταν αναλαμβάνετε εναν 
αγώνα θά πρέπει νά τον προγραμ
ματίζετε καί θά πρέπει νά επι
μένετε εις τδν αγώνα καί οχι νά 
ΰπαναχωρήτε. Έφ* όσον υπαναχω
ρείτε δέν πιστεύετε εις τδν αγώνα 
καί συνεπώς κάνετε ζημίαν καί 
εις τά συλλογικά ζητήματα καί εις 
τήν Τράπεζαν τήν ίδια. Προσέξα
τε λοιπόν τά θέματα αυτά, τον 
οργανισμόν τδν όποιον πρέπει νά 
επιλύσετε τώρα πού θά ξαναβγή- 
τε — διότι -είμαι βέβαιος ότι θά 
ξαναβγήτε — καί νά προσέχετε 
περισσότερον τήν χρήσιν τού δ- 

' πλου τής απεργίας.
(Χειροκροτήματα)

Η ΔΕΥΤΕΡΟΛΟΓΙΑ ΤΟΥ- ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΕΩΝ κ. Π. Σπυρόπουλος. Θά 

5ε υτερολογήσ η τό Διοικητικόν Συμβούλιου τον λόγον έχει ό κ.
Κέη-ς.

-$>-

0 κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΕΗΣ
Κύριοι Συνάδελφοι,

’Εφέτος όπως και πέρυσι 6ά 
δευτερολογήσω εκ μέρους του 
Διοικητικού Συμβουλίου καί 6’ 
απαντήσω εις τούς όμιλητάς 
τούς θίξοτντας τά έπαγγελματι

τήν οποίαν το εΐχεν ο-ϋτος το 
τταθετήσει. Ό κ. Μέλισσαρό- 
πουλος ήτεΐτο τήιν έφαρμογήν 

π εις τήν Εθνικήν Τράπεζαν τού 
τρόπου καταρτισμού τών φύλ
λων ποιότητας τού ίσχύοντος

κά κυρίως ζητήματα μέ τήν δια \ εις τήν Τράπεζαν τής Ελλάδος, 
φοράν δτι τό ίμερος αύτό τής Πράγματι δέ, έκ πρώτης όψεως, 
δευτερολογίας θά διαιρείται εις ί τό σύστημα τούτο φαίνεται ά- 
δύο μέρη. Καί τό μέν πρώτον πό πάσης πλευράς άρτιον καί 
θά ανάγεται εις άπαντα τά έ- , αντικειμενικόν. Αυτήν τήν έν- 
παγγελματικά ζητήματα τό δέ | τυπωσιν είχομεν άπαντες σχη- 
δεύτερον άποκλειστικώς καί μό- ματίσει προ δύο ετών, 
νον εις τό ασφαλιστικόν θέμα Πλήν όμως κατά τήν τφαικτι- 
έπί τού όποιου ή θέλησαν νά έ | κήν έφαρμογήν τού συστήματος

Κ. ΑΕΑΕΝΑΑΣ
κ. Ν. ΔΕΛΕΝΔΑΣ: Κύριοι στώς, δηλαδή νά βαδίσωμ-εν 

συνάδελφοι δέν πρόκειται νά σύμφωνα μέ τήν Τράπεζαν τής 
σάς απασχολήσω μέ τά ζητή- Ελλάδος. Σέ λίγη ώρα μπορεί
ματα τά όποια σάς ανέπτυξαν 
οί άλλοι συνάδελφοι. Διότι σάς 
διαβεβαιώ δτι άν μπορούσα νά 
ύπεισέλθω σ’ αύτά τά ζητήμα
τα θάκανα καλλίτερα τον δικη
γόρο (γέλωτες).

Λοιπόν ή αλήθεια είναι δτι 
πρέπει νά ζητήσωιμεν νά έπα- 
νέλθωμεν είς τό παλαιόν καθέ

να γινη φασαρία μ αυτα που 
πρόκειται νά σάς πώ (Γέλωτες 
-—Χε ι ρ ο κρ στ ή μ ατ α)

Λόγφ τού έπακολουθήσαντος 
θορύβου δέν κατέστη δυνατή ή 
μαγνητοψώνισις τής όμιλίας 
τού κ. Δελένδα ώς καί τής μετ’ 
αυτήν όμιλίας τού συναδέλφου 
κ. Κων. Μαυρο-υδή.

-Ψ-

0 ΛΟΓΟΣ ΤΟΥ κ. Α. ΤΣΟΛΑΚΗ
κ. Α. ΤΣΟΛΑΚΗΣ: Κύριοι, θά ι τής τέως Τραπέζης Α;ΘΗΝΩΝ λέ- 

εΐμαι ολιγόλογος. Θά θίξω δύο γει δτι προσεπάθηισε λίαν έγκαι- 
θέματα τά όποια θεωρώ δτι πρέ-1 ρως νά ενημέρωση τούς συναδέλ- 
πει νά έπαναλάβω. Κατ’ αρχήν ο- -—   τ~. Τ,.λ
μως θά μοΰ έπιιτρέψητε νά έπανα
λάβω τό έρώτημα τού κ. Τσουδε- 
ροΰ σχετικώς μέ τό ασφαλιστικόν. 
’Απόψε διάβασα μιά περικοπή έ- 
δώ ττέραι άττό την άναικοίνωσιν του 
Συλλόγου Υπαλλήλων Τραπέζης 
’Αθηνών, ή όποια τουλάχιστον έ- 
μένα μέ πειράζει, μέ θίγει. Περισ
σότερον πρ-επει νό θιγη υμάς, Κύ
ριοι τού Δ. Σ. Οϋτε πολύ ούτε 
λίγο ό Πρόεδρος τών Υπαλλήλων

φους μας έν τή Διοικήσει τού Συλ
λόγου υπαλλήλων Εθνικής οίτινες 
δεδ ι καιολογη μέν-ως έστεροϋντο καί 
τής -άπαιτουμένης πείρας καί τών 
έπί τού προκειμένου γνώσεων... 
κλπ.

Δηλαδή σάς κάνει αγραμμάτους 
μέ ενα λόγο καί έν-ώ αυτός προ- 
σέφερε τά φώτα το-υ σείς τά ήρνή- 
θητε κλπ. ’Επί τού- θέματος θύτου 
θά ήθελα νά μάς διαφωτίσητε 
πλήρως διότι τό θέμα πρέπει νά

νημερωθοΰν πλήρως καί ύπευ- 
θύνως άπαντες σχεδόν οί ομι- 
ληταί διά διαφόρους λόγους άλ
λα κυρίως λόγφ τής σήμερον 
τήν πρωίαν κυκ-λοφορη-σάσης ά- 
νακοινώσεως τού κ. Γκιτάκου.

Διά τον λόγον αυτόν καί ε
πειδή σέβομαι τήν Γ. Συνέλευ- 
σι-ν, ή οποία ήδη κσ,τεπονήθη 
έπί πέντε συνιεχεΐς ώρας, 8ά 
προσπαθήσω νά είμαι δσον τό 
δυνατόν σύντομος εις τάς απαν
τήσεις προς τούς έπικριτάς 
μας διά τά λοιπά επαγγελματι
κά ζητήματα διά νά δυνηθώ νά 
έπεκταθώ είς τό δεύτερον μέ
ρος τό σχετικόν μέ τό ’Ασφα
λιστικόν θέμα.

Δέν θ’ απαντήσω κατά σει
ράν είς τούς έπικριτάς μας διό
τι κατ’ αρχήν θέλω ν’ απαντή
σω ε-ίς τά οσα άνέφερεν ό κ. Μέ
λι σσαρόπουλος ό όποιος ώς 
γνω-ρίζομεν λόγω ανειλημμένων 
ύπο-χρ-εώσεων, απουσιάζει τήν 
στιγμήν αυτήν. ’Ανεξαρτήτως ό
μως τούτου δυνάμεθα νά άπαν- 
τήσωμεν καί έν απουσία του 
κοθ’ όσον ούδέν θ’ άναφέοωμεν 
είς βάρος του.

Καί παρατηρώ ότι ό κ. Με- 
λ ι σσαρόπουλος άνέφερεν ότι 
πρέπει νά διαβάζωνται τά Πρα
κτικά τής προηγουμένης Γεν. 
Συνελεύσεως καί οί απολογι
σμοί πεπραγμένων των προη
γουμένων Συλλογικών έτών καί 
νά παρ αλληλ ίζωνται, μέ άπο- 
τέλεσμα τή-ν διαίφώτι-σιν καί 
διασκέδασιν ταυτοχρόνως, τού 
αναγνώστου. 'Ως παράδειγμα 
δέ τοιαύτης μελέτης φέρει τόνκ. 
Τσουδ-ερόν, όστίς κατά τον κ. 
Μελισσαρόπουλαν έδιάβα-σε τήν 
περυσινήν καί έψετεινήν λογο
δοσίαν καί τά πρακτικά τής 
πέρυσι νής Γεν. Συνελεύσεως 
άντλήσας ουτω έπιχειρήματα 
διά νά ψέξη τό Δ. Σ. '

"Ας μάς επιτροπή έπί τού 
προκειμένου νά έχω μεν ώρνσμέ- 
νας βάσιμους άντιρρήσεις. Διό
τι έκ τών όσων άνέφερεν ό κ. 
Τσουδερός προκύπτει ότι ούτε 
τήν πέρυσινή δευτερολογίαν μας 
έδιάβασεν ούτε καί τάς εκθέ
σεις πεπραγμένων καί θά τό 
άποδείξωμεν όταν Ελθη ή σει
ρά τού κ. Τσουδερού. ’Επίσης 
ό κ. Μέλι σσαρόπουλος άνέφερεν 
ότι έγκατελείφθη υπό τού Δ.Σ. 
τό θέμα τής τροποποιήσεως τού 
τρόπου καταρτισμού τών φύλ
λων ποιότητας τού Προσωπικού 
τό όποιον είχε τεθή ύπ’ όψιν 
τής Διοικήσεως τής Τραπέζης 
έπί Προεδρείας του.

Πληροφοροΰμεν τον κ. Μελισ- 
σαρόπουλον ότι δέν έγκαταλεί- 
ψαμε τό θέμα άλλ’ άπλώς τό 
έτοποθετήισαμεν είς διαφορετι
κήν εντελώς βάσιν άπό εκείνην

τούτου είς τήν Τράπεζαν της 
'Ελλάδος προέκυιψε τό έξης κα- 
τοπληκτικόν: "Απαντες οί υ
πάλληλοι μιάς Διευθύνσεως έ- 
κρ ίθησαν ώς άριστοί απόντες 
οί ΰπάλληλοι, άλληςΔ) νσεως έ- 
κρίθησαν ώς μέτριοι. Οΐ υπάλ
ληλοι τών Υποκαταστημάτων 
εύρέθησαν νά υστερούν. είς ά- 
πόδοσιν άπό τούς συναδέλφους 
των τού Κέντρου κατά 25%. ’Α
ποτέλεσμα ή καθυστέρησις τών' 
προαγωγών έπί διετίαν καί 
πλέον καί άνάλωσις τής 
δραστηριότητος τού Συλ
λόγου Υπαλλήλων Τ ριχπέ- 
ζης Ελλάδος μέ τό Θέμα τών 
προαγωγών και μόνον έπί μίαν 
2ετίαν. "Ηδη, έδόθη εκεί ύπό- 
σχεσίς ότι αί προαγκγαί θ’ 
αρχίσουν διενεργούμειβαι πλήν 
όμως άπαιτεϊται άνιαθεώρησις 
τών φύλλων ποιότητος τής τριε
τίας, ή όποια 1 5μως προσκρού
ει είς πλεΐστα όσα εμπόδιο, 
καθ’ όσον πλεΐστοι όσοι υπάλ
ληλοι κατά τό χρονικόν αύτό 
διάστημα καί υπηρεσίας έχουν 
αλλάξει καί Υποκαταστήματα.

Διά τον λόγον αύτόν έστρά- 
φημεν προς διαφορετικήν κατεύ
θυνσήν, άναμένοντες έκ παραλ
λήλου τήν συγκεκρνμενοποίησιν 
έπί τού σημείου τούτου τών α
πόψεων τής Τραπέζης, ήτις 
προέβη ήδη είς τήν συλλογήν 
στοιχείων σχετικώς μέ τόν τρό
πον καταρτισμοί) τών φύλλων 
ποιότητος είς τάς Τράπεζας 
τού εξωτερικού.

Φρονοΰμεν δέ ότι ό ύπό τού 
Συλλόγου προτεινόμενος τρό
πος συντάξεως τών εκθέσεων 6 
διαλαμβανόμενος είς τό σχέδιο, 
τροποποιήσεως τού σχετικοί) 
άρθρου τού ’Οργανισμού είναι 
ό πλέον ένδεδειγμένος.

Είς περίπτωσιν όμως κατά 
τήν όποιαν ώρισμένοι Συνάδελ
φοι έχουν νά προτείνουν έτερον 
τί τό σχετικόν μέ τό θέμα τούτο 
τό Δ.Σ. 6ά τό λάβη ύπ’ όψιν 
του, ώς άλλως άναφέρεται καί 
είς τό κατατοπιστικόν εισαγω
γικόν σημείωμα τού κυκλοφο- 
ρήσοντος σχεδίου ’Οργανισμού, 
ά,φοΰ προηγουμένως έ,ξετασθή 
άπό πάσης πλευράς. Αύτά ώς 
προς τόν κ. Μελισσαρόπουλον 
τόν όποιον εύχαριστοΰιμεν διότι 
άνεγνώρισειν ότι μάς χαρακτη
ρίζει π ί στις καί συνέπεια είς 
τό έργσν τό όποιον άνελάβομεν 
πράγμα τό όποιον ούδείς εκ τών 
επικριτών μας άνέφερεν. Καί 
έρχόμεθα είς τόν κ. Τσουδερόν 
Ό κ. Τσουδερός ώς προανσφέ- 
ρθη δέν έδιάβασε τήιν περυσινήν 
δευτερολογίαν μας, διότι έάν 
εΐχεπράξη τοΰτοδένθ άύπέπ ιπτε 
εις τό ίδιο λάθος είς τό όποιον 
υπέπεσε πέρυσι ό κ. Μέλι σσα

ρόπουλος, ήτοι τόν συνδυασμόν 
τού θέματος τής γενικής αυξή- 
σεως τών αποδοχών μέ τό θέμα 
τής έξομοιώσεως μέ τάς λοιπάς 
μεγάλος Τράπεζας. Τό θέμα 
τής ούξήσεως τών αποδοχών εί
ναι θέμα αφοράν άπαντας έν 
γένει τούς έογσζομένους, ΔΓ 
ημάς τούς Υπαλλήλους της Ε
θνικής παρουσιάζεται ύπό διτ
τήν μορφήν. Ή μία εΐναι ή γε
νική αΰξησις τών αποδοχών, ή- 
τΐς ώς προαναφέραμεν είναι αί
τημα όλοκλήρου τής έργατοϋ- 
παλληλικής τάξεως ή δέ δευτέ- 
οα ή έξομοίωσις μέ τήν Τράπε
ζαν τής Ελλάδος. Καί ή μέν 
πρώτη θά έπιτευχθή διά τής 
χορηγήσεως, μιάς γενικής αύξή. 
σεως ή δέ δεύτερα μόνον διά 
τής τροποποιήσεως τού ’Οργα
νισμού. Καί έπ αναλαμβάνομε ν 
καί πάλιν ό,τι έλέχθη πέρυσι 
έπί τού θέματος τούτου.

Οί βασικοί μας μισθοί ώς 
διεμορφώθησαν κατόπιν τής έν- 
σου 711.· σε'-ς είς αυτούς τών δΓ 
υπουργικών αποφάσεων κατά 
καιρούς χορηγηθεισών αυξήσε
ων, εΐναι άκριβώς οί ίδιοι μέ 
τούς τής Τραπέζης Ελλάδος. 
'Η διαφορά έγκειται κυρίως εις 
τάς κροτήσεις υπέρ ασφαλι
στικών καί άλλων Όργανισυών 
καί είς τό ποσοστόν τών πρα- 
σαυξήσεων, Είς τούς μικοούς 
βαθμούς είς τήν Τράπεζαν τής 
Ελλάδος, χορηγούνται μέχρι 
πέντε προσαυξήσεις, έξ ών ή 
πρώτη είνα.! 20% αί δέ λοιπαί
1 5% άνά διετίαν είς δέ τούς με
γάλους βαθμούς ομοίως έκ 1 5% 
έξ ών ή πρώτη μετά 2ετίαν καί 
αί λοιποί άνά 3ετίαν, μέ τήν 
διαφοράν όμως ότι είς τήν Τρά 
πεζόν Ελλάδος υπάρχει τό έ
ξης δυσμενές σημεΐον όπερ δέν 
ΰφίσταται είς τήν Εθνικήν, είς 
τρόπον ώστε νά δυνάμεθα άνεν 
δοιάστως ν’ αναφέρω μ εν ότι είς 
τό σημεΐον αύτό ύπερτεροΰ μεν
τών Υπαλλήλων τής Τραπέζης 
τής Ελλάδος.

Συγκεκριμένως είς τήιν Εθνι
κήν άπαντες έν γένει οί ‘Υπάλ
ληλοι οΐ όποιοι έχουν μίαν κα 
λήν υπηρεσιακήν άπόδοσιν καί 
έπίδοσιν μετά 16 ετών υπηρε
σίαν καταλαμβάνουν τόν βα
θμόν τού Λογιστού Α είς τόν ό
ποιον, ώς εΐναι φυσικόν, πολλοί 
θά «παγώσουν» λόγω τού- ότι 
πέραν τού βαθμού τούτου άρχί- 
ζουν αί όργανικαί θέσεις.

Είς τήν Τράπεζαν τής Ελλά
δος συμβαίνει τό έξης π.χ.Έάν 
έχουν συμπληρώσει χρόνον προς 
κρίσιν 400 ύπολογισταί άλλοι 
μέν θά προαχθοΰν είς τόν άνω 
τερον βαθμόν, άλλοι θά λάβουν 
πρώτην προσούξησιν, «λλσι δευ- 
τέραν, τρίτην ή τετάρτην. Ουτω
παρουσιάζεται κατ’ άρχήν μία 
βαθμολογική στασιμότης ή ο
ποία. έν καιρώ μετατρέπεται είς 
μισθολογικήν τοιαύτην, έκ τού 
γεγονότος ότι δέν υπάρχει έκεί 
άντίστοιχον μέ τό τού ήμετέρου 
’Οργανισμού άρθρον 13, περί ά- 
νοπροσαρμογής μισθού, άλλα 
γίνεται συμψηφισμός τών άνω- 
τέρων αποδοχών. Εις τά σημεία 
αύτά έξομοίωσις μέ τήν Τράπε
ζαν τής Ελλάδος θά είχε δυ 
σμενή αποτελέσματα, γεγονός 
τό όποιον, γνωρίζουν καλώς οΐ 
Διοικοΰντες καί οί περί αυτούς 
χρησιμοποιοΰντες τούτο έν γε
ν ει έν εΐδει άνασταλτικού μέ
τρου.

'Ο κ. Τσουδερός ήθέλη,σεν ε
πίσης νά πληροφορηθή καί έπί 
ώρισμένων βασικών ’Ασφαλι
στικών ζητημάτων. Τά άντι-

παρερχό-μεθα καθ’ όσον θ’ ά- 
παντήσωμεν γενικώς είς τό δεύ
τερον μέρος τής δευτερολογίας.

‘Ομοίως έθιξε τό θέμα τού 
’Οργανισμού καί τής έντάξεως 
καί εΐπε χαρακτηρ ι στ ι κώς ότι 
«τά κάναμε θάλασσα». Έζητή- 
σαμε δηλαδή, είπεν, τήν ένταξίν 
διά τούς κάτω τού Λογ ιστού 
Α .βαθμούς βάσει τού ίσχύον
τος ’Οργανισμού. Πράγματι τήν 
έζητήσαμεν βάσει τού ίσχύοντος 
’Οργανισμού, διότι ή ίεραοχία- 
άπό τού βαθμού τού δοκίμου 
μέχρι καί τού Αο-γιστού Α είναι 
άκριβώς ή ιδία ή ‘ιεραρχία ή 
πρσβλεπομένη καί ύπό τού πα
λαιού ’Οργανισμού ΤΗΣ ΕΘΝΙ
ΚΗΣ ΤΡΑΠΕΖΗΣ γεγονός τό 
όποιον, κατά τόν κ. Τσουδερόν, 
θά έπρεπε νά ήτο έν άπό τά 
άμεσα καί βασικά μας αιτήμα
τα.

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Λέτε 
>:τι πρέπει νά - μείνη ή αύτή 
χλΐμσξ τής ιεραρχίας;

κ. Γ. ΚΕΗΣ: Βεβαίως η αυ
τή κλΐμαξ τής ιεραρχίας μέχρι 
τού βαθμού τού Λογ ιστού Α'. 
Άποδεικνύεται όμως ότι δέν έ- 
διαβάσατε τό Σχέδιον ’Οργα
νισμού, τό περΐλαμβάνον τάς 
τροποποιήσεις, διότι έάν το εί
χατε διαβάσει δέν 8ά έλέγαπε 
οσα είπατε. Μέ συγχωρεΐτε, ήλ
θατε αδιάβαστος, έπί πλέον δέ 
συγχέετε τήν ιεραρχίαν μέ τάς 
Όργανικάς θέσεις.

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Μά ό
ταν λέμε ότι θά κάνω με ένταξιν 
μέ τόν παρόντα Οργανισμόν.....

κ. Γ. ΚΕΗΣ: κ. Τσουδερέ 
ένταξίς είναι δυνατόν νά γίνη 
βάσει τού νΰν ίσχύοντος ’Ορ
γανισμού, βάσει τής αύτής κλί
ματος ιεραρχίας..... "Οταν δέ
θά κατοργηθοΰν οί δύο βαθμοί, 
ώς προτείνομεν, ήτοι τού Ύπο- 
τμηματάρχου καί τού Συμπράτ
τοντας, έπανέλθη δέ ή παλαι ά 
ιεραρχία τής Τροατέζης, κάλλι- 
στα οί έχοντες τούς βαθμούς ού- 
το-ύς κατά τήν ημέραν τής κσι- 
ταργήσεώς τω,ν, θά δύνανται 
εύκόλως νά ένταχθοΰν άνσλό- 
γως, είς τούς βαθμούς τούς άν- 
τιιστοιχούντας προς τούς κα- 
ταργηθέντιας.

Βλέπετε λοιπόν ότι δέν υπάρ
χει «θαλάσσωμα». Τά θέματα 
έμελετήθησαν καί όλαι αί περι
πτώσεις έξητάσθησαν έμπερι- 
στατωμένωις. Κατά συνέπειαν ή 
«θάλασσα» αλλού υπάρχει.

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Μέ 
συγχωρεΐτε, είς τήν Τράπεζαν 
τής 'Ελλάδος δέν υπάρχουν Λο
γ ισταί Β καί Α.

κ. Γ. ΚΕΗΣ: Υπάρχουν Ύ
π ολογ ιστοί καί Ύπολογισταί 
Ά υπάρχουν καί Βοηθοί. Στήν 
Τράπεζα τής Ελλάδος κ. Τοου- 
δερέ, διότι τό άγνοεΐτε, υπάρχει 
Δόκιμος ώς και είς ημάς.Υπάρ
χει Βοηθός, ά όποιος αντιστοι
χεί είς τόν ίδικόν μας Υπολο
γιστήν Β, υπάρχει Υπολογι
στής, ό όποιος αντιστοιχεί είς 
τόν ίδικόν μας Υπολογιστήν 
Α'. υπάρχει Υπολογιστής ό Α 
ό όποιος αντιστοιχεί είς τόν ΐ- 
δικόν μας Λογιστήν Β καί Λο
γιστής Α ό αντί στοίχων είς τον 
ίδικόν μας Λογιστήν Α μέ τήν 
διαφοράν ότι είς τήν Τράπεζαν 
τής Ελλάδος είναι οργανικός 
βαθμός.

Καί τά χρονικά όρια διά τούς 
μεγαλύτερους βαθμούς είναι ό
πως άκριβώς τά νΰν ίσχύοντα 
είς τήν Εθνικήν Τράπεζαν 
ανεξαρτήτως τού έάν υπάρχει 
ό βαθμός τού Ύποτμηματάρχου. 
Κατόπιν αύτών προκύπτει ότι



5έν τσ έθσΧασσώσαμε,
"Οσον αφορά τά έιταρχιακά 

Ύττοκ)τα θά μάς έπιτρέψη ό κ. 
Τσουδερός νά του ύπενθυμίσω- 
μεν καί πάλιν ώρισμένα γεγο
νότα τής προηγ θυμένης θητείος 
τού Δ. Σ. "Οταν εΐχομεν κήρυ
ξή πέρυσι, κατά μήνα 'Οκτώ
βριον, τον άπεργιακόν αγώνα 4 
ήταν τά βασικά αύτοΰ αιτήμα
τα. Τό μισθολογικόν, το συντσ- 
ξισδοτικόν, ό’Οργαινσμός καί ή 
ενταξις καί αί συνθήκαι έργα- 
σίας τών επαρχιακών Υποκα
ταστημάτων. Τότε ό κ. Τσουδε
ρός μαζί με τον κ. Μελισσαρό- 
πουλον έκυκλοφόρησαν μίαν ά- 
νακοίνωσιν την όποιαν ένθυμού- 
μεθα όλοι, ώς καίτήν έντύπωσίν 
την όποιαν έπροξένησεν αίίτη, ή 
κοώσαμενκαί τάς σύμβουλός τού 
κ. Τσουδεροΰ «σταματήστε τις 
απεργίες γιατί ό Διοικητής θά 
κάνη Λόκ — άουτ». Εφέτος 
άλλαξε φαίνεται ό κ. Διοικητής 
διαθέσεις καί κατά συνέπειαν ό 
κ. Τσουδερός μάς λέγει ότι έ
πρεπε νά κηρύξωμεν 24ωρον α
περγίαν μόνον διά τά έπαρχια- 
κά υποκαταστήματα. Δέν μπο
ρώ νά τό καταλάβω πότε ό κ. 
Τσουδερός λέγει τήν αλήθειαν 
καί τί έκάστοτε πιστεύει.

Δι’ αυτό αναφέρω δτι δλος 
ό λόγος τού κ. Τσουδεροΰ άπό 
τήν άρχή μέχρι τό τέλος ήτο 
πλήρη,ς αντιφάσεων.

Καί φθάνομεν εις τά οικονο
μικά θέματα. Μάς είπαν οτι α'ι 
δαπάναι τοΰ Συλλόγου παρου
σίασαν αϋξησιν λόγιο τής αύ- 
ξήσεως τών εισφορών. Είναι α
ληθές....

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Όχι 
δέν είπα αυτό. Είπα δτι ενώ λέ
τε οτι παρουσίασεν αϋξησιν καί 
τήν δικαιολογείτε διότι λέγει 
είχαμε καί ανάλογα έσοδα....

κ. Γ. ΚΕΗΣ: "Ωραία. "Ο κά
δε ένας νομίζω τεντώνει τό 
σχοινί του μέχρι εκεί που φτά
νει. Έφ’ όσον λοιπόν πέρυ
σι ή σαν όλιγώτερα τά έσοδα 
περιωρίσαμεν ώρισμένας δο- 
πάνας. Εφέτος τά έσοδά μας 
έπέτρεψαν νά έπεκταθώιμεν καί 
σάς πληροφορώ δςι μερικοί 
λογαρ ιασμοί παρουσιάζουν 
αϋξησιν άπό πέρυσι άλλα 
έγινε μία άρχή, ή όποια έφηρ- 
μόσθη εφέτος διά πρώτην φο
ράν. Πάντοτε όλα τά Συμβού 
λια, τάς δαπάνας αί όποιαι έ 
πραγματοποιούντο εντός του 
Δεκεμβρίου τάς κατεχώρουν εις 
τήν χρήσιν τοΰ επομένου έτους.
’ Εφέτος τάς δαπάνας τοΰ Δε
κεμβρίου τάς καίτεχωρήσαμεν 
εις τό αυτό έτος.

Πολλοί λογαριασμοί περιέ
χουν τάς δαπάνας τάς περυσι- 
νάς καί τάς έφετεινάς. "Η μόνη
πραγματική αϋξησις.....

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Διά 
τάς δαπάνας....

κ. Γ. ΚΕΗΣ : κ. Τσουδε,ρέ, 
παρακαλώ νά μήν γίνη διαλο- 
κική ή συζήτησες....

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Δέν 
μπορούμε νά πούμε δτι άφοΰ 
είχαμε έσοδα θά κάνωμε καί 
δαπάνες.

κ. Γ. ΚΕΗΣ: Δυνάμεθα, νά 
τό πούμε καλλιστα. Και συ- 
γκεκριμένκις ή μόνη δαπάνη ή 
οποία ήταν πραγματικά μεγα- 
λυτέρα εφέτος άπό τις πέρυσι 
νές ήτο ή δαπάνη διά τήν συιμ- 
ίμετοχήν τών τέκνων τών συν
αδέλφων τών έπαρχιώ-ν εις τήν 
διανομήν τών δώρων τής παι
δικής Χριστουγεννιάτικης έαρ- 
τής δι’ αυτό δέ άπεσπασαμε 
καί τά συγχαρητήριά σας. ’Επί 
πλέον έπαρουσίασαν αϋξησιν 
τά Ταχυδρομικά, τά έντυπα καί 
τά τηλεφωνικά. Καί ή δαπάνη 
αίιτή πάλιν δικαιολογείται ως 
έξής: Πέρυσι κατά τις ά-
».;εργιακές εκδηλώσεις τά ε,οδα 
τών ανακοινώσεων καί τής τα- 
χυδρομήσεώς των είς τά Υπο
καταστήματα ήσαν κοινά μέ τον 
Σύλλογον "Υπάλληλων Τραπε- 
ζης ΑΘΗΝΩΝ. ’Εφέτος τά άν- 
τιμετωπίσαμεν μόνοι μας εξ ο
λοκλήρου. ’Επίσης δταν άνεκοι- 
νώθησαν τά μέτρα τής Διοική- 
σεως τά σχετικά μέ τό μισθο- 
λογικόν καί τό ασφαλιστικόν
δέμα κατά μήνα Μάίον ! 959 
καί ή Διοίκησις παρεκάλεσε 
τον Σύλλογον νά μήν κάνη προς 
τό παρόν έπ ίση μ ον αναγγελίαν 
αυτών, ύπεχρεώθημεν νά ενημε
ρώσω μεν τηλεφωνικός τούς ύ 
παλλήλους τούς υπηρέτουντας 
είς τά Υποκαταστήματα. Οϋτω

παρουσιάσθη ή αϋξησις αυτή I μήνας- πράγματι δέ ή προθε
τών τηλεφωνικών εξόδων

Σχετικώς δέ μέ τάς προσγω- 
γας τών 3 συναδέλφων τών ε- 
χόντων προσελκύσει καταθέσεις 
είς τήν Τράπεζαν, διά τής 
«Τραπεζιτικής» τοΰ Νοεμβρίου 
έλάβομεν τήν θέσιν τήν όποιαν 
κατά τόν κ. Τσουδερόν έπρεπε 
νά λάβωμεν.Όσον διά τάς κατ’ 
εκλογήν προαγωγάς τόν πληρο- 
φοροΰμεν δτι έλήφθη ώς βάσις 
ή 3ετία καί οχι ή 2ετία ώς 
προτείνει ό κ. Τσουδερός ή ο
ποία εξ άλλου προβλέπεται καί 
ύπό τοΰ Όργανισμοΰ.

Ό κ. Βλάσης έφέτος έκάθη- 
σεν ν’ άκούση τήν δευτερολογί
αν μας Ινώ πέρυσι έφυγε άφοΰ 
«μάς τά έψαλε». Τόν ευχαρι
στούμε δέ διά τό «συχωροχάρ
τι» τό όποιον μάς έδωσε έφέτος. 
Εΐπεν δτι έγιναν σφάλματα 
καί εμείς τό παραδεχόμεθα, δτι 
σφάλματα πάντοτε θά γίνωνται 
έφ’ όσον εϊμεθα άνθρωποι. 
Καί έρχόμεθα, είς τόν 
κ. Παπαίωάννου, ό όποιος έθι- 
ξεν καί αυτός τό άσφαλιστικόν 
θέμα άλλα κυρίως τό θέμα τοΰ 
οργανισμού. Τά όσα άνεφερε 
ό κ. Παπαίωάννου σχετικώς μέ 
τόν Νόμον 3239 περί συλλογι 
κών συμβάσεων καί διακανσνι 
σμών διαφορών έργασίας ώς 
καί δ ι άτόσυμ πλή ρωμ α αύτοΰμάς 
άπησχόλησαν πάντοτε δι’ ο και 
έλάβομεν υπευθύνους γνωματεύ
σεις τών Νομικών Συμβούλων 
τοΰ Συλλόγου, οΐ όποιοι άποδε- 
δειγμένως χαίρουν τής έκτιμή 
σεωςάπαντος τοΰ συναδελφικοΰ 
καί Νομικού κόσμου. Ό κ. Τσσ 
κωνας συγκεκριμένως αναφέρει:

«1 Κατ’ αρχήν δέον ν’ αντι- 
μετωπισθή τό θέμα τήςδιαδικα- 
σίας τής τροποποιήσεως καί ά- 
ναμορφώσεως τοΰ Όργανισμοΰ 
"Υπηρεσίας τής Τραπέζης προς 
πραγματοποίησιν τών διά των 
τροποπο ι ήσεων έπι δί ωκομ ένων 
βελτιώσεων τοΰ προσωπικού, 
δι’ δ καί προτάσσω τό θέμα 
τούτο όπερ έμφανίζει ούχί μι
κρός δυσχερείας.

Έν άρθρω 32 παρ. 5 τοΰ 
Όργανισμοΰ τής 'Υπηρεσίας 
τής Τραπέζης βρίζεται δτι τρο
ποπο ίηΐσις τοΰ παρόντος οργα
νισμού δύναται νά λάβη χώραν 
δι’ άποφάσεων τοΰ Δ.Σ. τής 
Τραπέζης κυρσυμένου διά Β. 
Δ)τος έκδιδομένου τή προτάσει 
τών Ύπ. Έργασίας καί Εμπο
ρίου.

Μεταγενεστ έρως έπη κ ολου - 
θησεν τό άρθρον 24 παρ. 2 τοΰ 
Ν. Δ)τος 3239)1955 δπεο ορί
ζει δτι άποφάσεις διαιτησίας 
κανονισμοί προσωπικού και 
πράξεις τής Διοικήσεως έν γέ- 
νει δι’ ών καθωρίσθησαν μέχρι 
τής ισχύος τοΰ παρόντος τά 
τής σχέσεως τής έργασίας ή 
έχορηγήθησαν αυξήσεις ή ειδι
κά έπιδόματα δύνανταί άπό τής 
ισχύος τού παρόντος να τρο- 
ποποιοΰνται ή καταργοΰντσ.ι 
κατά τήν έν τώ παρόντι Νόμω 
δ ι αγραφομένην διαδικασίαν έ
στω καί άν αυται έκυρώθησαν 
διά Νόμου ήτοι διά Συλλογι
κής Συμβάσεως έργασίας καί 
ΰποχρεωτικής διαιτησίας, άρ
θρον 1 καί 2 καί 79 τοΰ Ν. Δ) 
τος τούτου».

Αυτήν τήν διαδικασίαν ή- 
κολουθήσαμεν διά τήν τροττο- 
ττοίησιν τοΰ άρθρου 7 τοΰ ορ
γανισμού «ιτερι ττροισαυξήσε- 
ων», διά τάς ττροσαυξήσεις τάς 
κάτω τοΰ βαθμού τού Λον ιστού 
Α', μέ τήν γνωστήν -ττεριττέτει- 
αν τήν οποίαν ύπεστησαν αύ- 
ται έπί δύο περίπου έτη.

Καί έρχομαι πάλιν είς τήν 
γνωμάτευότν τοΰ κ. Τσακωνα:

«’Έτι μεταγενεστέρως έπη- 
κολούθησεν τό Ν. Δ)γμα 3789) 
57 έν άρθρψ 1 τού όποιου όρί- 
ζεται δτι οι τροποττοιήσεις και 
αναμορφώσεις των ηδη ισχυον- 
των ό,ρίγαν ι σ μώ ν Vττη ρεσ ιας 
δέον νά γίνωσιν κατα τας Δια- 
τάξεις τοΰ άρθρου 2 τοΰ Ν. Δ) 
τος τούτου, ήτοι δι αποφασεως 
τών "Υπουργών Έργασίας καί 
Εμπορίου μετά προηγουμένην 
γνωμοδότησιν τοΰ Τμηματος 
Κανονισμού Έργασίας του Ε
θνικού Γνωμοδοτικοΰ Συμβου
λίου Κοινωνικής πολιτικής. 
Διά τήν τήρησιν τής Νομοθετι
κής αυτής διαδικοσιέχις τιΰε 
ται έν άρθροο 1 τοΰ Ν. Δ) ιος 
3789 έξάμηνος προθεσμία δυ- 
ναμένη νά παραταθή δι "Υ
πουργικής άποφόσεως επί 1 2

σμία αϋτη διά τών ύπ’ άριθ. 
16160, 3177)58 καί 70998) 
1958 παρετάθη μέχρι τή 12.2 
1959.

Είναι πρόδηλον έν συνδυα- 
σμώ τών είρημένων διατάξεων 
ότι έφ’ όσον ήθελε πάραυτα 
παραταθή ή προθεσμία ισχύος 
τοΰ Ν. Δ)τος 3789)1957 η δια
δικασία τροποποιήσεως καί α- 
ναμορφώσεως τών Διατάξεων 
τοΰ όργανισμοΰ "Υπηρεσίας εί
ναι ή διά τοΰ άρθρου 2 τοΰ Ν.
Δ)τος οϋτω προβοίλλομένη. Μη 
ίσχύοντος τοΰ Ν. Δ)τσς 3/89)
57 ώς έκπροθέσμως φερομενων 
ήδη τών τροποποιήσεων δέν ά- 
πομένει είμή ή διά τοΰ άρθρου 
32 παρ. 5 τοΰ όργανισμοΰ τής 
"Υπηρεσίας διαγραφομένη δια
δικασία διά τό σύνολον τών 
τροποποιήσεων ή ή διά τοΰ άρ
θρου 24 παρ. 2 τοΰ Ν. Δ)τος 
3239)1955 διαγραφομένη δια 
δικασία είδικώς όμως μονον διά 
τροποποιήσεις άναφερομένας 
είς τήν αμοιβήν τήςέργασίας 
τάς αυξήσεις καί τά έπιδόμσ- 
τα»

Λοιπόν, ώς προκύπτει έκ τής 
γνωμαΐτεύσεως αυτής, είναι δι
πλός ό δρόμος τόν όποιον πρέ
πει ν’ άκολουθήση ή τροποποί- 
ησις τοΰ Όργανισμοΰ. Ό ένας 
είναι ό δρόμος ό προβ λ επόμενος 
άπό τό άρθρον 32 τοΰ ίδιου 
όργανισμοΰ διά τά θέματα τά 
όποΐα δέν εφάπτονται είς οικο
νομικά ζητήματα ό δέ άλλος εί
ναι ό διά τοΰ 3239 καί τοΰ 
συμπληρώσαντος αύτόν διά τά 
ζητήματα τά οικονομικά.

Καί έρωτώμεν: πώς ήτο δυ
νατόν νά ξεκινήσωμεν ένα θέμα 
διά τό ήμισυ μόνον μέρος αύτοΰ 
δταν τό θέμα δέν είχε λαβει ο
ριστικήν μορφήν, και δταν δέν 
έγνωρίζαμεν καί τάς: απόψεις 
τής Διοικήσεως έπ’ αύτοΰ; ΔΓ 
αυτό καθυστέρησεν τό θέμα τοΰ 
’Οργανισμού. ’Αλλά τό θέμα 
τούτο είναι τόσο μεγάλο και 
κεφαλαιώδους σημασίας δι 
αυτό καλλίτερα νά καθυστέρη
ση όπως καθυστέρησε, διά να 
γίνη μιά ολοκληρωμένη επ αυ 
τοΰ έργασίσ, παρά νά γίνη μιά 
δουλειά στο πόδι μέ συνεπειες 
κάθε άλλο παρά ευχάριστες.

Πάντως θεωρού μεν επιβε- 
βλημένον νά τονίσωμεν καί εις 
αυτήν τήν Γεν. Συνελευσιν οτι 
τό θέμα τοΰ όργανισμοΰ είναι 
θέμα τεραιστίας σημασίας καί 
πρέπει τό Προσωπικόν να τηρή 
τήν έπι φυλακήν, τήν οποί αν
πάντοτε έκηρύξαμεν καί την ο
ποίαν άναφέρομεν και εις τόν 
απολογισμόν μας, διότι πιθα
νόν τό θέμα νά λάβη διαστά
σεις καί τροπήν κάθε άλλο πα
ρά εύχαρ ιστούς. ’Αλλά καί τόν 
κ. Παπαίωάννου, παλιν τόν 
βλέπομεν ά,διάβα,στον είς τά
ζητήματα τοΰ όργανισμοΰ. Λέ
γει δτι είς τό άρθρον 34, τό ο 
ποιον είναι μεταβατική διάτσ- 
ξις διά τήν ένταξιν, δτι ώς χρό
νος έντάξεως διά τούς έκ μετα- 
τάξεως προερχομένους θά λη- 
φθή ώς βάσις ό χρόνος μετσ.- 
τάξεως, ορθόν. Είς τό ειδικόν 
όμως άρθρον περί μετατάξεων, 
έχομ,εν μίαν σημειωσιν καί λε- 
γομεν δτι δέν άναγνω,ρίζομεν 
τόν νΰν ίσχύοντα χρόνον μετα- 
τάξεως άλλα ζητσΰμεν καθορι
σμόν νέου διά τούς ήδη μετ,ατα- 
γέντας και έφ’ όσον δλοι οΐ με- 
ταταγέντες τεθούν επί μιάζ δί
καιος βάσεως κατόπιν εμπερι 
ατατωμένης μελέτης τοΰ όλου 
θέματος, διά το οποίον θέμα 
πλειστάκις έζητήσαμεν καί τήν 
συνδρομήν τοΰ κ. Ποτταιωάννου. 
'Ώστε ό χρόνος μετατάξεως δέν 
θά είναι έκεΐνος πού λέγει ό κ. 
Παπαίωάννου άλλα αύτός πού 
θά καθορισθή έκ τής άναθεω 
ρήσεως βάσει τών ανωτέρω, 
τών παλαιών μετατάξεων.

Είδικώς δέ ό κ. Παπαϊωάν- 
νου, ό όποιος άσχολεΐται τόσον 
πολύ μέ τό ζήτημα οϋτό, έπρε
πε νά τό είχε προσέξει καί νά 
μήν μάς έψεγε άπό τοΰ βήμα
τος τούτου.

’Αλλά σάς λέγομεν καί τοΰ- 
Το κ. Παπαίωάννου «έάν είχατε 
διαβάσει έστω καί τό κατατο
πιστικόν σημείωμα τοΰ Σχεδι^ 
συ τοΰ ’ Οργανισμού» έαν κατα 
τήν γνώμην σας είχομεν περι- 
πέσει είς κάποιο σφάλμα ήδυ- 
νασθε νά μάς τό υποδείξετε.

κ. ΠΑΠΑΙ ΩΑΝΝΟΥ: Θά τό 
γράψω...

κ. Γ. ΚΕΗΣ: Δέν ύπάοχει 
λόγος, τό είπατε είς τήν Γεν. 
Συνελευσιν, οϋτω δέν θά υπο- 
βληθήτε είς τόν κόπον νά τό 
γράψετε....

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τόν λόγον 
έχει ό κ. Καραπάνος.

κ. Γ ΚΑΡΑΠΑΝΟΣ: Έν τή 
δευτερολογία μου θά ε’ίπω, δ,τι 
χρειάζεται, διά νά πεισθή ή 
Συνέλευσις δτι οι περισσότε
ροι τών άγορητών καί έπι κρι
τών ήθέλησαν έσκεμμένως, κι- 
νηθέντες έξ αντιπολιτευτικής ί
σως διοίθέσεως ή έξ άλλων λό
γων, άγνωστων, νά δημιουργή
σουν έντυπώσεις είς βάρος μας 
δτι δέν έκτελέσαμεν όρθώς τό 
καθήκον μας. Σχετικώς δέ μέ 
τό ζήτημα τών έκ μετατάξεων 
προερχόμενων συναδέλφων ό κ. 
Παπαίωάννου είδικώς, είναι 
πλη,ρέστερον κατατοπισμέν ο ς 
άπό αίονδήποτε άλλον. Γνωρί
ζει δέ ακόμη, όπως γνωρίζουν 
καί δλοι οί συνάδελφοι, δτι η
μείς πρώτοι έθέσαμεν τό θέμα 
αυτό έπί δ ι καί ας βάσεως, ημείς 
τό έκαλλιεργήσαμεν καί ημείς 
τό ύπεστηρίξαμεν μέχρι προ
χθές. Ό κ. Παπαίωάννου είχε 
καθήκον αυτά νά τά άναφέρη 
έάν ήτο καλής πίστεως άγορη- 
της. Εΐχεν έπίσης καθήκον ν 
άναφέρη τάς παρατηρήσεις του 
εγκαίρως, έφ’ όσον έγνώριζεν 
δτι έπρόκειτο ν’, άσχοληθώμεν 
μέ τό θέμα τής τροποποιήσεως 
του Όργανισμοΰ. "Αλλωστε η
μείς οΰτε ε’ίπομεν ποτέ, οΰτε 
θά εΐπωμεν δτι εϊμεθα αλάθη
τοι. Άντιθέτως άνθρωποι οί ό
ποιοι κινούνται, άνθρωποι οί ό
ποιοι δημιουργούν, υποπίπτουν 
είς σφάλματα. ’Αλλά τά σφάλ
ματα κρίνανται μετ’ άντικειμε- 
νικότητος καί δικαιοσύνης. Οϋ
τω μόνον, δύναται νά σημειω- 
θή πρόοδος έφ’ όλων τών ση
μείων τής γραμμής μας. 

(Χειροκροτήματα) 
κ. ΠΑΠΑ· ΙΏΑΝΝΟΥ: Δέν ύ

παρχε ι αμφιβολία δτι δέν εί
μαι αξιόπιστος. Συζητώ πάν
τοτε άρμώμενος έκ καλής πί 
στεως καί ή άποψίς μου ήτο 
σωστή. Παρακαλώ λοιπόν ν’ ά 
νακσλέσητε τήν φρ,άσιν αυτήν, 
δπως καί εγώ σέβομαι σάς, ώς 
πράγματι άξιόπιστον. Τήν 
προσπάθειαν σας δέν τήν άμφι 
σδητώ. Τό σχέδιον δμως τοϋ 
Όργανισμοΰ είναι εκείνο τό ό 
ποιον έρχεται νά μέ βάλη είς 
σκέψεις πολλάς.

*0 λόγος δίδεται πάλιν είς 
τον κ. Κέην.

*. Γ. ΚΕΗΣ: Πάντως καί τό 
άλλο ζήτημα τό όποιον έθιξεν 
6 κ. Παπαίωάννου, δτι δηλ. τό 
φυλλάδιον τοΰ Όργανισμοΰ εί
χε κυκλοφορήσει είς τά "Υποκ) 
τα πριν ή κνκλοφορήση είς τό 
Κέντρον, διά λόγους σκοπιμο- 
τητος, πληροφορώ τον κ. Παπα- 
ϊωάννου δτι είχαν σταλή μόνον 
5 τεύχη τοΰ αρχικού σχεδίου 
είς τούς 5 έπαρχιακούς συμβοΰ- 
Λους τοΰ Δ.Σ, Τό φυλλάδιον ε- 
κυκλοφόρησεν ταυτοχρόνως είς 
τό Κέντρον καί είς τήν ’Επαρ
χίαν. Έν τελεί δε άνιαφερω ότι 
την παρατήρησιν τοΰ κ. Παπαϊ- 
ωάννου σχετικώς μέ τόν περιο
ρισμόν τής έξελίξεως τοΰ Τα
μειακού Κλάδου μέχρι τοΰ βα
θμού τού Τμηματάρχου Α' έγώ 
προσωπικώς αυτήν τήν στιγμήν 
κρίνω ώς ορθήν, άλλ’ έπανα- 
λσμβάνω δτι είχα τήν άπαίτη 
σ-,ν άπό τόν κ. Παπαίωαννου να 
μού τό έλεγε, ούτό καθ’ όσον 
εΐχομεν τακτικός έπαφάς πριν 
λάβη τήν τελικήν του μορφήν 
τό σχέδιον καί όχι νά τήν άνα
φέρη είς τήν Γ εν. Συνέλευσιν. 
Έπ’ εΰκαιρίά τόν παρακαλού- 
μεν νά μάς έξηγήση πώς είναι 
δυνατόν νά μην γίνωνται κατ 
έκλογήν προαγωγαί εις τους ά
νω τού Λογιστοΰ Α' βαθμούς, 
έφ’ όσον υπάρχουν περί ορι σμέ
να ι όργανικαΐ θέσεις ή έκτος αν 
άγνοή τόν ’Οργανισμόν.

Καί έρχόμεθα είς τόν -<· Ί- 
θακήσιον. Ό κ. Ιθακήσιος ήρ- 
χισε μέ κριτικήν έπι οικονομι
κών θεμάτων. Βεβαίως είναι 
σωστή ή πρότασις τοΰ κ. Ιθα
κήσιου δτι ό Σύλλογος πρεπει 
ώς ΐσχυεν κατά τό παρελθόν, 
νά χορηγή ένα μισθόν ώς βοή
θημα είς τάς απορφαν ιζομένας 
οικογένειας τών συναδέλφων. 
Μέχρι σήμερον όμως δέν τό ε- 
πέτρεπον τα οικονομικά του δι
ότι έβασίζετο μόνο ν είς τό 0,5 
% τών αποδοχών ώς εισφοράν.

ένώ τήν έπσχήν τοΰ κ. Ιθακή
σιου ό Σύλλογος εΐχεν 1% εισ
φοράν καί δέν εΐχεν ύποστή τάς 
άπό τής συγχωνεύσεως καί έν- 
τεΰθεν ζημίας.

Ασχέτως αύτοΰ ή πρότασις 
ήτο ορθή καί έάν τό έπιτρέψουν 
τά οικονομικά τοΰ Συλλόγου τό 
διάδοχον Δ.Σ. πιστεύω δέν θά 
έχη άντίρρησιν έπ’ αυτής.

Τώρα, όσον αφορά τό δτι τά 
ζητηματά μας έπρεπε νά τί
θενται μονολεκτικώς, δηλαδή έ- 
παναφορά τών κεκτημένων δι
καιωμάτων, πιστεϋομεν, δτι δέν 
είναι ό ένδεδείγμένος τρόπος, 
διότι έπαναπόκτησι-ς τών κε- 
κτημενών δικαιωμάτων λέγει 
τα πάντα ή τίποτε, έάν ταΰτα 
δέν συγκεκριμενοποιούνται.

Καί είδικώς άνεφέρθή είς τό 
ζήτημα δτι άπωλέσθησαν τά 
100% τής συντάξεωις. Τόν πλη- 
ροφοροΰμεν δτι τό προνόμιον 
τούτο άπωλέσθη προ τής συγ- 
χωνευσεως, δυνάμει "Υπουργι
κής Άποφάσεως διά τής όποι
ας καθωρ ίζετο δτι έν ούδεμιή 
περιπτώσει ή σύνταξις δύνα- 
ται νά είναι μεγαλυτέρα τών 
80%τοΰ μισθού τοΰ έν ένεργείψ. 
Συνεπώς όσοι εΐχον, συμφώνως 
μέ τό παλαιόν Καταστατικόν 
της ΕΘΝΙΚΗΣ, λάβει ποσο- 
στόν συντάξεως 100% τοΰ μι
σθού, εΐχον περιορισθή πάλιν 
είς τά 80% καί όλιγώτερον λό- 
λω τού τρόπου1 καθ’ όν ύπελο- 
γίζοντο αί συντάξεις πρό τής 
τροποποιήσεως τού άρθρου 
10. Άναφορικώς δέ μέ 
τά λοιπά κεκτημένα δικαιώμα
τα, τά όποια άπωλέσθησαν κα
τά τήν, συγχώνευσιν, ταΰτα έ- 
τέθησαν πάντοτε είς τήν Διοί- 
κησιν έν πάση λεπτομερείςι και 
πρός κατατοπισμόν της διότι, 
φυσικόν ήτο νά τέλη αϋτη έν ά- 
γνοίςι, άλλ-ά καί πρός κατατο- 
πισμόν πολλών συναδέλφων, οί 
όποιοι προσελήφθησαν είς τήν 
Εθνικήν Τράπεζαν ολίγον πρό 
τής Συγχωνεύσεως καί δέν ένε, 
θυμοΰντο ταΰτα. Νά μάθουν 
ποΐα κεκτημένα δικαιώματα ά 
πωλέσθησαν καί ν’ άγωνισθοΰν 
διά τήν έπαναπόκτησίν των, άλ
λα καί πρός ένημέρωσιν καί τοΰ 
Ίτροσωττι κού το ύ ττροερ χ ο μεν ο υ 
έκ τής ΤΡΑΠΕΖΗΣ ΑΘΗΝΩΝ. 
Σχετικώς μέ τόν ’Οργανισμόν 
δ κ. ’Ιθακήσιος αναφέρει οτι ό 
^Σύλλογος έπρεπε νά είσηγηθή 
τήν κατάργησιν τοΰ βαθμού τοΰ 
" ποτμηματάρχου καί τοΰ Συμ 
πράττοντος. Βεβαίως έάν εΐχε 
διάβαση καί ό κ. ’ I θακήο ιος 
τό σχέδιον τοΰ Όργανισμοΰ θά 
έβλεπε δτι τό Δ.Σ. εΐσηγεΐται 
τήν κατάργησιν αυτών.

Καί έρχομαι είς ένα άλλο 
σημεΐον τοΰ λόγου τοΰ κ. Ιθα
κήσιου, δτι τό Δ.Σ. δεν εστρα- 
φη πρός τήν Κυβερνητικήν κα- 
τεύθυνσιν διά την έπίλυσιν τών 
βασικών αιτημάτων τοΰ προ
σωπικού τής Εθνικής κρίνων 
αυτήν ώς τήν κυρίαν υπεύθυνον 
καί άρμοδίαν.

Λέγομεν τό έξής: Πέρυσι εάν 
ένθυμήται καλώς ό κ. Ιθακήσι
ος, όλη ή δραστηριότης τού Δ. 
Σ. άναφορικώς μέ τό ασφαλι
στικόν θέμα ήναλώθη διά νά έ- 
φαρμοσθή ένας Νόμος τόν ο
ποίον έψήφισεν ή ιδία ή Κυβέρ- 
νησίς είς έπανάρθωσιν τών ζη- 
piwv τάς όποιας υπαιτιοτητι 
της ύπέστη τό ήμέτεραν Τα- 
μεΐο-ν. Καί ένώ ή ύπό τού Νόμου 
τούτου προβλ επομεν η αποψα- 
σις τών Υπουργών Συντονι
σμού, Έργασίας και Εμπορίου 
Επρεπε να έκδοθή τό πρώτον 
τουλάχιστον τρίμηνον τοΰ!959, 
έφηρμόσθη είς τό τέλος τοΰ 
1959, Λύτη ήτο ή κατανόησνς 
τήν οποίαν έδειξεν η Κυβερ- 
νησις διά ζητημα δια τό οποί
ον αϋτη ήτο ύπεύθυνος.

κ. Κ. ΙΘΑΚΗΣΙΟΣ: ’Εκεί 
έπρεπε νά κάνωμε απεργίαν....

κ. Γ. ΚΕΗΣ: Έκάνσμεν α
περγίαν δι’ αυτό το ζητημα, 
άλλ’ ίσως δέν ΰπέπεσεν είς την 
άντίληψίν σας. Εφέτος μάς 
ταλανίζει ώς Ταμεΐον Συντάξε
ων έν άλλο ζητημα δια τό οποί
ον ένδιαφέρεται καί τό Ταμεΐον 
Συντάξεων τής Τραπέζης τής 
Ελλάδος. Ύπεβάλομεν σχετικά 
ΰπομνήματα πρός όλους σχε
δόν τούς Βουλευτάς, πρός τόν 
Αντιπρόεδρον τής Κυβερνησε- 
ως, πρός τούς "Υπουργούς Ερ
γασίας και Συντονισμό,ΰ.Έψθά-
σαμεν είς τό σημεΐον να αρθρο- 
γραφήσωμεν καί είς τάς εφημε

ρίδας και μέχρι σήμερον δέν έ- 
γένετο τίποτα καί είναι δέ θέ
μα άσήμαντον έν συγκρίσει μέ 
τά βασικά θέματα, τά όποΐα 
μάς απασχολούν.

’Αλλά καί πάλιν άπαντα τά 
βασικά μας θέματα έτέθησαν 
έπανειλημμένως καί διά παντός 
τρόπου είς τούς αρμοδίους Κυ
βερνητικούς παράγοντας πλήν 
5μως οΰτοι ουδόλως ήσχολήθη- 
μεν μέ αυτά.

'Όσον άφορά τό ζήτημα δτι 
καθυστερημέν,ως έκηρύξαμεν ά- 
περγιακόν άγώνα διά ζητήμα
τα ήσσονος σημασίας καί είδι
κώς διά τά άναδρομικά τών ε
τών 1954, 55, 56 ά κ. Ίθακή. 
σιος πρέπει νά γνωρίζη τό έ
ξης: Έθεωρήσαμεν δτι θά ήτο 
καλλ ίτερον νά θεσωμεν πρώτον 
το γενικόν μισθολογικόν θέμα, 
δηλαδή τήν γενικήν αϋξησιν 
τών αποδοχών, νά έπιτύχωμεν 
αύτήν ή οποία άφεώρα τό σύν
ολον τοϋ προσωπικού καί μετά 
νά προχωρήσωμεν είς τά έπί 
μέρους οικονομικά ζητήματα. 
Διότι έάν αρχίζαμε νά ξυλώ- 
νωμε ένα κονδύλι διά τά άνα- 
δρσμικά τών προαγωγών τό ό
ποιον 0ά πήγαινε είς τό Ά τών 
ύπαλλήλωνή ένα κονδύλι διά τό 
β" ζήτημα, τότε έκινδύνενεν νά 
χαθή ή γενική αϋξησις ή όποια 
έδόθη καί δΓ αυτόν τόν χειρι
σμόν θεωροΰμεν τόν εαυτόν μας 
ύπερήφανον. "Όταν λοιπόν ή 
Διοίκησις έκλεισε μετά τήν αϋ 
ξη,σιν τού 10% τό θέμα τών γε
νικών αυξήσεων, έπεδιωξαμεν 
τά έπί μέρους οικονομικά ζητή
ματα καί μάλιστα άνευ εύρέ,ων 
άπεργισκών έκδηλώσεων ώς φο
βείται ό κ. ’Ιθακήσιος.

Καί είσερχόμεθα είς τό 2ον 
μέρος τής δευτερολογίας μας, 
τόι άναγόμενον είς τό ’Ασφαλι
στικόν ζήτημα. "Ως άνεφέρομεν 
κατά τό παρελθόν, καθώς καί 
είς τόν πρό ολίγων ημερών κυ- 
κλοφορήσαντα άπολογισ μ ό ν 
μας, τό θέμα τούτο, τό προξε- 
νηθέν συνεπείσ τής συγχωνεύ
σεως, άπό πολλών έτών κρα
τεί είς αγωνίαν τό έν ένεργείςι 
καί τό ύπό Σύνταξιν Ποοσω- 
πικόν. Έξ όλων δέ τών ’Ασφα
λιστικών μας Όργανισμών τό 
καίριον πλήγμα ύπέστη τό Τα
μεΐον Συντάξεων, τό οποίον 
παρουσιάζει άπό του έτους
1953 μεγαλύτερον άνοιγμα έν 
συγκρίσει μέ τά δύο έτερο: •α
σφαλιστικά Ταμεία, καθ’ όσον 
τό Ταμεΐον Αΰτασφαλείας διά 
τοΰ τρόπου διά του όποιου διε- 
κανονίσθησαν τά ποσά τά κα- 
ταβληθέντα είς τούς βιαίως έ- 
ξελθόντας λόγιο τής συγχωνεύ
σεως δύναται σήμερον νά χα- 
ρακτηιρισθή ώς ενεργητικόν, τό 
δέ Επικουρικόν διά τής καθη- 
λώσεως τών ύπ’ αύτοΰ κατα
βαλλόμενων ιέπικουρήσεων είς 
τά έπίπεδα τού έτους 1951 κα
τόρθωσε χωρίς βεβαίως νά εί
ναι αυτός ό σωστός καί δίκαι
ος τρόπος, νά μείωση σταδια
κός τά έτήσια έλλείματά του.

Καί άρχίζομεν μέ τό Ταμεί- 
ον Συντάξεων.

Είναι γνωστόν δτι, το Τα
μεΐον, άπό τής κατοχής και έν- 
τεΰθεν δέν έφήρμοζε διά τόν υ
πολογισμόν τής συντάξεως τόν 
τρόπον τόν πραβλεπόμενόν υπό 
τοΰ άρθρου 10 τοΰ Κανονισμού 
άλλα έναν εντελώς διάφορον 
τρόπον καί τούτο πρός μεγάλο 
όφελος τών Συνταξιούχων. "Ο 
τρόπος οΰτος υπολογισμοί) τών 
Συντάξεων, μετά πάροδον αρ
κετών έτών άπέβη είς βάρος 
τών συνταξιούχων. Κατά συνέ
πειαν προέκνψεν έπιτακτική α
νάγκη άναθεωρήσεως αύτοΰ τό
σον διά τούς έκάστοτε έξερχο- 
μένους, όσον καί διά τούς ηδη 
συνταξιούχους, ώς καί άναμόρ- 
φωσις ολοκλήρου τοΰ Καταστα
τικού, λόγω τοΰ δτι τούτο ύπό 
πάντων έχει χαρακτηρισθή ώς 
άπηρχαιωμένον.

Μία τοιαύτη όμως ένέργεια 
θά εΐχεν ώς αποτέλεσμα τήν 
αϋξησιν τών ύπό τοΰ Ταμείου 
παρεχόμενων συντάξεων καί 
κατά συνέπειαν αύξησιν πε
ραιτέρω τοΰ ύπάρχοντος άνοί- 
γματος

Παρά τό γεγονός όμως τού
το ό Σύλλογος τών Συνταξιού
χων ώς καί ό ή μ έτερος Σύλλο
γος έχινήθη,σαν πρός τήν κατειΧ 
θυνσιν αύτήν δηλαδή τής ε
φαρμογής τοΰ άρθρου 10 άφ’



ενός μέν διότι οί συνταξιούχοι 
τής ΕΤΕ δέν ή σαν οί υπαίτι
οι τής κατ-αβαραθρώσεως τού 
Ταμείου ώστε νά πληρώνουν 
τάς συνέπειας της, άφ’ ετέρου 
διότι οί συνταξιούχοι τής 
Τ ραπέζης οί προερχόμενοι έκ 
τής τέως Αθηνών καί σννταξι- 
σδοτουμενοι υπό τού Ταμ. 
Συντάξεων Τρ. ’Αθηνών έλάμ- 
βανον συντάξεις κατά πολύ 
μεγαλυτέρας των τής Εθνι
κής, ανεξαρτήτως τού δτι καί 
αυτό τό Ταμεΐον παρουσιάζει 
μεγάλα ελλείμματα, διά τά ό
ποια ούδείς Νόμος προβλέπει 
την κάλυψίν των.

Είναι γνωστόν δτι έιφ ό 
Νό μος 3662) 57 υποχρεώνει 
τάς Τραπέζας Ελλάδος, Κτη
ματικήν καί ’Εθνικήν νά καλύ
πτουν τά Ανοίγματα τού ήμε- 
τέρου Ταμείου, διά τό Ταμεΐ
ον Τροατέζης Αθηνών ή ύπο- 
χρέωσις αύτη μόνον τής ’Εθνι
κής Τροατέζης, έχει δυνητικόν 
χαρακτήρα

Ούτως έχόντων των πρα
γμάτων ή Τράπεζα ήχθη εις 
την άπόψσισίν νά θέση εις ε
φαρμογήν τό άρθρον 10 τού 
Κανονισμού, τό όποιον προσ 
ηρμόσθη ακριβώς μέ τό ίσχύ- 
ον άρθρον 10 τού Κανονισμού 
τού Ταμείου Συντάξεως Υ
πάλληλων Τ ραπέζης Ελλά
δος

Ο Σύλλογος Υπαλλήλων 
Τραπεζης Αθηνών διαβλέπω’/ 
οτι το μέτρον τού|το συνεπή- 
γετο τήν ένοποίησιν τής κυρί
ας άσφαλίαεως καί έν συνε
χείς πάντων των λοιπών Ορ
γανισμών καί ’Οργανώσεων 
τού Προσωπικού, κατ’ Αρχήν 
άντετάχθή εις: τάς τροποιή- 
σεις, χαρακτη-ρ ίσας ταύτας 
ως άσυμφόρους, παραγνωρί- 
ζων τό γεγονός τής έλλειμμα-' 
τικότητος τού Ταμείου Υπαλ
λήλων Τ ραπέζης ’Αθηνών, τό 
όποιον έν μιά ν-υκτί προεβη 
εις τον ύπερδι πλσοτ ασμόν τών 
Συντάξεων, χωρίς νά γίνη 
προς τούτο όχι άναλογιστική 
μελέτη, άλλ’ ούτε πρόχειρος 
υπολογισμός. ’Ημείς άντιθέ- 
τως άναγνωρίζοντες δτι τά υ
πέρ τού ή μ ετέρου Ταμείου λη- 
φθέντα μέτρα έστηρίζοντο έπί 
άναλογιστικών μελετών καί έ- 
χοντες πλήρη έπίγνωσιν τών 
υφισταμένων συνθηκών άπεδέ- 
χθημεν τούτα άφ’ ενός μέν δι
ότι ικανοποιούν τούς συνταξι
ούχους άφ’ έτέρου δέ διότι θά 
εΐχον ώς αποτέλεσμα; την ένο- 
ποίησίν τής κυρίας Άσφαλί- 
σεως. Οΰτω έπήλθεν μία χα- 
λάρωσις εις τάς σχέσεις μας 
ίμετά τού Συλλόγου Υπαλλή
λων Τραπεζης ’Αθηνών. Κατό
πιν δμως αλλεπαλλήλων συ
σκέψεων καθ’ ας τό δλαν ’Α
σφαλιστικόν θέμα άπετέλεσε 
άντικείμενον συζητήσεων έπε- 
τεύχθη πλήρης συμφωνία τών 
δύο Συλλόγων έπί τού θέμα
τος τής κυρίας Άσφαλίαεως: 
ήτοι νά ίσχύση καί εις τό Τα
μεΐον Τ ραπέζης ’Αθηνών ό αυ
τός τρόπος υπολογισμού τών 
Συντάξεων ό νΰν ισχύων εις 
τό ήμέτερον Ταμεΐον.

Σήμερον ό Σύλλογος Τρα- 
πέζης Αθηνών διά τής άνα- 
κοινώσεώς του μάς πληροφο
ρεί δτι έζήτησεν άπό τήν Δι
ό ίκησιν όπως αΐ περικοπ-αί 
τών συντάξεων ίσχύσουν άπό 
τού μισθού τού βαθμού τού 
Λογ. Α' καί όχι άπό τού Λο- 
γιστού Β' ώς προβλέπει τό 
Κατασίτάτικόν, άγνοήσας διά 
τής ένεργείας ταύτης τά ήδη 
συμπεφωνημέναί καί προσπαθεί 
εις μάίτην ν’ -άποδώση μομφήν 
εις ή μάς διά παράβασιν συμ
φωνιών, Άξιοσημείωτον είναι 
καί τό γεγονός δτι προτείνει 
διά τό έλλειιμματικόν Ταμεΐον 
Υπαλλήλων Τρ. ’Αθηνών κα
ταστατικόν πλέον ευνοϊκόν καί 
τού τής Τ ραπέζης Ελλάδος, 
τό όποιον, ώς γνωστόν, έχει 
τεράστια άποθεΐματικά κεφά
λαια, καθ’ ήν στιγμήν μάλι- 
στα αρχίζει ό αγών διά τήν 
ένίσχυσιν τού Ταμείου διά τήν 
διετίαν 1960—1961.

Τό σημεΐον δμως τού Κατα
στατικού τό όποιον συνεκέν- 
τρωσε τά συνδυασμένα πυρά 
τού κ. Γκιτάκου, άφ’ ένός καί 
τού κ. Μαγκλιβέρα Δ)ντοΰ τού 
«Τραπ. ’Αγώνας» άφ’ έτέρου, 
βστις αρκετά έδημοκόπησε σχε- 
τικώς μέ τ-ό νέον Καταστατι
κόν τού Ταμείου—ή άπόλυι-

τος αυτή ταυτότης αντιλήψεων 
τών δύο προαναφερομένων, εις 
άρκετάς πονηράς σκέψεις μάς 
έμβάλλει—είναι τό δτι ώς 6ά- 
σις διά τον υπολογισμόν τών 
συντάξεων έλήφθησσν οί μι
σθοί τού έν ένεργεία Προσωπι
κού τής 31-5-59.

Κύριοι συνάδελφοι, φυσικόν 
ή το διά τόν υπολογισμόν τών 
συντάξεων νά ληφθή ώς βάσις 
τό μισθαλόγιον τό υφιστάμε
νον κατά τήν εποχήν τής τρο- 
ποποιήσεως τού Καταστατι
κού. "Όσον δ’ αφορά τάς μελ
λοντικός άναπροσαρμογάς τών 
συντάξεων σάς γνωρίζομεν δτι 
τά Καταστατικόν προβλέπει, 
δτι τό Δ.Σ. τού Ταμείου έχει 
τήν ευχέρειαν νά πρόβαίνη εις 
αναπροσαρμογή ν τών συντάξε
ων μετά πάροδον έξαμήνσυ, 
άψ’ δτου γίνη αΰξησις τών ά- 
ποδοχών τών έν ένεργεία εάν 
τό επιτρέπουν τά οικονομικά 
τού Ταμείου. Ή διάταξις αύ
τη έπιμελώς άπεσιωπήθη καί 
άπό τόν κ. Γ κι τάκον καί άπό 
τον κ. Μαγκλιβέραν. Καί έπί 
τού σημείου τούτου σάς δηλού- 
μεν δτι, οί 4 Σύμβουλοι οί έ- 
κάστοτε υποδεικνυόμενοι ΰπό 
τού Συλλόγου διά τό 7ιιελές 
Δ.Σ. τού Ταμ. Συντάξεων όταν 
πρόκυψη άνάγκη άνσπροσαρ1 
μογής τών συντάξεων θά λάβουν 

] τήν πρέπουσαν θέσιν όμοΰ με
τά τού εκπροσώπου τών συν
ταξιούχων. Τό γεγονός τούτο 
αποτελεί μίαν έκ τών βασι
κών αναγκών τών έτπβσλλου- 
σών τήν τακτοποίησιν τής μι
σθοδοσίας διά τής ένσωματώ- 
σεως εις αυτήν τών κατά μήνα 
’Ιούλιον π.έ'. χορηγηθεισών αύ, 
ξήσεων καί ή οποία άπετέλε- 
σεν άντικείμενον τών τελευτά ί 
ων άπεργ ισκών εκδηλώσεων,
ανεξαρτήτως τού εάν ύπό πολ
λών αγορητών κατά τήν πα· 
ροΰσαν συνέλευσιν έχαρσ,κτη- 
ρίσθη ώς αΐ'τημα ήσσονος ση- 
ιιασίας.

’Εκ τών όσων έλέχθηααν 
προκύπτει δτι τά έν τή ανα
κοινώσει τού ΣΥΤΑ άναψερό- 
μενα στερούνται βάσεως άλλ' 
ά ν ενράφησαν διά λόγους ευ
τελούς δημακοττίας.

Άναφέρσμεν δέ δτι εις πε- 
ρίπτωσιν καθ’ ήν θά ίσχύση 
διά τό Ταμεΐον Συντάξεων Ύ- 
παλλ. Τρ. ’Αθηνών τό εις το 
ήμ έτερον Ταμεΐον ίσχΰον Κα
ταστατικόν τήαρά τάς έκπτώ- 
σείς καί τήν κατάργησιν τών 
οικογενειακών έπιδομάτων αί 
σήμερον ύπ’ αυτού καταβαλλό- 
υεναι συντάξεις δχι μείωσιν 
δεν θά ύποστούν άλλ’ άντιθέ- 
τως αϋξησιν διότι τό πλεΐστον 
αυτών έχει ΰπολογισθή μέ βά- 
σιν τό μισθολόγιον τού έτους 
1953, ταυ'τοχρόνως δέ παύει 

ό παρατηρούμενος διαφοριομός 
ό υπάρχων μεταξύ τών συντα
ξιούχων τής Τρ. ’Αθηνών (δη. 
λαδή ά μέ τάς αύτάς προϋπο
θέσεις έξερχόμενος τής υπηρε
σίας νά λαμβάνη σύνταξιν με- 
γαλυτέραν άπό τούς προγενε- 
στέρως αυτού έξελθόντας). 
Καί σάς πληροψοροΰμεν δτι ή 
μή αποδοχή ύπό τού1 Συλλό
γου Τρ. ’Αθηνών τών υπό τής 
Διοικήσεως προταθέντων μέ
τρων σχετικώς μέ τό ’Ασφαλι
στικόν, έπέψερεν τήν ρήξιν με
ταξύ τών Συλλόγων έν ένερ- 
γείςι καί συνταξιούχων τής τέ
ως Τ ραπέζης ’Αθηνών. Ούτως 
έχει το θέμα τό σχετικόν μέ 
τήν κυρίαν άσψάλισιν. Γνωρί
ζομεν δτι τό νέον Καταστα
τικόν τού Ταμείου δέν δύναται 
νά χαρακτηρισθή ώς ιδανικόν, 
Τούτο άνεγνωρίσθη καί ύπό 
τών αρμοδίων κύκλων τής Τρα- 
πέζης, εν συγκρίσει δμως μέ 
τό προηγούμενον είναι καλλί 
τερον, αποτελεί δέ έν σημαν
τικόν βήμα διά τήν βελτίωσιν 
τής θέσεως τών Συνταξιούχων. 
Αί περί τού αντιθέτου ισχυρι
σμοί τού Συλλόγου Υπαλλή
λων Τραπεζης Αθηνών είναι 
ανυπόστατοι

κ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Δηλαδή 
έάν έγώ π.χ. φύγω μετά 10 
χρόνια θά μοΰ ΰπολογισθή ή 
σύνταξις βάσει τών αποδοχών 
πού θά έχω τότε: ,

κ. Γ. ΚΕΗΣ: Σάς λέγω τό 
έξης: έάν έξελθετε τής υπηρε
σίας εις τό τέλος τού 1960 η 
σύνταξις θά ΰπολογισθή έπί 
τού μισθού πού θά ίσχύη τότε, 
έκτος ςάνί έχει γίνη αύξησις 
τών μισθών κατά τό δεύτερον

έξάμηνον οπότε ή σύνταξις θά 
ΰπολογισθή έπί τού προ τής 
αύξήσεως υφισταμένου μισθού. 
Αύτη δέ θά άναπροσαρμοσθή 
άφ’ δτου θά παρέλθη έξάμηνον 
διάστημα άπό τής χορηγήσε- 
ως τών αυξήσεων. Αυτά προ
βλέπει τό Καταστατικόν καί α
πορώ πώς δέν τά γνωρίζετε κ. 
Τ σουδερε.

Καί φθάνομεν εις τό Επι
κουρικόν Ταμεΐον.

Ή ΐδρυσις ’Επικουρικού 
Ταμείου διά τό έκ τής τ. Τραπ. 
’Αθηνών προερχόμενον Προσω
πικόν ήτο έν έκ τών πλέον βα
σικών θεμάτων, τό όποιον ά- 
πησχόλησε κατά καιρούς τά έ- 
κάστοτε Δ.Σ. τού ΣΥΤΑ. Πολ- 
λαί εισηγήσεις καί πολλαί 
προτάσεις έγέίνοιντο σχετικώς 
μέ τό θέμα τούτο. Εκείνη δέ ή 
όποια έπεκράτησε τελικώς 
προέβλεπεν διενέργειαν κρατή
σεων δι’ ’Επικουρικόν Ταμεΐ
ον άπό τό Προσωπικόν τής τ. 
Τρ. ’Αθηνών άπό τού έτους 
1959, καταβολήν έπικουρήαε- 
ως άπό τού έτους 1962, εις 
τούς άπό τού έτους αυτού έ~ 
ξερχομένους τής Υπηρεσίας.

Ή Διοίκησις έξετάσασα τό 
θέμα τούτο, λαβοΰσα, δέ ύπ’ 
δψιν, δτι σήμερον, καθ’ ήν στι
γμήν μάλιστα άπηλείφθη καί 
τό «’Αθηνών» άπό τόν τίτλον 
τής Τραπεζης, ή ’ΐδρυσις Ε
πικουρικού Ταμείου Προσωπι
κού Τραπεζης Αθηνών θά ήτο 
αν μή τι άλλο άστεΐον, ήχθη 
εις τήν άπόφασιν δπως ένταξη 
τό ύπό σύνταξιν καί τό έν έ
νεργεία Προσωπικόν, τό έκ τής 
τέως ’Αθηνών προερχόμενον, 
εις τό ή μ έτερον Επικουρικόν 
Ταμεΐον έπί ΐσοις δροις

Καί πληροφορώ τόν κ. Τσου- 
δερόν δτι τού Επικουρικού 
Ταμείου τό Καταστατικόν τρο
ποποιείται συμφώνως προς τήν 
διαδικασίαν τήν άπαιΓούμε
νη ν διά τήν τ ροποπο ίησιν τών 
Καταστατικών τών ’Ασφαλι
στικών ΌργαΥιίσμών ’Ιδιωτι
κού Δικαίου ώς είναι τό ήμέτε- 
ρον ’Επικουρικόν, ήτοι 5.’ ά- 
ποφάσεως τού Δ. Σ. τής Τ ρα
πέζης καί του Δ.Σ. τού ’Επι
κουρικού Ταμείου. Τό γεγονός 
δέ δτι φέρεται ώς ίδρυθέν υπό 
τού Ταμείου Άλληλοβοηθείας 
καί τού οποίου άποτελεΐ κλά
δο ν, ουδόλως εμποδίζει τήν εις 
αυτό ένταξιν τών έκ τής τ. Τρ. 
’Αθηνών προερχομένων.

Καί έποΕναλαμβάνομεν δ,τι 
καί εις τόν απολογισμόν μας 
άνσίφέραμεν. Ναι μέν διά τών 
εισφορών τών έκ τής ’Αθηνών 
προερχόμενων υπαλλήλων κα
λύπτονται τά ελλείμματα τού 
Επικουρικού αλλά ημείς ουδέ
ποτε έδέχθηιμεν συσχετισμόν 
τών δύο αυτών εντελώς διαφο
ρετικών υποχρεώσεων τής Τρα- 
πέζης, καθ’ δσσν καί τό έλλειμ
μα ύπσχρεοΰται αύτη νά καλύ- 
πτη καί τήν ανάγκην ν’ ίσφα- 
λίση έπικουρικώς τό έτερον νκέ 
λος τού προσωπικού αυτής αν
τιμετωπίζει.

Τ ών προϋποθέσεων τούτων 
τηρούμενων δημιουργεΐται ένα 
νέον Επικουρικόν έπί νέων εν
τελώς βάσεων.

Καί ένώ διά τής έπί τού Ε
πικουρικού θέσεώς μας υπάρ
χουν γραπτοί αποδείξεις ώς ό 
απολογισμός, ό κ. Γ κι τάκος έ- 
σκεμμένως τάς άντιπαρέρχεται 
καί μάς εμφανίζει διά τής ά^ 
νακοινώσεώς του ώς..... έπιδιώ
κοντας την κάλυψιν τών ανοι
γμάτων τού Επικουρικού διά 
τών εισφορών τών Υπαλλήλων 
Τ ραπέζης ’Αθηνών.

Λαμβανομενού δέ υπ’ δψιν δ- 
τι καί έπί τού θέματος τής επι
κουρικής άσφαλίσεως εΐχεν έ- 
πέλθει πλήρης συμφωνία ημών 
καί τού Συλλόγου Υπαλλήλων 
Τραπεζης ’Αθηνών, τά δσα έπ’ 
αύτοϋ έν τή άνακοινώσει ανα
γράφονται άποιδεικνύουν άν μή 
τί άλλο κακοπιστίοΕν.

Εις τό μόνον σημεΐον εις τό 
όποιον δέν έπήλθε συμφωνία με
τά τού έτέρου Συλλόγου ήτο εις 
τό Ταμεΐον Αύτασψαλείας καί 
παρά τό γεγονός δτι άντιλαμ- 
βανόμεθα τήν κόπωσιν τής Γ ε
νικής Συνελεύσεως ύποχρεούι- 
μεθα νά έπεκταθώμεν καί έπί 
τού θέματος τούτου.

Τό Ταμεΐον Προνοίας Υπαλ
λήλων Τρ. ’Αθηνών τό άντίστοί
χον μέ τό ήμέτερον Ταμεΐον Αύ- 
τασφαλείας ίδρυθέν τό έτος 
1952, έν έτος δηλαδή προ τής

συγχωνεύσεως, λόγω τού δτι 
θά εΐχε ν’ αντιμετώπιση έλα- 
χίστας μεμονωμένος έξόδους 
κατ' έτος, λόγςτ τού δτι δέν 
ύπήρχεν δριον ηλικίας εις τήν 
Τράπεζαν ’Αθηνών, διέπεται ύ
πό καταστατικού εύναϊκωτέρου 
τού ή μ ετέρου Ταμ. Αύτασφσ- 
λείας τού ίδρυθέντος έν έτει 
1927. Παρά τό γεγονός δμως 
τούτο λόγω τού δτι αί ύπό τού 
Ταμείου Προνοίας χορηγουμε
ναι έφ’ άπαξ αποζημιώσεις ΰ- 
φίστανται προς τό παρόν ώρι- 
σμένος εκπτώσεις είναι περί
που αί αύταί μέ τάς υπό τού 
ήιμετέρου Ταμείου αύτασφαλεί- 
ας καταβαλλομένας. Ή διαφο
ρά θέλει καταστή εμφανής μετά 
πάροδον ώρισμένων ετών οπό
τε θά παυσουν εφαρμοζόμενα ι 
αί νΰν ίσχύουσαι έκπτώσεις ή- 
τις θά κοτταστή μεγαλυτέρα έ
άν ΰπολογίζωνται είς τήν έφ' 
άπαξ άποζημίωσιν τα δώρα 
Χριστουγέννων καί Πάσχα, με
τράν τό όποιον ουδέποτε μέχρι 
σήμερον έφηρμόσθη—έπιδιώ- 
κεται δμως ή εφαρμογή του ύ
πό τού Συλλόγου Υπαλλήλων 
Τρ. ’Αθηνών.

Συγκεκριμένως, ύπάλληλος 
ήσφαλισμένος είς τό Ταμεΐον 
Προνοίας Υπαλλήλων Τρ. ’Α
θηνών έπί 30 έτη θά λαμβάνη 
μελλοντικός τήν αυτήν άποζη- 
μίωσιν μέ ήσφαλισμένον είς τό 
Ταμεΐον Αύτασφαλείας μέ 40 
έτη υπηρεσίαν.

Προς άπο κατ άστασ ι ν τής ά
νομοι ογενεί ας ταύτης ή Διοίκη- 
σις προέτέινε τήν ένοποίησιν 
τών δύο Ταμείων είς νέον τοι- 
οΰτον τό όποιον θά διείπετο ύ
πό τού κανονισμού τού διέπον 
τος τό ήμέτερον Ταμεΐον. Είς 
τόν απολογισμόν μας άναφέ- 
ρομεν έν λεπτομεριεία ώς καί 
εις τήν μέλλουσαν νά κυκλυφο- 
ρήση έπί τού ’Ασφαλιστικού ά- 
νακοίνωσιν,τί μέτρα πρόκειται 
νά ίσχύσουν διά τούς είς τό Τα
μεΐον Προνοίας ήσφαλισμένσυς 
μέχρι σήμερον συναδέλφους.

Καί άναφέραμεν δτι μόνον 
έπί τού σημείου τούτου δέν έ
πήλθεν συμφωνία μέ τόν Σύλ
λογον Υπαλλήλων Τ ραπέζης 
’Αθηνών.

Γνωρίζομεν δέ είς την Γενι
κήν Συνέλευσιν δτι ή αυτή διά- 
στασις τών απόψεων έπί τού 
θέματος τού Ταμείου Αύτοσφά
λε ίας είχε τεραστίως δυσμενείς 
συνεπείας είς βάρος τών λο,ι. 
πών συμφερόντων τού έν ένερ
γεία καί τού ύπό σύνταξιν 
-Προσωπικού, ανεξαρτήτως προ- 
ελεύσεως, καθ’ δσον ό κ. Γκιτά- 
κος χολωθείς έκ τού γεγονότος 
τούτου άντέδρα διά παντός τρό
που είς τά ζητήματα τά όποια 
άπήτουν τήν συνεργασίαν τών 
2 συλλόγων.’Επιστέγασμα τής 
μέχρι σήμερον ύπ’ αύτοΰ άκο- 
.λουθηθείσης τακτικής άποτελεΐ

ή σήμερον κυκλοφορήσασα άνα- 
κοίνωσις, ήτις, ανεξαρτήτως 
τής ίλαρότητος την οποίαν ττρο- 
εκάλεσεν άποτελεΐ πράκλησιν 
τής χειρότερός μορφής έμφανί- 
ζουσα τόν συντάκτην αυτής ώς 
τόν μόνον κηδόμενον τών συμ
φερόντων τού προσωπικού τής 
’Εθνικής, έν ένεργεία καί ύπό 
σύνταξιν.

Έφιστώμεν δμως τήν προσο
χήν τής Συνελεύσεως έπί τού 
σημείου τής άνακοινώσεως τά 
οποίον αναφέρει.
«Λόγω τού στοργικού έπί τού 

προ,κιει μενού ενδιαφέροντος τής 
Διοικήσεως δι’ άπαν τό προσω
πικόν θα καταλήξουν συ-ντόμως 
εις εΰχάριστον άποτέλεσμα». 
Άγνοοΰμεν τούς λόγους τούς ύ- 
πηγορεύσοντας τήν παράγρα- 
φον ταύτην

Πιθανόν νά έγ ράφησαν διά 
λόγους δημοκοπικούς, πιθανόν 
διότι στηρίζονται έπί πραγίμα- 
τικώς έκδηλωθείσης έκ μέρους 
τής Διοικήσεως τάσεως ύπσχω- 
ρήσεως.

Εάν συμβαίνίει τό ποώτον 
άδιαφορού μεν, έάν δμως σ υ μ
βαίνει τό δεύτεοον όφείλομεν 
να επιστήσωιμεν τήν προσοχήν 
πάντων τών αρμοδίων δτι τό 
προσωπικόν τής ’Εθνικής είναι 
άποφασισμένον διά παντός τρό
που ν’ άποτρέψη οίανδήποτε έκ- 
δηλωθησομένην άπό πλευράς 
Διοικήσεως τάσιν μεταβολής 
τών ύπ’ αυτής προταθέντων έ
π! τού ασφαλιστικού μέτρων 
κατά τήν 21)5)59 έπί σκοπέρ 
ευνοϊκής μεταχειρίσεως ενός 
μέρους τού Προσωπικού.

Ούτως έχει τό ’Ασφαλιστικόν 
κυρίως θέμα ώς καί πάντα τά 
λοιπά ζητήμοτα.
Κύριοι Συνάδελφοι,

Παραδίδοντες τήν άρχήν σάς 
δ ι αβέβαιου μ εν δτι έχειοίσθη- 
μεν τά ζητήματα τού Προσω
πικού μέ τόν άριμόζοντα κατά 
περίπτωσιν τρόπον χωρίς ουδέ
ποτε νά έπηρεασθώμεν άπό έ- 
παίνους ή έπι κρίσεις.

Πιστεύομεν άκράδάντως δτι 
έν τφ μέτρω τού δυνατού έπε- 
τύχομιεν ν-ά πραγματοποιηθούν 
πάντα δσα τό προσωπικόν ά- 
νέμενεν άπό ή μάς. Πράς τούτο 
δέ μάς πείθει ή κατοΕπληκτική 
πλειοψηφία ήτις μάς έθεσεν έκ 
νέου είς την άρχήν τού Συλλό
γου πέρυσι. Καί εΐμεθα βέβαι
οι δτι κατά τάς προσεχώς διε- 
νεργηθησομένας άρχαιρεσ ίας 
τό προσωπικόν διά τής ψήφου 
του θά θέση είς τήν ηγεσίαν 
τού Συλλόγου τά πρόσωπα ε
κείνα τά όποια- θά διεκδικήσουν 
κατά τόν-' καλλ ίτΐΐρον τρόπον 
τά δίκαιά του καί τά όποια δέν 
πτοοΰνται ούτε άπό κόπους ού
τε άπό πιέσεις ούτε άπό προ
κλήσεις όποθενιδήποτε καί άν 
προέρχωνται αυται.

0 Κ. ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΔΙΛΙΝΤΑΣ
κ. Σ. ΔΙΛΙΝΤΑΣ: Κύριοι 

Συνάδελφοι, τό Διοικητικόν 
Συιμβούλιον διά τού προοώπο-υ 
μου έχει τήν τιμήν ν’ άπαντήση 
είς τούς έπικριτάς του οί όποι
οι άνεφέρθησαν είς τά γενικής 
φύσεως άπασχολοΰντα ή μάς ζη
τήματα.

Karr’ άρχήν ό κ. Τσουδερός 
μάς έψεξεν διότι ήρνήθη-μεν νά 
δημοσιεύσωιμεν είς τήν «Τραπε- 
ζιτι-κήν»μίαν επιστολήν τήνόποί 
αν ουτος άττη,ύθυνε προς τόν 
Πρόεδρον -καί ή όποια ώς άν- 
τελήφθητε έκ τών περικοπών τάς 
οποίας ό ίδιος σάς άνέγνωσε, 
ήτο μόνον παραινετικού καί 
συμβουλευτικού περιεχομένου 
καί ουδόλως ήπτετ-ο αΰ-τη τών- 
γενικών καί ειδικών ζητημάτων 
τού Προσωπικού.

Κατά συνέπειαν ορθή ή άπό- 
φασις περί μή δημοσιεύσεως 
είς τήν«Τραπτεζιτικήν» επιστο
λής τέως Προέδρου πρός τόνΠρό 
εδρον ;προσωπικού χαρακτήρας. 
Βεβαίως δεν συνδυάζω τό γεγο
νός τούτο μέ τό δτι ή «Τραπε
ζιτική» ουδέποτε έδημοσίευσεν 
άρθρα ή έπιστολάς τού υπο
φαινομένου τήν εποχήν καθ’ ήν 
ήτο Πρόεδρος τού Συλλόγου ό 
κ. Τσουδερός. .

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Πο
τέ...,

κ. Σ. ΔΙΛΙΝΤΑΣ: Ναι ποτέ 
δέν τά έδη-μοσιεύσατε.

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Ποτέ

δέν μοΰ οπτευθύνοττε.
κ. Σ. ΔΙΛΙΝΤΑΣ: Πάντοτε 

άπευθυνόμουν είς τήν «Τραπε
ζιτικήν» άλλα είς μάτην, ύπο- 
χρεούμ-ενος νά καταφύγω τέλος 
είς τόν «Τραπεζικόν ’Αγώνα». 
Καί είς αυτό μέ έμιιμήθηχε.

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Δεν μέ 
ένδιαφέρει τό γεγονός. ’Αναφέ
ρω μόνον δτι ό «Τραπεζικός Ά
γων» δχι μόνον έδημοσίευσεν 
τήν έπι στολήν άλλα άκοΰστε κ. 
Συνάδελφοι καί ύπό ποιαν επι
κεφαλίδα: ΣΥΝΑΔΕΛΦΟ I ΣΥΝ 
ΔΙΚΑΛΙΣΤΑΙ ΑΝΤΙΠΑΛΟΙ 
—ΝΑΙ—ΕΧΘΡΟΙ ΟΜΩΣ ΠΟ
ΤΕ.

κ. Σ. ΔΙΛΙΝΤΑΣ: Ό κ. 
Τ σουδερός παραπονεΐται συνε
χώς — καί άς μάς έπιτρέψη νά 
παρατηρήσωμεν δτι διαπράττει 
σοβαρόν σφάλμα — πιστεύων 
δτι ήμεΐς άτενίζομεν μετά κα
χυποψίας τόσον αυτόν δσον καί 
όλους τούς παλαιούς συναδέλ
φους οί όποια ι καπά καιρούς 
διεχειρίσθησαν τά κοινά. Αυτό 
άποτελεΐ πλάνην καί παρακα- 
λοΰ|μεν τόν κ. Τσουδερόν τόν 
όποιον σεβόμεθα, έγώ δέ προ- 
σωπικώς καί διά λόγους συγγέ
νειας ν’ αναθεώρηση έπί τού ση
μείου τούτου τήν γνώμην του. 
Διότι βλάπτει καίέαυτόν καίτόν 
Σύλλογον καί τά συμφέροντα 
τών συναδέλφων. Όμοίως ό κ. 
Τ σουδερός μάς έψεξε διότι έτο- 
ποθετήσαμεν τά ζητήματα μας 
εντός τών συνθηκών τάς όποιας

άντεμετωπίσαμεν ήτοι τή-ν κλη
ρονομιάν Ήλιάσκου, τά μέτρα 
τά είσαχθέντα ύπό τής παρού- 
σης Διοικήσεως καί τόν διαχω
ρισμόν τού Προσωπικού. Δέν 
δυνάμεθα νά πράξωμεν άλλως, 
αυτή εΐναι ή πραγμοττικότης κ. 
Συνάδελφοι. Ή λαΐλαψ Ήλιά
σκου έσάρωσε τήν Τράπεζαν. 
Πολλοί καπέκριναν τά ύπ’ αυ
τού καπά τού Προσωπικού λη- 
φθέντα μέτρα, ώς απάνθρωπα, 
δυστυχώς δμως αυτοί ουτοι οί 
έπικριταί του βαδίζουν σταθε- 
ρώς ^έπί τής λεωφόρου τήν ο
ποίαν ουτος έχάραξεν άνευ καί 
τής παραμικρός παρεκ-κλίσεως.

Φυσικόν εΐναι λοιπόν νά έν- 
θυμούμεθα συνεχώς τον Ήλιά- 
σκον. Καί αυτός -μέν άπεχώρη- 
σεν τά μέτρα του αμως ώς ό 
Νόμος 2510, ό ’Οργανισμός καί 
τό άντι ϋπαλληλικόν πνεύμα, τό 
όποιον έκληροδότησε, δυστυχώς 
ΰφίστανται άκόμη έν τή Τοαπέ-
ζχι·

Όμοίως καί ό διαχωρισμός 
τού προσωπικού είναι μία πρά
γματι κότης τήν οποίαν δέν δυ
νάμεθα ν’ άντιπαρέλθωμεν. ’Ε
κείνος δστις έπ’ αύτοΰ αμφι
βάλλει δέν έχει παρά νά δια- 
βάση προσεκτικά δπως προη
γουμένως άνεφέρθη, τήν σημε
ρινήν άνακοίνωσιν τού Συμβου
λίου τού κ. Γ-κιτάκου. Ήμεΐς 
είργάσθημεν άνυστεροβούλως 
καί έργαζόμεθα διά τήν άπό πά- 
οτ|ς άπόψεως ένοποίησιν τού 
προσωπικού διότι — έποη/αλαμ- 
βάνομεν, πιστεύομεν άκραδάν- 
τως ότι ή ένότης τών εργαζο
μένων είναι ό ακρογωνιαίος λί
θος τού συνδικαλισμού καί τών 
συνδικαλιστικών αγώνων.

Ό κ. Τ σουδερός, μή θελήσας 
έξ αντιπολιτευτικής καί μόνον 
διαθέσεως, νά άναφερθή είς τάς 
έπιτεύξεις μας έδήλωσεν είς η
μάς δτι θά τάς άντιπαρέλθτι. 
Άντιθέτως ύπενίχθη δτι προέ- 
βημεν είς ώρισμένας avTiauV- 
δικαλιστικάς ένεργείας τάς ό
ποιας δμως δέν κστωνόμασεν 
ο’ις ώφειλεν. 'Οφείλει, καί τόν 
καλοΰμεν νά τάς άναψέρη διότι 
άποτελεΐ πίστιν ε-ίς ή μάς τούς 
συνδικαλιστάς δτι μεγαλύτερα 
ΰβρις διά τούς έκλελεγμένους 
έκπροσώπουςσας είναι ή μομφή 
δι’ άντισυνδικαλιστικάς ένερ
γείας. Παράλειψις συνδικαλιστι
κής δράσεως συγχωρεΐται. ’Αν
τί συνδικαλιστική δμως πράξις 
ουδέποτε. "Ωφειλεν ό κ. Τσου
δερός ν' άναψέρη συγκεκριμένως 
είς ποιας: άντισυνδικαλιστικάς 
ένε-ργείας προέβημεν. Διότι ή
μεΐς πιστεύαμεν δτι είσήλθομεν 
είς τόν συνδικαλιστικόν στίβον 
λευκοί, αγνοί καί οΰτω τουλά
χιστον ψιλοδοξοΰμεν ν’ άποχω- 
ρήσω-μεν.

Ή κατηγορία τού κ. Τσου- 
δεριοΰ δτι άπεμπολήσαμεν τό 
παλαιόν μας αϊτηιμα περί αύ
ξήσεως τών μισθών μας κατά 
30%, αύξησιν τήν όποιαν δέν 
εΐχεν αποκρούσει ό κ. Κυριακό- 
πουλος καί ό κ. Παρασκευόπου- 
λος, διότι άνεγνώριζαν δτι τό
σον ύπολείπονται οί μισθοί μας 
αυτών τής Τραπεζης Ελλάδος 
πίπτει είς τό κενόν. Διότι ου
δέποτε έπαύσαμ-εν νά ζητώμεν 
ούχί τό 30% άλλα τήν τιμαρι
θμικήν προσαρμογήν τών απο
δοχών μας. Καί δέν αρκεί δυ
στυχώς -κ. Πρόεδρε ή έκ μέρους 
τού εργοδότου άναγνώ-ρισις έ
νός αιτήματος ώς δικαίου. Προ- 
έχει ή ΐκανοποίησίς του. Ευχής 
δέ έργον θά ήτο έάν ό κ. Πα- 
ρασκευόπουλος πού δπως λέτε 
εΐχεν αναγνωρίσει ώς δίκαιον 
τό αίτημα τού 30% παρότρυνε 
τον νΰν Διοικητήν κ. Χέλμην είς 
τήν αποδοχήν του. Δέν είναι δέ 
λάθος μας τό δτι έδέχθη-μεν^- - 
καί τούτο δχι άδια-μαρτύ-ρητα— 
τήν προσωρινήν αϋξησι-ν τόϋ 
10% διότι άποτελεΐ δι’ ή μάς έν 
βήμα διά νά φθάσωμεν τό 30%.

Ό κ. Τσουδερός παρεπονέ- 
6η δτι δέν καταφεύγομ-εν είς τά 
φώτα του ώς παλαιού συνδικα- 
λιστού. Θά τό έπιθυμούσαμεν 
πολύ αλλά πώς -εΐναι τούτο δυ
νατόν καθ’ ήν στιγμήν, άναψε- 
ρόμένος είς τό 'Επικουρικόν, ώ- 
μολόγησεν -είς ύμάς δτι αγνοεί 
τό ζήτημα; Έπί λέξ-ει εΐπεν: 
«δέν τό έχω μελετήσει καί δέν 
θά έπι μείνω έπ’ αύτοΰ».

Σφάλμα μάς -καταλογίζει ό 
κ. Τσουδερός διό-τι έφέτος έν 
άντιθέσει προς πέρυσι προεβά- 
λσμεν τό ζήτημα τού Όργανι-



σμοΰ έγκαταλείψαντες το αίτη
μα τής Έντάξεως βάσει του ί- 
σχύοντος ’Οργανισμού μέχρι 
τού βαθμού Λογ. Α. Ό κ. Κέης 
εξήγησε σαφώς ποια ήταν ή 
άληθής έννοια τής ένεργείας μας 
αύτής. ’Ανεξαρτήτως τής έξη- 
γήσεως αύτής ό κ. Τσουδερός 
ώς συνδικαλιστικόν στέλεχος 
ώφειλε νά .μάς συγχαρή εις αυ
τό τό σημεΤον τής δράσεώς μας 
διότι εφέτος ένεργήσαμεν καλ
λίτερου άπό πέρυσι καί τον ξια- 
βεβαιουμεν ότι τό έττόμενον έ
τος, έάν τό προσωπικόν μάς 
έμτπστευθή έκ νέου τάς τΰχας 
του,θά ένεργήσωμεν άκόμη καλ
λίτερου.

Άναφερόμενος, ό αυτός επι
κριτής μας, εις τό στεγαστικόν 
μάς καττηγόρησεν ότι λόγορ α
δέξιου χειρισμού μας, τούτο έ- 
πελύθη ερήμην τού Δ.Σ.Βέβαια 
ά κ. Τσουδερός φαίνεται άγνα- 
ών πλήρως τάς επ' αυτού ενέρ
γειας μας. Έάν όμως παρά ταύ- 
τα θ'εωρεΐ λύσιν τοΰ στεγαστι- 
κοΰ τήν σημερινήν δημοσίευσιν 
τής μερικής τρόπον τι να έπετη- 
ρίδος των δικαιούμενων στεγά- 
σεως, τότε ούδέν έχομεν ν’ α
παντήσω μεν. Ημείς ούδέν άπό 
τά έξαγγελθέντα έκ μέρους τής 
Διοικήσεως μέτρα περί τό στε
γαστικόν άπεδέχθημεν. Άπό- 
δειξις τό σημερινόν μας έγγρα
φον προς τήν Διοίκησιν καί ή 
κυκλοψορήσασα σχετική άνακοί- 
νωσίς μας.

Συνάδελφε κ. Τσουδερέ, τό 
δτι τά έξοδα εν τφ διαχειριστι
κή) άπολογισμφ μας φέρονται 
ηύξηιμένα τούτο οφείλεται μετα
ξύ των άλλων είς τό γεγονός 
δτι τριμελές κλιμάκιου τοΰ Δ. 
Σ. τοΰ Συλλόγου μας έφθασε 
μέχρι Όρεστιάδος και Σουφλί- 
ου διά ν’ άντιληφθή ίδίοις όμ- 
μασι τήν άπαράδεκτον κατά- 
στασιν είς τήν όποιαν διαβιοΰν 
καί εργάζονται οί συνάδελφοι 
των επαρχιακών καταστημά
των, αυτοί πού ένώ προσφέρουν 
τά περισσότερα απολαμβάνουν 
τά ελάχιστα. Μετέβη καί έψεξε 
τους Διευθυντάς οί όποιοι άπό 
Ήλιασκικήν νοοτροπίαν εξα
ναγκάζουν τούς υπαλλήλους νά 
έργάζωνται πέραν των 42 ωρών 
στεροΰντες αυτούς καί αύτής 
τής Κυριακής άναπαύσεως. Καί 
προ τής έπισκέψεώς μας αύτής 
διά τοΰ άπό 25)6)59 υπομνή
ματος άλλά καί μετά άπό τήν 
κοπιαστικήν περιοδείαν μας δέν 
έπαύσαμεν νά ζητώμ-εν τήν βελ- 
τίωσιν τών συνθηκών έργασίας 
είς τά επαρχιακά Κατ)τα καί 
τήν καταβολήν τής διαφοράς 
των 3 ωρών ύπό τύπον συνερ
γείου έφ’ όσον ή Διοίκησις τής 
Τραπέζης άντικρούει πάντοτε 
τό αίτημα τής ’ίσης μεταχειρί- 
σεως κέντρου καί επαρχίας μέ 
τό αΐτιολογικόν δτι έκ λόγων 
συναγωνισμού προς τήν ’Εμπο
ρικήν Τράπεζαν δέν εΐναι δυνα
τή ή μείωσις τών 42 ωρών. Πο:- 
ρά ταΰτα διά τών προσπαθειών 
μας είς πολλά Κα:τ)τα έγένετο 
περιορισμός τών έργασίμο» α
πογευμάτων.

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Ώς 
τώρα παρερμιηνεύοντας τήν ο
μιλίαν μου άπαντάς άλλα, άντ’ 
ιάλλων.

κ. ΔΙΛΙΝΤΑΣ: Καί σείς πα
ρερμηνεύσατε τον απολογισμόν
μας.

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Μίαν 
άπάντησιν δέν μου έχεις δώσει...

κ. Σ. ΔΙΛΙΝΤΑΣ: Άναψέ- 
ρομαι κ. Τσουδερέ σέ φράσεις 
σας καί δέν ομιλώ άορίοτως.

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: "Εθιξα 
έγώ οικονομικά;

κ. Σ. ΔΙΛΙΝΤΑΣ: "Ο,τι εί
πα διά τήν αΰξησιν τών δαπα
νών τό εΐπα καί διά τούς άλ
λους έπικριτάς μας καί δέν πρό
κειται νά τό έπαναλάβω είς τάς 
κοπά ομιλητήν απαντήσεις μου.

Σάς ευχαριστούμε πάντως 
διά τάς λέξεις σας έπιδεξιότης, 
διορατικότης, στρατηγική καί 
ούχί μαχητικότης. Σάς ε’ίμεθα 
εύγνώμονές πού μάς αποδίδετε 
τοιαύτας ικανότητας. Προτιμώ- 
μεν όντως τήν στρατηγικήν τής 
μαχητικότητας, άν καί δέν dnro- 
ξενούμεθα τής τελευταίας. ’Αλ
λά καλλίτερα ή στρατηγική πα
ρά ή μαχητικότης..... Ό Γερμα
νικός Στρατός μέ τήν μαχητι
κότητα του κέρδισε τις μάχες
έχασε τον πόλεμο..... αμεΐς
κερδίζομεν άμφότερα.

κ. Μ. ΤΣΟΥΔΕΡΟΣ: Άπε- 
δείχθη στερούμενη ούχί πλέον

πείρας άλλ’ έπιδεξιότη,τος, όχι 
νοημοσύνης άλλά διορατικότη- 
τος, όχι μαχητικότητας άλλά 
στρατηγικής...

κ. Σ. ΔΙΛΙΝΤΑΣ: Μάλιστα, 
σάς εΰχαριστοΰμεν...

Ό κ. Παπαϊωάννου μοΰ φαί
νεται δτι δέν έχει δίκη ο νά μάς 
ψέξη διά τό μήκος τής λογοδο
σίας μας. Προεδρεύων τού Ερ
γατικού Κέντρου θά πρέπει νά 
εΐναι ενθουσιασμένος διά τήν λε
πτομερή έκ μέρους μας καπα- 
τόπισιν τής Συνελεύσεως και 
οφείλει νά έχη υπομονήν νά δια- 
βάζη τον απολογισμόν ενός 
συνδικαλιστικού οργάνου δσον 
σχοινοτενής καί έάν είναι.

Ό Πρόεδρός μας ώς πρόε
δρος τής ΟΤΟΕ, άνέφερεν ό κ. 
Παπαϊωάννου δέν έπραξεν δ,τι 
έπρεπε κατά τήν γνώμην του 
Άπαντώμεν είς τον κ. Παπαΐ- 
ωάννου δτι τό έν τή ΟΤΟΕ εν
εργητικόν μας συνίστατσι είς 
τό εξής: έπιδιώξαμεν τήν 
προεδρίαν τής Ο.Τ.Ο.Ε. άφ’ 
ενός μέν διά τό γόητρον τοΰ 
Συλλόγου μας, άφ’ έτέρου δέ 
διότι δέν έπιθυμούσαμεν νά ί
δωμεν τό δευτεροβάθμιον συλ
λογικόν μας δργανον όδεΰον 
προς τά όπίσω. Δυνατόν νά μή 
έκανε κανένα βήμα προς τά εμ
πρός άλλά —■ καί αυτή εΐναι 
ή θετική μας συμβολή, — δέν 
έκανε δχι δύο άλλ’ ούτε μισό 
βήμα προς τά όπίσω. Τήν έ
κ ρατήσα μεν είς δ υψοςτήν παρε- 
λάβαμεν καί πολλάς προσπά
θειας κατεβάλλομεν νά έμφυσή- 
σωμεν είς αυτήν τά μαχητικόν 
μας πνεύμα.

Έάν κ. Παπαϊωάννου, ώς 
ΟΤΟΕ καί ώς Σύλλογος άνα- 
μέναμεν ματαίως είς τούς ιτρο- 
θαλάμους τού κ. Υπουργού τής 
Έργασίας τούτο όφείλετο είς 
τό γεγονός δτι τήν είς τον κ. 
'Υπουργόν παρουσίασίν μας ά- 
νελάμβανε κάθε φορά ό αμέσως 
προϊστάμενός σας έν τφ έπαγ- 
γελματικφ συνδικαλισμφ κ. Ρά
πτης, Α'. ’Αντιπρόεδρος τοΰ 
Εργατικού Κέντρου ’Αθηνών.

Πέραν τών όσων ό κ. Κέης 
σάς είπε διά τήν έπίκρισίν μας 
έκ μέρους σας διά τήν τροπο- 
ποίησιν τού οργανισμού βάσει 
τού Ν 3239 έχω νά σά ς απαν
τήσω δτι αί έπενεχθησόμενσ.ι 
τροποποιήσεις πλήν τής βαθμο
λογικής άνακατατάξεως τού 
προσωπικού θά έχουν καί μισθο- 
λογικάς αυξήσεις. Τό συνολικόν 
δέ ποσόν κατά τούς υπολογι
σμούς μας υπερβαίνει τό παρά 
τοΰ Ν. 3239 έπιτρεπτέον δριον 
τού 3% Επομένως έν ύστάτη 
άναλύσει ή χρήσις τοΰ νόμου 
ούδέν θά άποφέρη.

Ερωτώ δμως διατί ό κ. Πα- 
παϊωάννου ένήδρευσεν έν τή Γε
νική Συνελεύσει διά νά ένθυμη- 
θή τον Ν. 3239 καί δέν μάς 
συνεβούλευσεν <άπό 3ετίας του
λάχιστον είς αυτήν τήν προσφυ
γήν; Δέν έχει έν τοιαύτη περι- 
πτώσει — ώς μόνιμος συνδικα
λιστής — εύθύνας διά πα,ρά- 
λειψιν καθήκοντος τόσον άπέ- 
ναντι δλων ημών δσον καί άπέ
ναντι τοΰ Εργατικού Κέντρου 
’Αθηνών καί τής ΓΣΕΕ; ΔΓ αυ
τό τήν έπ’ αύτοΰ κριτικήν του 
θά μοΰ έπιτρέψη νά τήν χαρα
κτηρίσω ούχί καλόπιστον άλλά 
καιροσκοπικήν, προπαγανδιστι
κήν, καθαρώς αντιπολιτευτικήν.

Πραγματικά π «Τραπεζιτι- 
ί κή» εΐναι δργανον τοΰ συνόλου 
τών υπαλλήλων καί αΰτό τό δια- 
τυμπανίζομεν κάθε φορά «δτι ή 
ΤΡΑΠΕΖΙΤΙΚΗ γράφεται άπό 
δλους».Τώρα έάν μερικά άρθρα 
καί εργασίαι συναδέλφων δέν 
έδημοσιεύθησαν ό αριθμός αυ
τός είναι πολύ μικρότερος έκεί- 
νου πού έδημοσιεύθη. Περαιτέ
ρω όμιλών περί τοΰ άπεριορί- 
στου τών ορίων τής Συνδικαλι
στικής δράσεως δέν μάς είπε τί 
έκανε ώς προεδρεύων τοΰ Ερ
γατικού Κέντρου δταν είς τήν 
ΤΡΑΠΕΖΙΤΙΚΗΝ εμείς έδημο- 
σιεύσαμεν ότι ήΔιοίκησις θετου- 
σα ακριβώς δρια στενά είς τήν 
συνδικαλιστικήν δράσιν μας διά 
ν’ αντιμετώπιση τάς άλληλοδια- 
δόχους στάσεις έργασίας μας, 
έδωσε εντολήν είς τούς Διευ- 
θυντάς, εκβολής μας έκ τών Κα
ταστημάτων των; Αΰτό έγράφη 
είς τήν «Τραπεζιτικήν» καί ώ- 
φειλεν αύτεπαγγέλτως ώς προ
εδρεύων τοΰ ΕΚ Α νά έπικαλε- 
σθή τήν έπέμβασιν τόσον τοΰ 
ΕΚΑ δσον καί τής ΓΣΕΕ καί 
νά σταματήση αυτό τό όποιον

έφήρμοσε διά πρώτην φοράν ό 
κ. Διοικητής καί τό όποιον έ- 
χαρακτήρισεν είς τήν σημερι
νήν μας άκρόασιν ώς όπλον ά- 
μύνης. «Ή ναγκάσθην», εΐπεν ό 
κ. Διοικητής «λόγω άκριβώς τής 
μαχητικότητός σας νά εφαρμό
σω αύτό τό μέτρον».

Έμεΐς βέβαια τό κατεκρίνα- 
μεν. Τοΰ καταστήσαμεν γνωστόν 
δτι πρώτος εκείνος, ώς Διοικη
τής, εμφανίζεται έπιβάλλων τοι 
οΰτον μέτρον. Ούδείς, ούτε 6 
Ήλιάσκος, έτόλμησε νά έκοάλη 
τών Καταστημάτων τούς συν- 
δικαλιστάς τοσούτφ μάλλον 
καθ’ δσον ημείς έλάβομεν τήν 
γνώμην έπί τής τηρητέας στά- 
σεώς μας έπ’ αύτοΰ καί αυτών 
τών Σωμάτων ’Ασφαλείας.

Ή συζήτησις συτη μέ τον κ. 
Διοικητήν έγένετο έξ άφορμής 
έντονοτάτου διαβήματος διά τό 
θέμα τοΰ συναδέλφου κ. Ποντι- 
κοπούλου του οποίου τήν ποι
νήν έπεκύρωσεν διότι πιστεύει 
δτι οΰτος έκανε ύπέρβασιν συν
δικαλιστικού καθήκοντος.

Ό ικ. ’ Ιθακήσιος: Είναι χα
ρά είς τον έχοντα τήν τιμήν 
νά όμιλή προς ύμάς διότι εφέ
τος έπανε μφανίζονται είς τήν 
Συνέλευσίν μας συνάδελφοι ά- 
νωτέρου βαθμού πού θέλουν τέ
λος πάντων ν’ άσκήσουν μίαν 
κριτικήν καί άσκοΰντες κριτι
κήν νά θελήσουν έν τφ μέλλον- 
τι είτε είς τό εγγύς, είτε είς τό 
άπώτερον ν’ άναμιχθοΰν είς τά 
κοινά. Δέν θά πρέπει κανείς 
συνάδελφος, νά διστάζη προς 
τούτο,δένθά πρέπει πάντοτε τά 
ΐδια πρόσωπα νά παροτρύνουν 
προς μαχητικάς έκδηλώσεις τό 
προσωπικόν ή νά παροτρύνουν 
είς τήν εφαρμογήν τής κείμενης 
Εργατικής Νομοθεσίας τον έρ- 
γοδότην. Άστόχησεν όμως είς 
τήν έπανεμφάνισίν του ό κ. ’Ι
θακήσιος διότι μάς εΐπεν ότι 
δέν έχομεν πολλά θέματα προς 
διεκδίκησιν άλλ’ ένα μονάχα, τό 
όποιον συνίσταται είς τό «Δώ
στε μας πίσω τά κείκτημέμα 
δικαιώματα».

Έάν ζητοΰμεν κ. ’ Ιθακήσιε 
τήν τροπσποίησιν τοΰ ’Οργανι
σμού, έάν ζητούμε τήν θελτί- 
ωσιν τών συντάξεων μας, έάν 
άξιούμεν τήν έπιστροφήν τών 
κρατήσεων διά τό Ταμεΐον Συν
τάξεως, έάν ζητούμε τό τρίδρα- 
χμον τής έστιάσεως, τό όποιον 
είπατε δτι δέν έζητήσαμεν, έάν 
ζητοΰμεν τήν προικοδότησιν, τήν 
παιδικήν μέριμνα καί δλα αυτά 
διά σειράς υπομνημάτων μας, 
τά όποια εΐδον τό φως τής δη
μοσιότητας είς τήν «Τραπεζιτι
κήν», άλλά πιθανώς λόγω τών 
άσχολιών σας νά μήν τά έπρο- 
σέξατε, αύτό άκριβώς 
σημαίνει έ π α ν α φ ο ρά 
τών κ ε κ τ η μ έ ν ω ν δι
καιωμάτων μ α ς.

Τον τρόπον δέ τής διεκδική- 
σεως έμεΐς τον ψανταζόμεθα δτι 
είναι έκεΐνος τον όποιον ακολου
θήσαμε μέχρι τώρα. Δέν έφεί- 
σθημεν παρουσιάσεων προς τά 
πολιτικά πρόσωπα. Έξαντλή- 
σαμεν δλην τήν επιμονήν μας 
καί πρός τούς Υπουργούς καί 
προς τούς Βουλευτάς καί πρός 
τά μέλη τοΰ Δ.Σ. τής Τραπέ
ζης. "Οταν όλαι αύταί αί ενέρ
γεια! μας δέν έφεραν τά αποτε
λέσματα ΰπεχρεώθημεν νά κα- 
ταφΰγωμεν είς τό δπλον τής ά- 
περγίας. Καί δέν πρέπει νά μάς 
κατηγορήτε ότι κατεφύγαμεν είς 
τό· όπλον αυτό άλλά νά μάς κα
τακρίνετε διατί δέν κα
τεφύγαμεν συχνά.

Πρέπει δέ νά τονισθή άπό 
τού βήματος τούτου, ότι αί τε
λευταίοι έπιτυχεΐς στάσεις έρ
γασίας, έδειξαν δύο τινά:

Πρώτον, ότι τό προσωπικόν1 
τής Εθνικής Τραπέζης δέν έλα- 
βεν ούδόλως ύπ’ όψιν του τάς 
άνωθεν «παραινέσεις» ότι ό χρό
νος δήθεν δέν ένδείκνυται δι’ ά- 
περγιακάς έκδηλώσεις διότι 
πλησιάζουν αί έορταί τών Χρι
στουγέννων. Τό προσωπικόν 
μας, καί αΰτό πρός τιμήν του, 
ξεπέρασε αυτήν τήν γενικήν α
δυναμίαν τών εργαζομένων, καί 
συμφώνως πρός τήν λαμπράν 
συνδικαλιστικήν του παράδοσιν 
άπέδειξεν ότι μέ μίαν συνεπήν 
συνδικαλιστικήν ηγεσίαν εΐναι 
ικανόν νά ένθυλακώση τό δώρον 
καί τήν μαχητικήν του'έκδήλω- 
σιν νά κάμη, έφ’ όσον ά- 
ναγνωρίζει ότι τό πρακαλοΰν 
τήν απεργίαν θέμα είναι δί

καιον. Άλλά έπ’ αύτοΰ δι-' 
ερωτώ μέθα τί . θά έλεγε τό
σον ό κ. ’Ιθακήσιος όσον καί ο! 
λοιποί έπί τοΰ σημείου τούτου 
έπικριταί μας, έάν δέν έκάνομεν 
καθόλου απεργίαν έστω καί τήν 
τελενταίαν στιγμήν; ’Ασφαλώς 
τότε θά μάς κατέκριναν διότι 
έστω καί τήν ύστάτην στιγμήν 
δέν έχρησιμσποιήσαμεν τό τε- 
λευταΐον μάς όπλον.’Άς μήν νο- 
μισθή δέ κ. ’Ιθακήσιε ότι ημείς 
δέν πονάμε τό ίδρυμα—αν καί 
δέν μάς εξηγήσατε τί εννοούσα
τε μέ τήν φράσιν σας νά μήν· δί
δουμε μαχαιριές είς τήν Τράπε
ζα — σάς λέμε ότι είτε τό 
θέλσμεν είτε δχι ή άπεργία καί 
οί δικαστικοί άγώνες, — ό
πλα τά όποια θέλω νά πιστεύω 
ότι δέν τά άποδοκιμάζετε, αυ
τό τουλάχιστον διεφάνη άπό 
τήνόλην ομιλίαν σας—εΐναι μία 
έπώδυνος μαχαιριά είς τά «μα
λακά» τής Τραπέζης. Τό κτύ
πημα αύτό εΐναι είς τό χέρι τής 
Τραττέζης νά τό άποφύγη σπεύ- 
δουσα είς τήν ίκοη/οποίησιν τών 
αιτημάτων. Επειδή δέ τό κτύ
πημα αύτό τήν πονάει δι’ αύτό
καί αναγκάζεται είς ΰποχώρη- 

ί σιν. Αύτό βέβαια δέν σημαίνει 
ότι ημείς έπιθυμοΰμεν τό γκρέ
μισμα τής Τραπέζης. Έπ’ ού- 
δενί λόγφ θά τήν γκρεμίσουμε 
άλλά δέν θά ανεχθούμε νά τήν 
ποτίζωμεν έσαεί μέ τό αίμα τό 
ίδικσν μας καί τών οικογενειών 
μας. ’Αρκετές θυσίες ύπέστημεν 
πρός χάριν τής οικονομικής ά- 
νορθώσεώς της. Τώρα πού άνέρ- 
ρωσεν θά πρέπει νά θρέψη τούς 
αίμοδότας της. Θά πρέπει επο
μένως νά σταματήσωμεν νά 
γλύφωμε τήν γνωστήν καραμέ
λα, πρός Θεού ή Τράπεζα, πρός 
Θεού τό αίωνόβιον " Ιδρυμα. 
Καιρός είναι νά τήν έκβάλωμεν 
τοΰ στόματός μας. Έπ’ αύτοΰ 
θ’ αναφέρω μίαν ώραίαν περικο
πήν τής ομιλίας τοΰ κ. Μελισ- 
σαροπούλου έν τή Γ εν. Συνελεύ- 
σει τοΰ 1956, άσχέτως ότι πρώ
τος ό κ. Μελισσαρόπουλος τήν 
έλησμόνηριεν.

«"Οπως ή Τράπεζα εΐναι υ
ποχρεωμένη νά καταβάλη είς. 
τό άκέραιον τήν τιμήν τού ηλε
κτρικού ρεύματος, τό ένοίκιον

καί άρκετά άλλα, ούτε παζαρεύ
ει τήν τυχόν αΰξησιν αύτών, έ
τσι πρέπει νά καταβάλη εις τό 
ακέραιον καί τήν έκάοτοτε τι
μήν τής έργασίας».

’Επανοώαμβάνω ότι αύτή ή 
καραμέλα, τό "Ιδρυμά μας, 
πρός Θεού,μήν άπεργήσετε διό
τι εΐναι Χριστούγεννα, διότι εΐ7 
ναι Πάσχα, ό κοσμάκης θά δυ- 
σανασχετίση,πρέπει νά κοπή μέ 
τό μαχαίρι. Ή ίκανότης είς τούς 
συδικαλιστάς έγκειται είς το 
νά εκλέγουν άκριβώς τήν πλέον 
κατάλληλον στιγμήν διά νά δώ
σουν τό πλήγμα πού όσο ελα
φρό καί άν εΐναι θά πονέση, πε
ρισσότερον. ’Αρκεί τό αίτημα 
νά εΐναι ήθιικόν, δίκαιον καί τοι
αύτη ς περ ι εκτ ι κότητος ώστε νά 
συγκινή τήν πλειονότητα τού 
Προσωπικού.

Δεύτερον συμπέρασμα εΐναι 
ότι ,τό σύνολον τοΰ Προσωπι
κού, παρά τάς άτοπους ένεργεί
ας ώρισμένων ώργανωμένων 
συνδικαλιστών, έπέδειξεν τοι
αύτη ν ώριμότητα ώστε ξεπέρα
σε τήν συνδικοΛιστική,ν του η
γεσίαν καί ήκολούθησε τήν φω
νήν τών άναγκών του, τήν φω
νήν τής συνειδήσεώς του.

(Χειροκροτήματα)
Δέν θέλω νά σάς κουράσω, 

άςμή κακοφανή λοιπόν είςτόν κ. 
Τσολάκην ότι δέν τοΰ απαντώ, 
είναι διότι εμμέσως, έδωσα α
παντήσεις καί είς έκεΐνα τά θέ
ματα τά όποια έθιξεν. Έμεΐς 
ώς Δ.Σ. πιστεύομεν ότι κάνα
με τό καθήκον μας. Έργαισθή- 
καμε ευσυνείδητα, άποδώσαμε 
έκεΐνο τό όποιον αί συνθήκαι 
καί προ παντός αί παρουο'ίαζό- 
μεναι διά τής άνακοινώσεως 
Γκιτάκου μάς έπέτρεψαν. Θά 
ξεπεράσωμε κάθε άδυναμία 
μας καί όσοι έξ ήμών θά έχουν 
τήν τιμήν νά διεκδικήσουν έκ 
νέου άπό ύμάς τήν τιμήν νά 
διαχειρισθοΰν έκ νέου τά κοινά, 
σάς υπόσχονται ότι τήν σημαία: 
τοΰ Συνδικαλισμού είς τήν Ε
ΘΝΙΚΗ ΤΡΑΠΕΖΑ θά τήν ανε
βάσουν πιο υψηλά καί θά τήν 
στήσουν είς τήν πυραμίδα πού 
κορυφή της θά είναι τό ΜΙ ΣΘΟ- 
ΛΟΓΙΚΟΝ, 0 ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ, 
ΚΑΙ ΤΑ ΥΓΙΗ ΑΣΦΑΛΙΣΤΙ
ΚΑ ΤΑΜΕΙΑ.

(Χειροκ ροτήματα)
-<$>-

0 > ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΡΛΠΑΝΟΣ
κ. Γ. ΚΑΡΑΠΑΝΟΣ: ’Αγα

πητοί Συνάδελφοι, τό σφάλει ν 
ανθρώπινον. Θεωρώ καθήκον 
μου πριν ή απαντήσω έπί τών 
επικρίσεων τοΰ ύπ’ εμέ Δ.Σ. 
ν’ ανακαλέσω τήν λέξιν πού 
μοΰ ξέφυγε καθ’ ήν ώραν ήνα- 
γκάσθην νά παρακαλέσω τον 
Συνάδελφον κ. Δρεπανόπουλον 
νά μή μέ διακόπτη.

κ. Μ. ΔΡ ΕΠ ΑΝΟΠΟΥΔΟΣ : 
Κύριε Πρόεδρε δέν υπάρχει θέ
μα, παρακαλώ νά συνέχιση ή 
Συνέλευσις τό έργον της.

κ. Γ. ΚΑΡΑΠΑΝΟΣ: Θε
ωρώ επίσης καθήκον μου νά πα
ρακαλέσω τήν Συνέλευσίν όπως 
έκφραση τάς εύχαριστίας της 
είς τόν άγαπητόν Πρόεδρον τής 
Συνελεύσεως ό όποιος έπί διε
τίαν έκπληροΐ τό καθήκον τού
το, κατά τό τέλος δέ τοΰ έτους 
αποχωρεί έκ τής Υπηρεσίας. 
Ημείς πάντως καί ολόκληρο τό 
Δ.Σ. λυπεϊται διότι δέν πρό
κειται νά προεδρεύση είς τήν 
μέλλουσαν Συνέλευσίν.

(Χειροκροτήματα)
Εΐχον σκοπόν ν’ απαντήσω 

λεπτρμερώς καί διά μακρών είς 
όλους τούς αγαπητούς Συν
αδέλφους οί όποιοι έπέκ,ριναν 
τό έργον τοΰ ύπ’ έμέ Δ.Σ. Δέν 
θά τό κάμω όμως, διότι οφείλω 
νά σεβσσθώ όλους ύμάς οί ό
ποιοι παραμένετε εδώ μέχρι τήν 
τελευταίαν στιγμήν διά νά μάς 
άκούσητε.

Οί συνεργάται μου άλλωστε 
άπήντησαν έφ’ όλων τών έπι- 
κρίσεων καί διά συντριπτικών 
επιχειρημάτων κατέδειξαν δύο 
τινά. Ιον. "Οτι εκείνοι οί όποι
οι μάς έπέκριναν εΐχον δυστυ
χώς—και οφείλω νά τό τον ί
σο»—άγνοιαν τελείαν όχι μόνον 
τών πραγματικών γεγονότων 
άλλά καί ότι δέν κατέβαλλαν 
προσπάθειαν νά ένημερωθοΟν 
έγκαίρως καί τών όσων έγραφε 
καί γράφει ή ΤΡΑΠΕΖΙΤΙΚΗ

ώστε νά έλθουν απολύτως προ- 
ητοιμασμένοι νά έπικρίνουν τό 
έργον τό όποιον έπετέλεσεν τό 
Δ.Σ. ώστε ή κριτική αΰτη νά 
έχει θετικά αποτελέσματα.

Είναι βεβαίως σύνηθες άπό 
τοΰ βήματος τούτου νά έπικρί- 
νεται τό έργον οία,σδήποτε αρ
χής. Άλλά όπως εΐπα καί προ
ηγουμένως, όταν ήναγκάσθην 
ν’ απαντήσω είς τόν κ.Πσπαϊω- 
άννου ή κριτική πρέπει νά γίνε
ται βάσει τήςπραγματικότητος, 
τών αντιξοοτήτων καί έν γένει 
όλων έκείνων τών παραγόντων 
τούς όποιους αντιμετωπίζει καί 
άντιμετώπισεν τό άπερχόμενον 
Δ.Σ. Λυπούμαι είλι κρίνω ς διό
τι κατεδείχθη ότι έτέλσυν οΰ- 
τοι έν άγνοια.

Ακόμη ούδείς ή θέλησε ν’ ά- 
ναφέρη είς τόν λόγον του ότι 
όταν τόν παρελθόντα Δεκέμβρι
ον τό Δ.Σ. άπεδύθη είς έναν 
άγώνα, διότι ή θέσις τής Τρα
πέζης έναντι τών θεμάτων μας 
ήτο άδικος, παρενεβλήθησαν 
διάφοροι παράγοντες, οί όποι
οι έδημιούργησαν τόσα εμπό
δια έν τή έπιθυμία τους όπως 
άποτρέψουν τήν περαιτέρω έκ- 
δήλωσιν τών απεργιών. Κύριοι 
Συνάδελφοι, πρέπει νά γί- 
νη άντιληπτόν όχι μόνον άπό 
Τούς παρισταμένους άλλά άπό 
όλον τόν συν αδελφικόν κόσμον 
ότι τό κρατούν κλΐμσι όχι μό- 
ί,νον έν τή Τραπέζη άλλά παν
ά αχού τείνει καί καταβάλλει 
ιτροσποθείας νά ύποτάξη τόν 
Συνδικαλισμόν είς τόν έργσδό- 
την. Αί στιγμαί τάς οποίας 
διερχόμεθα είναι κρίσιμοι. Η
μείς οί όποιοι έζήσαιμε τήν 
πραγματικότητα τών δύο τελευ
ταίων έτών, ε’ΐμεθα είς θέσιν, 
νομίζω, νά περιγράψωμεν τήν 
εικόνα αύτήν καλύτερον παντός 
άλλου καί νά σάς βεβαιώσω- 
μεν είς ήν περίπτωσιν τό Σώ

μα τών Συναδέλφων δέν άντι- 
ληφθή τόν κίνδυνον τούτον ότι 
βραδέως άλλ’ ασφαλώς ό Συν
δικαλισμός καί έν τή Τ ραπέζη, 
όπου ή ιστορία του είναι φω- 
τεινοτάτη, θά ύποταχθή είς τήν 
έργ©δοτικήν πτέρυγα.

Ημείς καυχώμεθα, χωρίς 
τούτο νά θεωρηθή εγωιστικόν, 
ότι παρελάβομεν άν δχι έν ανυ
ποληψία άλλ’ έν ά φανεί α τόν 
Σ υνδ ι καλισμόν. Άνεβάσαμεν 
τούτον είς τοιούτον έπίπεδον 
ώστε νά δυνά)μεθα σήμερον ύ- 
περηφάνως να ύποστηρίξωμεν 
καί νά άπσδείξωμεν ακόμη ότι 
ή Συλλογική οργάνωσες τών υ
παλλήλων τής ΕΘΝΙΚΗΣ ΤΡΑ 
ΠΕΖΗΣ κατέχει τήν πρώτην θέ
σιν είς τό Συνδικαλιστικόν 
στερέωμα.

Καί ήδη για νά μήν σάς 
κουράζω, θ’ απαντήσω είς ώρι- 
σ μ ένας έκ τών επικρίσεων ώ
ρισμένων συναδέλφων. Ό αγα
πητός μου κ, Τσουδερός μάς 
κατηγόρησεν διά τάς κατ’ έ- 
κλογήν προαγωγάς, ότι έκάνα.. 
με τήν απεργίαν άφοΰ έγένοντο. 
Τοΰ άπήντησα διακόψας αυτόν 
κοτά τήν ομιλίαν του, τό τί έ- 
κάναμε. Τονίζω καί πάλιν ότι 
έγκαίρως είδοποιήσαμεν τόσον 
τόν κ. Σπηλιόπουλον όσον καί 
τήν Διοίκησιν, ότι είς ήν πε
ρ ίπτωσιν οΰται προχωρήσουν & 
διαπιστωθούν καί αύταί αί ά- 
δικίαι ή Συλλογική ηγεσία θ’ 
άντιταχθή δΓ άπεργιακοΰ αγώ
νας. Λέγουν ότι ήγωνίσθημεν 
διατί δέν προήχθησαν κατ’ έ- 
κλογήν τά «τριάρια» καί ότι 
έμεΐς επιδιώκαμε νά προστε
θούν καί οί άλλοι. Ποραποίη 
σις τής αλήθειας. Διότι έάν κα
νείς μελετήση τάς τότε έκδο- 
θείσας ανακοινώσεις θά ΐ'δη ό
τι ή μ εις ύπεστηρίξαμεν, διότι 
παρέστημεν κατά τήν κρίσιν, 
ότι άντί νά προαχθούν οί κρι- 
θέντες διά βαθμού τρία προή
χθησαν οί κριθέντες διά βα
θμού δύο καί αύτό είναι έκεΐνο 
τό όποιον καθ’ ημάς δέν ήτο η
θικόν νά συμβή.

'Ο κ. Παπαϊωάννου ούτε λί
γο—ούτε πολύ μάς έκατηγόρη. 
σεν ότι δέν έκάναμεν εισηγη
τικήν έκθεσιν είς τόν ’Οργανι
σμόν. Δέν διαφωνώ έπ’ αύτοΰ 
καθόλου, άντιθέτως ύπερθεματί- 
ζω.’Αλλά ό κ.Παπαϊωάννου φαί
νεται παρά τό γεγονός ότι έ
χει μακράν συνδικαλιστικήν 
ζωήν, αγνοεί ότι ή σημερινή 
συλλογική ηγεσία άντιμετώπι 
σεν σωρείαν, όγκον τεράστιον, 
έργασίας ώστε οφείλω έκ κα
θήκοντος καί έκ σεβασμού πρός 
τήν εργασίαν νά εξάρι» άπό τού 
βήματος τούτου τήν φιλοπονίαν 
τήν όποιαν έπεδειξαν οί συνερ. 
γάται μ ου, οί έν τώ γραφεί ω 
άπασπώμενοι, διά νά δυνηθοΰν 
ν’ άνταποκριθοΰν είς τάς ύπο- 
χρεώσείς των αύτάς.

Πέραν αύτοΰ ό κ. Παπαϊω- 
άννου μάς κοτηγορεΐ, ότι ή ‘Ο
μοσπονδία τών Τραπεζιτικών 
Υπαλλήλων άφ’ ότου περιήλθεν 
είς χεΐρας μας περιέπεσεν είς 
άδράνειαν. Δέν θά σάς άναψε- 
ρω λεπτομερείας έπί τής άντι- 
δράσεως τήν όποιαν αντιμετώ
πισα ώς Πρόεδρος τής ’Ομο
σπονδίας πανταχόθεν. Παρά 
ταΰτα είμαι υπερήφανος ότι έ- 
κράτησα τήν 'Ομοσπονδίαν είς 
τό ύψος τό όποιον μοί παρεδό- 
6η καί τήν κρατώ είς τό ύψος 
αύτό.

Δέν παρέλειψα ούδεμίαν έ- 
νέργειαν παρά τό γεγονός ότι 
ύπεχρεώθην πολλάς ένεργείας 
καί πολλά έγγραφα νά τά συν
τάξω μόνος μου χωρίς νά έχω 
κανέναν, παρά τό γεγονός ότι 
ύπεχρεώθην κατ’ έπανάληψιν νά 
όχλώ τόν Γ εν. Γ ραμματέα θύ
της κ. Γ κι τάκον διά νά κάνη 
ένα έγγραφον. Καί είς άπόδει- 
ξιν, κύριοι, τοΰ ισχυρισμού 
τούτου θά μού έπιτρέψητε νά 
σάς άναγνώσω μίαν περικοπήν 
τοΰ λόγου τοΰ αγαπητού μου 
Συναδέλφου τής Τραπέζης τής 
Ελλάδος κ. Άλευρά ό όποιος 
άπαντών εις έπι κρίσεις τού Δ. 
Σ. τής Τραπέζης ταύτης είπε 
τά έξης:

Αναγιγνώσκει τήν ώς άνω 
περικοπήν.

Άπαδεικνΰεταί, κύριοι, περί
τρανα έξ αύτής τής περικοπής 
τού λόγου τοΰ αγαπητού κ. Ά
λευρά ότι ώς Πρόεδρος τής 'Ο
μοσπονδίας διεξήγαγον πολύ
πλευρον άγώνα διά νά μή χρα-



τήσω την Ομοσπονδίαν καί εις 
έπανειλημμένας Ενέργειας προ
έβην καί πρός τον- Υπουργόν 
τής ’Εργασίας διά τά ζητήμα
τα επί των οποίων ήσχολήθη 
to Ε.Ε. της ‘Ομοσπονδίας. Συ
νεπώς ό κ. Παπα^ωάννου Εχει 
άδικον.

"Οσον άψορα διά τους Τα
μειακούς έκ μετατάξεως άπήν- 
τησα ήδη. Εις τον κ. Ίθσκήσι. 
ον ά όποιος Εθιξε τό ζήτημα 
τής προβολής καί τής άξιώσε- 
ως τον Συλλόγου τής τοποθε 
τήσεως μάλλον όλων των αιτη
μάτων εις εν αίτημα εύχομαι 
έάν διοίκηση τον Σύλλογον νά 
προβάλη κατ’ αυτόν τον τρόπον 
τά αιτήματα. Ημείς διαψόρως 
σκεπτάμενοι τά προεβάλαμεν 
καί τά άνεπτύξαμεν καθ’ δν τρό
πον Επέβαλλε τό συμφέρον των 
συναδέλφων, ή σοβαρότης τού

Συλλόγου καί ή πρόθεσίς μας 
νά διευκολύνωμεν τάς υπηρε
σίας τής Διοικήσεως τής Τρα- 
πέζης, ώστε νά μη μάς προ
βάλλεται έκ μέρους τους ή αν
τίθετος έπιχίειρηματολ ο γ' ί α. 
Κύριοι, είμαι υπερήφανος διό
τι προσέρχομαι καί εις δευτέ- 
ραν συνέλευσιν μετά των Εκλε
κτών Συνεργατών μου άφοΰ έξε- 
πλήρωσα τιμίως, ευσυνείδητος 
καί μέ όλην τήν έπιβαλλομένην 
δραστηριότητα τό Εργον μου. 
Εύχομαι δέ κλεινών την παρού
σαν Συνέλευσιν όπως τό μέλλον 
νά προέλθη έκ τών άρχαιρεσι- 
ών νέον Δ.Σ. έργασθή μετά τής 
αυτής ζέσεως καί τού αύτοΰ Εν
διαφέροντος, ούτως ώστε η 
συναδελφική τάξις ν’ απόλαυ
ση περισσοτέρων έπιτευγμά- 
των.

(Χε ι ροκροτήματα)
-Φ-

ΕΓΚΡΙΣΙΣ ΠΕΠΡΑΓΜΕΝΩΝ
κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριοι μέ

νουν δύο θέματα: ‘Η εγκρισις 
τού Προϋπολογισμού καί ’Απο
λογισμού καί ή απαλλαγή τού 
Δ.Σ.

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνε
τε τον Προϋπολογισμόν καί τόν 
’Απολογισμόν;

Η ΣΥΝΕΑΕΥΣΙΣ ΕΓΚΡΙ
ΝΕΙ.

Ακολουθεί διαλογική συζή- 
τησις Εξ αφορμής διατυπώσεως 
Εκ μέρους τού κ. Τσουδεροϋ τής

γνώμης ότι διά την τροποποί- 
ησιν τού άρθρου 3 τού Κατα
στατικού πρέπει ή είσήγησις 
πρός ψήφισιν νά γίνη ύπό τής 
Συνελεύσεως. Τελικώς ή Συνέ- 
λευσίς Εγκρίνει δπως άποψα- 
σίση διά μυστικής ψηφοφορίας 
διενεργηθησομένης όμού μετά 
τών- αρχαιρεσιών.

Έξαντληθείσς τής Ημερήσι
ας Διατάξεως, λύεται ή συνε- 
δρίασίς περί ώραν 12,15.

ΓΝΩΣΤΟΠΟ ΙΗΣ ΙΣ 

ΚΕΝΤΡ. ΕΦΟΡΕΥΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ
Β

Καθίσταται γνωστόν εις τους κ.κ. συναδέλφους, οί όποι
οι κατά τάς ή μέρας τών αρχαι ρεσιών εΰρίσκονται μακράν 
τής Εδρας των, ότι δύνανται νά ψηφίσουν εις τό Εκλογικόν 
Κέντρον τής πόλεως Ενθα εΰρίσκονται.

Αί Τοπικοί Έφορευτικαί ’Επίτροποί ύπαχρεαϋνται ό
πως Εγγράφουν τούτους εις τάς Καταστάσεις τών Εκλογέ
ων, κατόπιν έξακριβώσεως τής ταυτότητός των.

ΓΕΝΙΚΔΙ ΟΔΗΓΙΑ!
ΤΗΣ ΚΕΝΤΡ. ΕΦΟΡΕΥΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

Συμφώνως πρός τό άρθρον 
12 τού Καταστατικού, προκει- 
μένου περί συναδέλφων ύπηρε- 
τούντων ή κατοικούντων εις τά 
Επαρχιακά Υποκαταστήματα, 
ή ψηφοφορία λαμβάνει χώραν 
εις τον τόπον Ενθα Εδρεύουν 
Υποκαταστήματα εις τά όποια 
υπηρετούν ή κατοικούν 5 του
λάχιστον μέλη τού Συλλόγου.

Ή Κεντρική Εφορευτική 
’Επιτροπή κατ’ ακολουθίαν 
τής ανωτέρω διατάξεως καί 
συμφώνως τφ άρθρω 14 τού 
Καταστατικού ορίζει ώς Εκλο
γικά κέντρα τούς τόπους Ενθα 
έδρεύουσι τά Εν τφ σχετικφ 
πίνακι αναγραφόμενα Κατα 
στήματα. ’Ομοίως ή Εφορευ
τική ’Επιτροπή ορίζει τά Εκλο
γικά κέντρα Ενθα θά ψηφίσουν 
οί συνάδελφοι μέλη τού Συλλό
γου οί ύπηρετοΰντες ή κατοι- 
κούντες εις ‘Υποκαταστήματα 
τών όποιων ή Εκλογική δύνοίμις 
είναι κο,τωτέρα τών 5. Τά ‘Υπο
καταστήματα ταΰτα αναγρά
φονται κάτωθι τών Υποκατα
στημάτων Εκλογικών κέντρων.

Έψιστάται ή προσοχή τών 
ύπό τής Κεντρικής ’Εφορευτι
κής ‘Επιτροπής, οριζόμενων 
αντιπροσώπων τών Επαρχιακών 
καταστημάτων, τά όποια ωρι- 
σθησαν ώς Εκλογικά Κέντρα 
όπως ευθύς ώς λαβουν επιστο
λήν τής Εν Άθήναις έδρευούσης

Κεντρικής Εφορευτικής ’Επι
τροπής, συγκεντρώσουν, τό τα~ 
χύτερον, πάντως όχι βραδύτε. 
ρον τών δύο ήμερών προ τών 
διά τάς αρχαιρεσίας όρισθει- 
σών, τά μέλη τά ΰπηρετοΰντα 
ή κατοικοΰντα εις τό Υποκατά
στημα καί προβοΰν εις τήν Εκ
λογήν τής τοπικής ’Εφορευτι
κής Επιτροπής άποτελουμένης 
έκ τριών τακτικών μελών καί 
δύο αναπληρωματικών ήτις καί 
θά διεξαγάγη τάς άρχαιρεσίας. 
Έψιστάται Επίσης ή προσοχή 
εις τάς έκλεγησομένας ταπικάς 
Έφορευτικάς Έπιτροπάς όπως 
λάβωσι πρόνοιαν διά τήν συμ
μετοχήν εις αΰτάς δικαστικού 
αντιπροσώπου κατά τήν ή μέ
ραν τών αρχαιρεσιών.

Μερίμνη τής Κεντρικής Ε
φορευτικής Επιτροπής θέλει 
άπασταλή Εγκαίρως είς τούς 
τοπικούς αντιπροσώπους τό 
άπαιταύμενον Εκλογικόν υλικόν 
ϊνα παραδοθή είς τήν έκλεγησο- 
μένην τοπικήν ’Εφορευτικήν 
’Επιτροπήν.

Παρακαλοΰνται αί κατά τό
πους έκλεγησόμεναι ’Εφορευ
τικά) Έπιτροπαί όπως κατατο
πίσουν πλήρως καί λεπτομε
ρώς, συμφώνως πρός τό Κατα
στατικόν, τούς προσερχ αμέ- 
νους πρός ψηφοφορίαν συνάδελ
φους.

ΟΛΟΙ 
ΤΗΝ <

ΣΤΙΣ ΚΑΛΠΕΣ 
ΚΑΙ 7 ΜΑΡΤΙΟΥ
19ί0

ΚΕΝΤΡΙΚΗ ΕΦΟΡΕΥΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ
ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΥΠΑΛΛΗΛΟΝ ΕΘΝΙΚΗΣ

ΤΡΑΠΕΖΗΣ ΤΗΣ ΕΛΛΑΔΟΣ
•

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙ
e ·

Πρός αποφυγήν παρερμηνειών, όσον αφορά τό νόημα 
τής ψηφοφορίας διά τήν τροποποίησίν τού Καταστατικού 
τού Συλλόγου μας έπιθυμούμεν νά διευκρινήσωμεν ότι ό 
ψηφίζων ΝΑΙ, Εγκρίνει τάς προτεινομένας τροποποιήσεις, 
ό ψηφίζων ΟΧΙ, άντιθέτως.

‘Ωσαύτως Θεωρούμεν απαραίτητον νά τονίσωμεν ότι τά 
ψηφοδέλτια ΝΑΙ ή ΟΧΙ πριν ή ριφθοΰν είς τήν ψηφοδόχον 
θά τίθενται ύπό τών Εκλογέων είς τόν αυτόν φάκελλον 
όμού μετά τού ψηφοδελτίου τών αρχαιρεσιών διά τήν άνά- 
δειξιν Διοικητικού Συμβουλίου τού Συλλόγου.

Έν Άθήναις τή 26η Φεβρουάριου 1960
Η ΚΕΝΤΡΙΚΗ ΕΦΟ Ρ ΕΥΤIΚ Η ~ΕΠΪΤΡΟΠΗ

ΕΠΑΡΧΙΑΚΑ ΕΚΛΟΓΙΚΑ ΚΕΝΤΡΑ 
ΕΝΘΑ BA ΑΙΕΐΑΧΘΟΥΝ ΑΙ ΑΡΧΑΙΡΕΣΙΑ!

ΤΗΣ 6 ΚΑΙ 7 ΜΑΡΤΙΟΥ I960
1) ΒΟΛΟΣ 

Αλμυρός
2) ΗΡΑΚΛΕΙΟΝ 

Μοϊραι,
3) ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ 

Γιαννιτσά, Κιλκίς, Λαγκα
δάς, Ν. ’Αλεξάνδρεια, Νι
γρίτα.

4) ΚΑΒΑΛΑ
5) Κ ΑΔΑΜΑ I
6) ΠΑΤΡΑΙ 

Καλάβρυτα, Ιθάκη
7) ΑΓ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ 

’ I εράπετρα
8) ΑΓΡΙΝΙΟΝ 

Αίτωλικόν, Μεσολόγγι ον,
9) ΑΙΤΙΟΝ

10) ΑΛΕΞΑίΝΔΡΟΥΠΟΛΙ Σ 
Διδυμότειχον, Σουψλίον

11) ΑΡΓΟΣ 
Νεμέα

12) ΑΡΓΟ ΣΤΟΑ ΙΟΝ
13) ΑΡΤΑ
14) ΑΤΑΛΑΝΤΗ
15) ΒΕΡΡΟΙΑ
16) ΓΑΡΓΑΑΙΑΝΟΙ
17) ΔΡΑΜΑ
18) ΕΔΕΣΣΑ 

Φλώρινα
19) ΖΑΚΥΝΘΟΣ
20) ΗΓΟΥΜΕΝΙΤΣΑ
21) ΘΗΒΑΙ
22) ΙΤΕΑ 

’Άμφισσα
23) ΙΩΑΝΝΙΝΑ 

Μέτσοβον,
24) ΚΑΛΥΜΝΟΣ
25) ΚΑΡΔΙΤΣΑ
26) ΚΑΡΛΟΒΑΣI
27) ΚΑΣΤΟΡΙΑ
28) ΚΑΤΕΡΙΝΗ
29) ΚΕΡΚΥΡΑ
30) ΚΙΑΤΟΝ 

Ξυλόκαστρον

31 ) ΚΟΖΑΝΗ
Άμύνταιον, Γρεβενά, Πτσ- 
λεμαΐς

32) ΚΟΜΟΤΙΝΗ
33) ΚΟΡΙΝΘΟΣ
34) ΚΥΠΑΡΙΣΣΙΑ
35) ΚΩΣ
36) ΛΑΜΙΑ 

Καρπενήσι ον
37) ΛΑΡΙΣΑ 

Έλοσσών, Φάρσαλλα
38) ΑΕΒΑΔΕΙA 

Άμψίκλεια, Όρχομενάς,
39) ΛΕΥΚΑΣ
40) ΒΑΘΥ-ΣΑΜΟΥ
41) ΜΕΓΑΡΑ
42) ΜΕΣΣΗΝΗ
43) ΜΥΤΙΛΗΝΗ 

Λήμνος, Πλωμάριον,
44) ΝΑΟΥΣΑ
45) ΝΑΥΠΛΙΟΝ
4ό) ΞΑΝΘΗ
47) ΟΡΕΣΤΙΑΣ
48) ΠΡΕΒΕΖΑ
49) ΠΥΛΟΣ
50) ΠΥΡΓΟΣ 

Αμαλίας
51) ΡΕΘΥΜΝΟΝ
52) ΡΟΔΟΣ
53) ΣΕΡΡΑΙ
54) ΣΗΤΕΙΑ
55) ΣΠΑΡΤΗ 

Γύθειον
56) ΣΥΡΟΣ 

Θήρα, Μύκονος,
57) ΤΡΙΚΑΛΑ
58) ΤΡΙΠΟΛΙΣ 

Δημητσάνα, Μεγαλόπολις,
59) ΧΑΛΚΙΣ 

Ίστιαία, Κύμη,
60) ΧΑΝΙΑ
61) ΧΙΟΣ 

Καρδάμυλα.

ΠΡΟΣΟΧΗ
ΔΙΑ ΝΑ ΜΗ ΑΚΥΡΩΘΟΥΝ ΤΑ ΨΗΦΟΔΕΛΤΙΑ ΣΑΣ

Έψιστάται ή προσοχή τών κ.κ. συναδέλφων, όπως είς 
περίπτωσιν διαγραφής ύποψηφίων νά μην αντικαθίστανται 
υποψήφιοι σύμβουλοι τού Κέντρου δ Γ ύποψηφίων Συμβού
λων τών Επαρχιών καί τάνάπαλιν.

Διότι ψηφοδέλτια περιέχαντα περισσοτέρους τών δώδε
κα (12) συμβούλων τού Κέντρου ή περισσοτέρους τών 
πέντε (5) επαρχιακών συμβούλων είναι άκυρα.

ΠΡΟΣΟΧΗ λοιπόν είς τάς αντικαταστάσεις διά νά 
μή πάη χαμένη ή ψήφος σας.

ΠΡΟΣ Ιΐα 11 ΣΥΝΑ11ΑΦΒΙ
®Β

Ή ψηφοφορία διά τήν τροποποίησίν τού άρθρου 3 τού 
Καταστατικού οϋδεμίαν σχέσιν έχει μέ τάς άρχαιρεσίας 
διά τήν άνάδειξιν τού νέου Διοικητικού Συμβουλίου τού 
Συλλόγου.

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΙΣ 
ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΕΦΟΡΕΥΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ
Άθήιναι, 16 Φεβρουάριου I960

Ή Κεντρική Εφορευτική Ε
πιτροπή, ή έκλεγεμτα ύπό τής 
Γενικής Συνελεύσεως τού Συλ
λόγου τών υπαλλήλων τής Ε
θνικής Τραπέζης τής Ελλάδος 
κατά τήν 12ην Φεβρουάριου 
1960, άπστελσυμένη έκ τών κ. 
κ. Κω;ν. Δημολίτσα, Βσσίλ. 
Σύρου, Βοσ. Στεργίου, Στεφ. 
Μυτιληναίου καί Θεοδ. Παπα- 
γιαννοπούλου, συνελθοΰσα είς 
συνεδρίασίν σήμερον τήν 15.2. 
60 άπεφάσισε τήν Ενέργειαν αρ
χαιρεσιών διά την 6ην καί 7ην 
Μαρτίου έ. έ. ήμέρας Κυριακήν 
καί Δευτέραν καί συμφώνως τφ 
άρθρω 9 τού Καταστατικού.

Κ Α Λ Ε I
Τά μέλη τήν 6ην και Ζην 

Μαρτίου έ. έ. καί ήμέρας Κυ
ριακήν καί Δευτέραν διά τήν Ε
κλογήν ύπ’ αυτών:

1) Προέδρου Συνελεύσεων 
2) δώδεκα (12) συμβούλων πε
ριοχής Κέντρου 3) πέντε (5) 
συμβούλων έπαρχιακών ύπσκα- 
ταστημάτων 4) έξ (6) ανα
πληρωματικών συμβούλων πε
ριοχής Κέντρου 5) τριών (3) 
αναπληρωματικών συμβούλων 
έπαρχι οκών υποκαταστημάτων 
καί 6) δύο (2) Ελεγκτών.

’Ωσαύτως συμφώνως πρός τό 
Καταστατικόν τής Ο. Τ. Ο. Ε. 
διά τήν Εκλογήν 1 ) δέκα πέντε 
(15) Εκπροσώπων διά τό πα
νελλήνιον συνέδριον τής Ο.Τ. 
Ο.Ε. ώς καί Επτά (7) τακτι
κών άντιπροσώπων διά τό Ερ
γατικόν Κέντρον Αθηνών.

'Ωσαύτως ή Κ.Ε.Ε. καλεΐ τά 
μέλη κοιτά τάς ανωτέρω ημερο
μηνίας πρός διεξαγωγήν ψηφο
φορίας διά τήν τροποποίησίν 
τού άρθρου 3 τού Καταστατι
κού. Οί αποδεχόμενοι τήν προ- 
τεινομένην ώς άνω τροποτιοίη- 
σιν τού Καταστατικού ψηφίζου- 
σι ΝΑΙ, οί δέ μή άποδεχόμενοι 
ψη,φίζουαιν ΟΧΙ.

Ή ψηφοφορία ώς πρός τά

μέλη τά έργοοζόμενα είς τά Κα
ταστήματα τής περιοχής τού 
Κέντρου καί τά ύπσκ)τα Πόρου, 
Κυθήρω/ν, Ποταμού Κυθήρων καί 
’Άνδρου, θέλει διεξαχθή Ενώ
πιον τής Κεντρικής Εφορευτι
κής Επιτροπής Εν Άθήναις είς 
τό πρατήριον υφασμάτων τού 
Προμηθευτικού Σ υνεταιρισμού 
τών υπαλλήλων τής Εθνικής 
Τραπέζης άπό ώρας 9 π.μ. μέ
χρι τής 8 μ.μ. καί κατά τάς 
ώς ανω άρισθείαας ήμέρας 
(Κυρ ιακή ν καί Δευτέραν ι.

Διά δέ τά λοιπά μέλη τά Ερ
γαζόμενα είς τά λοιπά ύποκ)τα 
είς τάς πόλεις τάς όρισθείσας 
ώς Εκλογικά κέντρα, ώς ταΰτα 
αναγράφονται είς τό Συλλογι
κόν Δελτίαν, καί παρουσία τών 
έκλεγησομένων, βάσει τού άρ
θρου 14 τού Καταστατικού, το
πικών Εφορευτικών Επιτρο
πών αττινες καί θέλουσι καθο- 
ρίση κατά τάς ώς άνω ημερο
μηνίας 6ην καί 7ην Μαρτίου 
έ. έ. τόν τόπον καί ώραν διε- 
νεργείας τών άρχαιρεσιών.

Τά ύπό τήν άνω σύνθεσιν ψη
φοδέλτια ύπηψηφίων δέον όπως, 
συμφώνως πρός τό άρθρον 9 τού 
Καταστατικού, κατατεθώσι μέ
χρι τής Εσπέρας τής 18ης 
Φεβρουάριου έ. ε. είς τήν Κεν
τρικήν Εφορευτικήν Επιτροπήν 
(Γραφεία Συλλόγου Άκαδηωί- 
ας 60).

Ψηφοδέλτια υποψηφίων, μή 
περιέχοντα τήν ώς άνω σύνθε- 
σιν, δέν γίνονται δεκτά, συμψώ- 
νως πρός δοθείσαν Ερμηνείαν 
τού Νομικού Συμβούλου τού 
Συλλόγου.

Η ΚΕΝΤΡΙΚΗ
ΕΦΟΡΕΥΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

Κων. Δημολίτσας 
Βοσ. Σύρος 
Βομτ. Στεργίου 
Στέφ. Μυτιληναϊος 
Θεοδ.. Παπαγισννάπουλος

ΛΕΠΤΟΜΕΡΕΙΣ 0ΔΗΓΙΑΙ 
ΤΗΣ ΚΕΝΤΡ. ΕΦΟΡΕΥΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΟΥΣ
ΕΠΑΡΧΙΑΚΩΝ ΥΠΟΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΩΝ

--------♦--------

ΠΕΡΙ ΤΟΥ ΤΡΟΠΟΥ ΔΙΕΝΕΡΓΕΙΑΣ ΤΩΝ ΑΡΧΑΙΡΕΣΙΩΝ
Έψιστάται ή προσοχή τών 

συγκ,ροτηθησομένων τοίπι κ ώ ν 
Εφορευτικών Επιτροπών, ό
πως τό Πρακτικόν τής ψηφοφο
ρίας Επί τού όποιου θά ανα
γράφεται ό αριθμός τών ψη;φι- 
σάντων ώς καί αί ύπό τής 
Κεντρικής Εφορευτικής Επι
τροπής άποσταλεΐσαι καταστά
σεις ψηφοφόρων, υπογεγραμμέ
νοι ύπό τών ψηψισάντΜν Εναν
τι τού ονόματος Ενός έκαστου, 
μετά τών έσφραγισμένων φα- 
κέλλων τών ψηφοδελτίων τεθούν 
Εντός μεγάλου φακέλλου έσψρσ- 
γισμένου δΓ ισπανικού χηροΰ 
καί άποσταλοΰν αμέσως έπΐ 
συστάσει πρός τόν Κ. Γ. ΔΗ- 
ΜΟΛΙΤΣΑΝ Πρόεδρον τής 
Κεντρικής Εφορευτικής Επι
τροπής POST RESTΑΝΤΕ— 
ΑΘΗΝΑΣ.

Τά ψηφοδέλτια και οί φάκελ- 
λοι θά δίδωνται παρά μέλους 
τής τοπικής Εφορευτικής Επι
τροπής είς τούς προσερχομέ- 
νους κατά τάς άρχαιρεσίας, οί 
όποιοι εισερχόμενοι είς τό πα- 
ραβάν θά κάμουν έπιλογήν ώς 
καί πιθανάς διαίγραφάς, αντι
καταστάσεις ύποψηφίων ή προ. 
σθήκας άλλων ονομάτων. Ψη
φοδέλτια μή φέροντα τήν σφρα
γίδά το|ύ Συλλόγου θά είναι 
άκυρα, όπως όίκυρα θά είναι έφ’ 
όσον καί οί ψάκελλοι έντός των 
οποίων 8ά είναι τοποθετημένα 
ταΰτα δέν θά είναι έξ Εκείνων 
οΐτινες θά φέρωσιν ωσαύτως

τήν σφραγίδα τού Συλλόγου.
Μέλη ψηφίζοντα μακράν τής 

έδρας των θά μεταβοΰν είς τό 
οίκεΐον Εκλογικόν κέντρον διά 
τών συνήθων συγκοινωνιακών 
μέσων.

Έν ή περιπτώσει θά άναγρά. 
ψωνται είς ψηψοδέλτιον ονόμα
τα περισσότερα τού ένός διά 
τό αξίωμα τού Προέδρου τών 
Συνελεύσεων ή περισσότερα 
τών 1 7 τακτικών καί 9 αναπλη
ρωματικών διά τούς συμβού
λους τά τυχόν πέραν τών αρι
θμών τούτων ψηψιζόμενα ονό
ματα δέν θά λαμβάνονται ύπ* 
όψιν. Έν τή περιπτώσει ταύτη 
ό ψηψιζόιμενος διά τήν θέσιν 
τού Προέδρου τών Συνελεύσεων 
ή ό αριθμός τών συμβούλων θά 
λαμβάνεται κατά τήν σειράν 
τής έν τφ ψηφοδελτίω άναγροω 
φής των μέχρι συμπληρώσεως 
τών ύπό τού Καταστατικού κα- 
Θοριζομένων θέσεων.

Κ. Γ. ΔΗΜΟΛΙΤΣΑΣ

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΙΣ 
Ό Ιατρός Καρδιολόγος 

ΣΠΥΡΟΣ ΓΟΡΓΟΓ ΙΑΝΝΗΣ

Έτεανελθών, κατόπιν Ετήσι
ας απουσίας, δέχεται είς τό Ι
ατρείου του Σόλωνος 85 (τηλ. 
620.626) τούς ύπαλλήλους τής 
Εθνικής Τραπέζης καθ’ ίκά- 
στην 5-7 μ.μ.

ΙΓλϊΪΡΠΈΓμηπδΡΔΛΕΙΙΙΙΗ Ν’ ΑΣΚΗΣΗ ΤΟ ΕΚΛΟΓΙΚΟΝ ΤΟΥ ΔΙΚΑΙΩΜΑ


